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AVTOHISA KRŽIŠNIK
Roman Kržišnik s.p.,1410 Zagorje, Selo 65 

telefomprodaja 0601/64-729,servis 0601/63-399

PRIHRANITE 1000 DEM DO 31.10.1997
za modele 323 F, P, SEDAN SE (ABS, klima, el. zap. motorja, meglenke)

za vozila na zalogi darilo - 200 I benzina
IZKORISTITE UGODNE KREDITE 

NAKUP S 40% POLOGOM
V SEPTEMBRU NOVA MAZDA 626 - VABLJENI NA OGLED OD 12.9. DALJE

PRODAJA VOZIL MAZDA - SERVIS - PRODAJA REZERVNIH DELOV - LIČARSTVO 
KLEPARSTVO - AVTOVLEKA - PRODAJA BARV GLASURIT - RENT-A-CAR
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OSREDNJA
KNJIŽNICA

CELJE jrf; EČ J.G

UVODNIK

Huurrrraa, šola je tu!

"Pljojnk", je naredilo in imel sem paradajz

na "špeglah", tak precej zrel...

Ja, šalo na stran, resnično smo že tako'

daleč. Nekateri srečneži bodo hodili v čisto 

nove prostore, nekaj jih bo nabiralo nove 

moči v najsodobnejšem objektu, velika 

večina pa kar po starem. Ponekod v državi

pa še po starem ne...

Ali res drži ugotovitev iz Likofal 

Ni pravice, ni pravice, ni pravice, ni

pravice,....

Mojmir Maček
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Občinski praznik v Radečah

Gimnazija v Litiji

Športna dvorana v Zagorju

Kšefti

Prometna varnost

UrošGlavač; Misijonar sred Tihega oceana

Živahni vroči dnevi na Debelem rtiču

Zasavski nogometni derbi

S polnim plinom; 4x3 za naše

Likof

ZASAVCA izdaja Zasavc d.o.o.. Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. V.d. direktorja: Peter Ravnikar. Časopisni svet: Sandi Češko,
Robert Halzer, Franci Kadunc, Branko Klančar, Janez Knez, Darka Lipičnik, Jože Ranzinger ml.. V. d. glavnega in odgovornega^ urednika^ 
Mojmir Maček. Uredniški odbor: Mia Južina (Reportaže), Peter Motnikar (Zdravo telo), Fanči Moljk (Miš maš), Primož Kostajnšek (Kronično), 
Igor Goste, Polona Malovrh, Katja Sladič, Petra Lipec, Špela Bolarič. Roman Rozina. Redakcija se zaključuje ob ponedeljkih ob 12. uri.
Računalniški prelom: Multima d.o.o., Kisovec. Prodaja in trženje: tel.: (0601) 64-250, 64-166; fax: 64-494. Tisk: Padežnik, Laško 
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. Tel .: (0601) 64-250,64-166; fax: 64-494. Zasavc je štirinajstdnevnik, 
izhaja ob četrtkih. Letna naročnina znaša 5.850 SIT, naročnina za tujino 119 DEM ali druga valuta v protivrednosti. Odpoved naročnine 
sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju.
Na podlagi zakona o prometnem davku (Ur. list RS, št. 4/92) in mnenja Ministrstva za informiranje (št. 23/283-92, z dne 5.5.1992) sodi časopis med 
proizvode informativne narave po 13. točki t.št. 3, za katere se plačuje 5-odstotni davek od prometa proizvodov. Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. Brez dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.



PRED PRAZNOVANJEM OBČINSKEGA PRAZNIKA OBČINE RADEČE
Radeška občina, kot ena mlajših 

v Sloveniji, kljub temu, da je 
nekdaj tak status že imela, se 
pripravlja na praznovanje 
občinskega praznika. Kljub 
dejstvu, da se srečujejo s številnimi 
problemi, saj je proračun 
premajhen za vse, kar je v svojih 
programih sprejel občinski svet, so 
društva in organizacije s pomočjo 
pripravljalnega in organizacijskega 
odbora sprejele zanimiv in pester 
program prireditev. Začelo se bo v 
soboto 6.9., ko rokometaši 
tamkajšnjega Radečepapirja 
pripravljajo mednarodni turnir v 
športni dvorani. V nedeljo, 
7.septembra, v krajevni skupnosti 
Svibno, v naselju Počakovo 
otvarjajo novo asfaltirano cesto, 
kar je za krajane tega konca občine 
nedvomno velika pridobitev. V 
petek, 12 septembra, bo radeško 
čebelarsko društvo v prostorih 
osnovne šole pripravilo predavanje 
o koristni uporabi medu v 
gospodinjstvu in predstavilo delo 
društva. Ljubitelji šaha pa bodo v 
organizaciji društva upokojencev 
lahko spremljali šahovski turnir. 
Gotovo bo ena najzanimivejših

prireditev tega dne v Domu 
pihalnega orkestra Radeških 
papirničarjev, kjer bo podjetje 
Politehna iz Radeč ob pomoči 
DPD Svoboda Radeče pripravilo 
Bazar ročno izdelanih papirjev. 
Podjetje nadaljuje tradicijo 
radeških papirnih mojstrov in 
zanimivo bo pogledati tehnologijo 
izdelave ročnih papirjev, kije stara 
že več kot 250 let. Osrednji datum 
letošnjega praznika je 
13.september, to je sobota, ko se 
praktično vrstijo prireditve cel dan. 
Že zjutraj bo v organizaciji Ribiške 
družine Radeče tradicionalni pokal 
Sava, ko se ob bregovih Save 
pomerijo številne družine iz vse 
Slovenije. Ob 10.uri dopoldan bo 
v športni dvorani v organizaciji 
šole, vrtca in pa Društva prijateljev 
mladine prireditev Igranje velikih 
in majhnih, ob 11.uri bo 
Hortikulturno društvo iz Radeč v 
hotelu Jadran pripravilo razstavo 
cvetja, ročnih del in kulinarike. 
Sledila bo svečana seja Občinskega 
sveta, društvo za letenje z 
jadralnimi padali Kondor Radeče 
bo na svoj način pozdravilo letošnji 
praznik, v parku, v centru mesta

KUMSKA NEDEUA OB LEPEM VREMENU
V nedeljo, 24.avgusta, je potekala na Kumu (1219m) tako imenovana 

Kumska nedelja. Že stoletja sem jo organizirajo zadnjo nedeljo v avgustu, 
na god Sv.Jerneja, v bistvu pa je romanje k Sv.Neži in Sv.Joštu. Večina 
romarjev prihaja deloma iz Zasavja, v glavnem pa iz Dolenjske, pa tudi s 
Hrvaške. Ob 9 uri je domači župnik z Dobovca, Ciril Mrzel, bral mašo v 
cerkvi Sv.Neže, ob 11 uri pa je bila maša pred kapelo S v. Jošta na prostem, 
ki jo je vodil dr.Janez Juhant, dekan Teološke fakultete iz Ljubljane. Po 
grobi oceni seje letošnjega romanja udeležilo preko 2000 romarjev. Za 
oskrbo so poskrbeli člani PD Kum, ki imajo na tej gori svoj planinski 
dom.

bo otvoritev prve steze za 
kotalkanje v Sloveniji. Popoldne 
pa gotovo ena najpomembnejših 
pridobitev v občini Radeče, to je 
otvoritev prvega dela prenovljene 
Starograjske ulice. Ob tem se bodo 
najbrž najbolj oddahnili tamkajšnji 
prebivalci, ki so kar nekaj časa 
neusmiljeno požirali prah in živeli 
v nemogočih razmerah. Praznik 
bodo zvečer s promenadnim 
koncertom in mažoretnimi 
skupinami popestrili tudi člani

Pihalnega orkestra radeških 
papirničarjev. Program letos 
zaključujejo mladi "Kulturnega 
centra iz Radeč z razstavo 
udeležencev Likovne kolonije in 
kulturno zabavnim programom". 
Torej Radečani in okoličani, 
vabljeni v imenu pripravljalnega 
odbora, seveda pa bodo 
podrobnejše informacije ob prazni
ku in morebitnih spremembah 
objavljene v javnih občilih.

Franci Kadunc

Več kot 2000 romarjev na Kumu (foto Franc Ravnikar)

RADESKI DROBIR
S Savskimi elektrarnami 

Ljubljana je radeška občina v juliju 
podpisala Sporazum o uresničitvi 
Dogovora o dokončni realizaciji 
objektov v območju občine iz 
obsega Savskih elektrarn Ljubljana 
pri dograditvi HE Vrhovo. S 
sporazumom bodo opravljena še 
neizvršena dela na območju Radeč, 
zagotovljena je izvedba kanala A 
in soudeležba pri izvedbi S kanala.

Po julijskih razgovorih na 
Ministrstvu za obrambo je bila s 
strani vseh podpisnikov potrjena 
Pogodba, ki opredeljuje tudi 
obveznosti in naloge glede Enote 
za reševanje na vodi, ki jo 
organizira radeška občina. S 
pogodbo so zagotovljena 
najnujnejša sredstva za opremo in 
usposabljanje enote. Dejstvo je, da 
je bila ustanovitev takšne enote 
potrebna, saj je bazen HE Vrhovo 
popolnoma spremenil življenje ob 
Savi tukajšnjega prebivalstva, 
stopnja ogroženosti seje povečala 
in usposobljeni v takšni ekipi so 
lahko v veliko pomoč ob poplavah 
ali morebitnih nesrečah ob bazenu.

Po pogovoru odgovornih 
radeške občine z Ministrom za 
okolje in prostor dr. Pavletom 
Gantarjem so dobili Radečani več 
zagotovil za pomoč, načrtovan pa 
je tudi njegov obisk v Radečah. 
Odgovorni so ga seznanili s 
problematiko nadaljnjega finan
ciranja vodočistilne naprave, saj so 
se prijavili za Razpis za pridobitev 
nepovratnih sredstev za njeno 
nadaljnjo gradnjo. Prav tako so 
opozorili na problem zalednih voda 
in plazov in ureditev deponije 
komunalnih odpadkov in novi 
lokaciji zanjo. Tudi tu seje radeška 
Komunala prijavila na razpis v

upanju pridobitve nepovratnih 
sredstev.

Vlada Republike Slovenije je na 
eni preteklih sej pripravila nove 
pogoje za opredeljevanje 
demografsko ogroženih območij. 
Uredba o tem je bila objavljena v 
mesecu juliju in sicer za obdobje 
97-99. Za radeško občino so kot 
demografsko ogrožena območja 
opredeljena naselja: Brunk, 
Čimerno, Dobrava, Hotemež, 
Jelovo, Močilno, Njivice, 
Počakovo, Rudna vas, Zagrad, 
Zavrate in Zebnik. Med gorsko 
opredeljena demografsko ogrožena 
naselja pa so posebej uvrščena 
naselja Čimerno, Močilno in 
Počakovo.

Franci Kadunc

NOVI BANKOMATI V 
ZASAVJU

LB Banka Zasavje 
d.d.TrbovIje, ima v načrtu, da 
postavi tri nove bankomate na 
območju, ki ga pokriva s svojo 
dejavnostjo. V Trbovljah so 
konec avgusta postavili 
bankomat na Kešetovem (K/4), 
v Kisovcu bo pričel poslovati 
septembra, v spodnjem delu 
Hrastnika pa do konca 
letošnjega leta.

tl.

DVA NAJEMNIKA
"Ko sem se selil iz zadnjega 

stanovanja v Trbovljah, je 
gospodinja zelo jokala."

"To se pri meni ne more zgoditi, 
ker je treba v Zagorju plačati 
najemnino naprej..."

J.K.



REGIONALNI CENTER ZA RAZVOJ
Garancijski sklad je bil ustanovljen z 

namenom, da pospešuje rast malih 
gospodarskih družb in samostojnih 
podjetnikov, kar pa prinaša nova delovna 
mesta in splošen razvoj.

Regionalni center za razvoj, ki oblikuje 
garancijski sklad za Zasavje, je bil ustanovljen 
22. maja 1996. Ustanovili so ga Pospeševalni 
center za malo gospodarstvo, Ljubljana; 
Agencija za razvoj, Zagorje; Gospodarska 
zbornica Slovenije; Območna enota Zasavje, 
Trbovlje; območne obrtne zbornice občin 
Hrastnik, Litija, Trbovlje, Zagorje; občine 
Hrastnik, Litija, Radeče, Trbovlje, Zagorje.

S Pospeševalnim centrom za malo 
gospodarstvo so že podpisali pogodbo o 
pomoči v višini 100 milijonov tolarjev. Občine 
iz območja Zasavja, soustanoviteljice, pa so v 
sklad vložile 26 milijonov tolarjev.

Članom sklada bo ponujeno posojilo v 
vrednosti 200 milijonov tolarjev in jamstva 
za polovico prejšnje vsote. Višina kreditov bo 
do 10 milijonov tolarjev, doba vračanja pa do 
pet let. Uradno zbiranje članov se bo pričelo 
drugi teden. Menijo, da bo v enem letu število 
članov naraslo tja do tristo, kar je 10% vseh 
registriranih gospodarskih družb. Člani lahko 
postanejo majhne gospodarske družbe ali 
samostojni podjetniki, ki imajo sedež v eni 
izmed petih zasavskih občin. Članska 
pristopnina je 50 tisoč tolarjev, člani pa z njo 
dobijo možnost pridobiti posojilo pod 
ugodnejšimi pogoji in jamstvo zanj, pravico 
do podjetniškega svetovanja in soodločanja pri 
dodeljevanju jamstev ter sprejemanju novih 
članov.

RCR Zagorje se je v Bruslju dogovoril, da 
bo Evropska skupnost nadaljevala Phare pro
gram za Zasavje, kamor sta uvrščeni usta
novitev in pomoč pri zajetnih dejavnostih 
zasavskega inovacijsko razvojnega centra in 
centra za mednarodno sodelovanje v Zasavju. 
Naloga regijskega inovacijskega centra za 
podjetništvo, je pomoč pri preoblikovanju 
določenih podjetij, ki imajo težave zaradi 
novih gospodarskih okoliščin, ustanavljanje 
izvozno usmerjenih podjetij in podjetij, ki 
bodo obstoječim nudile zahtevane proizvode 
in storitve. Kje bo sedež inovacijskega centra 
še ni določeno, dogovarjajo pa se za prostore 
v Iskri, kjer je prostega 3000 m2, potrebujejo 
pa 800 m2, ali pa v nekdanji STT.

Projekt bo zasnovan po irskem modelu, saj 
so najbolj uspešni pri pridobivanju tuje 
tehnične pomoči. Tudi vodja projekta je Irec, 
z izkušnjami bo obogatil projekt.

Katja SLADIČ

KAJ MENIJO ZASAVCI OSPUVU
Vso vesoljno Slovenijo ponovno pretresa 

vprašanje o prekinitvi nosečnosti, pa smo 
tudi v uredništvu Zasavča spravili pod 
streho mini anketo o splavu. Zajeli smo 
preko 100 naključno izbranih telefonskih 
naročnikov v Radečah, Hrastniku, 
Trbovljah, Zagorju in Litiji.

V vsaki od dolin smo zajeli približno dve 
tretjini v mestih in tretjino na podeželju. 
Seveda si ne domišljamo, da smo odkrili 
vodo, vendar pa je le nekakšen pokazatelj 
javnega mnenja v širšem Zasavju.

Na prvo vprašanje "Ali ste proti 
splavu?" je odgovorilo pritrdilno z DA 
21% vprašanih, za splav je 55% 
vprašanih, "odvisno od razmer" pa je 
odgovorilo 24% .

Drugo vprašanje "Ali gre po vašem 
mnenju za kratenje osebnih pravic, če 
bi bil v ustavi Slovenije člen, ki 
prepoveduje prekinitev nosečnosti?", pa
je 73% anketirancev odgovorilo pritdilno, 
22% jih meni, da jim tak člen ne krati 
človeških pravic, 5% vprašanih pa nima 
mnenja.

UREDNIŠTVO

POL MILIJARDE TOLARJEV ŠKODE V 
TRBOVLJAH

Dokončna ocena škode po neurju, ki je 05. 
08. 1997 prizadelo tudi trboveljsko občino, po 
poročilu občinske komisije znaša 478.504.500 
tolarjev. Največ škode je bilo na cestah in ostalih 
javnih površinah, kamor sodi čiščenje 
pločnikov, parkirnih prostorov in zelenic, manj, 
kot se je sprva zdelo, pa je bilo škode na 
kmetijskem področju, kjer so bila zaradi plazov 
prizadeta predvsem zemljišča, medtem ko na 
pridelkih ni bilo večje škode. Med podjetji so 
največ škode utrpeli v Tovarni pohištva 
Trbovlje, kjer je zalilo skladišče gotovih 
izdelkov, na Partizanski cesti pa je voda, ki je 
prišla pod cesto, zalila frizerski salon. Voda je 
vdrla še v nekaj stanovanjskih in nekaj kletnih 
prostorov, na Kolodvorski pa je Trboveljščica 
celo prestopila bregove. Za nekaj časa je bilo 
na nekaterih področjih prekinjeno napajanje z 
električno energijo, poškodovano pa je bilo tudi 
telekomunikacijsko omrežje.

Če zgornji številčni oceni škode, ki jo mora 
odpraviti občina, prištejemo še škodo na 
objektih, ki so v državni pirstojnosti (150 
milijonov tolarjev), škodo na hudournikih (113 
milijonov) ter 242 milijonov tolarjev sredstev, 
ki bi bila potrebna za sanacijo posledic neurja 
iz leta 1994, dobimo končno vrednost, ki znaša 
kar 741,5 milijonov tolarjev.

Kot pravijo na občini, bo sanacija posledic 
neurja odvisna od razpoložljivih sredstev občine 
in prispevka državnih sredstev za odpravo 
naravnih nesreč, zato so na ustrezne državne 
organe že poslali celotno dokumentacijo o 
škodi, podkrepljeno s slikovnim gradivom. Leta 
1994 so sredstva, ki jih je za odpravo škode na 
objektih, ki so v občinski pristojnosti, nakazala 
država, predstavljala približno 12% vseh 
potrebnih sredstev.

Občina je do sedaj že odpravila nekaj škode, 
lotili so se predvsem čiščenja, opravili pa so 
tudi nekaj popravil na vročevodih in najnujnejša 
dela na vodovodnem omrežju. Skupaj z občino 
Hrastnik pa pripravljajo tudi pogovore s 
predstavniki podjetja Rudnik Trbovlje-Hrastnik, 
ki je lastnik precejšnjega dela zemljišč občine, 
predvsem v višjih predelih, od koder ob vsakem 
večjem deževju prihajajo hudourniki. Tema 
pogovorov bo predvsem problem odvodnja- 
vanja na teh področjih.

Branka Jan

OTVORITEV GIMNAZIJE V 
LITIJI

Dolgoletna želja litjanov in okoličanov seje 
uresničila z letošnjim šolskim letom, dobili so 
prvo srednjo šolo. Veseli so je dijaki in starši, 
saj marsikomu ne bo treba več po učenost v 
Ljubljano ali v Zasavje.

Objekt je otvoril Slavko Gaber, minister za 
šolstvo in šport, v rekordnem času štirih 
mesecev pa gaje postavila Gradbena operativa 
Litija.

MM 
foto M.Š.



OTVORITEV NAJSODOBNEJŠE ŠPORTNE DVORANE V SLOVENIJI
V okviru občinskega praznika je premier otvoril enega najsodobnejših športnih objektov pri nas . 

Dvorana in prizidek z učilnicami k osnovni šoli merita 3000 m2. Naložbo sta pokrila zagorska 
občina in ministrstvo za šolstvo in šport, vrenost pa presega 5 milijonov mark.

Otvoritvi so prisostvovali poleg predsednika vlade dr.Dmovška, še dr.Gaber, minister za šolstvo 
in šport s svojo ekipo, Metod Dragonja, minister za gospodarske dejavnosti in drugi. Dr.Dmovšek 
in Dragonja sta imela tudi krajši sestanek z predstavniki Termoelektrarne Trbovlje in Rudnika 
Trbovlje-Hrastnik glede državnih poroštev za najetje posojila za gradnjo TET 3.

MM

Vaščani Retja zahtevajo 
spremembe

Občinskemu svetu v Trbovljah in županu so 
vaščani Retja naslovili pismo, v katerem so 
razložili svojo preveliko odmaknjenost od 
možnosti normalnega bivanja in gibanja. Ostali 
so brez ceste, ki jo je uničilo rudarjenje in z 
mestom so povezani le po industrijski cesti 
cementarniškega kamnoloma, kar pa je glede na 
industrijski promet silno nevarno. Vozijo se 
seveda na lastno odgovornost. Nimajo urejenega 
prevoza šoloobveznih otrok in morajo tako starši 
sami dvakrat dnevno voziti v šolo in domov svoje 
otroke, mladostniki pa se kar sami prevažajo po 
nevarni poti. Neurejena je javna razsvetljava. 
Pozimi cesta ni redno splužena, še to le do 
polovice vasi, saj je menda naprej preozka. 
Vodovod ni v upravljanju komunalnega podjetja, 
ker menda še vedno ni urejena služnostna 
pravica, pa tudi cesta do zbiralnika ni urejena. 
Tamkajšnji občani pravijo, da kanalizacija v vasi 
ne obstaja. Prehud je hrup rudniških 
ventilatorjev. To so najbolj pereče zadeve, ki so 
jih našteli. Pričakujejo izgradnjo ceste za poveza
vo z občinskim središčem, ki pa z industrijsko 
cesto ne sme biti povezana. Krajevna skupnost 
ima letos v načrtu ureditev kanalizacije in odvod 
meteornih vod, ki so v letošnjem poletju že kar 
nekajkrat uničile vaško cesto, denarja pa seveda 
ni. Krajani pričakujejo, da bo organizirano 
reševanje njihove nevzdržne problematike, in da 
bo izpeljano sodelovanje občine, Cementarne, 
Rudnika in Elektrarne, ki bodo s skupnimi 
močmi omogočili lepše bivanje v Retju in 
prijaznejši dostop do doline.

I.L

Nujen razvoj podjetništva
V Trbovljah na nekaj manj kot 600 enot 

malega gospodarstva. Prav za razvoj tega je bil 
tudi v Trbovljah pred časom ustanovljen center 
za razvoj podjetništva, ki naj bi skupaj z obrtno 
in gospodarsko zbornico, združenjem 
podjetnikom in zavodom za zaposlovanje ter 
svetovalcev, ki so se usposabljali po Phare 
programu, izdelal strategijo razvoja malega 
gospodarstva. Iz omenjenih naj bi v Trbovljah 
nastala nova razvojna koalicija, prioriteta dela 
pa bo reševanje brezposelnosti in odpiranje 
novih delovnih mest ter nadaljni razvoj že 
obstoječih podjetij in obrti. Za pospešen razvoj 
pa bodo potrebni učinkoviti finančni, 
organizacijski in kadrvski ukrepi. Novi 
trboveljski center z dosedanjo aktivnostjo sledi 
državnemu projektu graditve pospeševalne 
mreže za malo gospodarstvo. Po predvidevanjih 
bo septembra letos uvrščen med prvih petnajst 
centrov v Sloveniji, ki se bodo enakopravno 
potegovali za sofinanciranje nalog iz državnega 
proračuna. Seveda pa je prej potrebno formirati 
prej omenjeno koalicijo. Že letos pa je Center 
za razvoj podjetništva v Trbovljah razpisal 34,5 
milijonov tolarjev za ugodna posojila.

11.

Krajevne skupnosti pravne osebe
Svet krajevnih skupnosti v Trbovljah ( v tej 

občini je deset krajevnih skupnosti) je 
občinskemu svetu posredoval pobudo za 
spremembo občinskega statuta, s katero naj bi 
krajevne skupnosti postale pravne osebe. Krajani 
namreč ugotavljajo, da sedanja organiziranost 
ni primerna, saj je funkcija organov krajevnih 
skupnosti le v dajanju mnenj in predlogov, ne

pa v odločitvah. Sprememba pravnega statusa 
pomeni večjo odgovornost krajanov in organov 
krajevnih skupnosti, saj bodo odločali o porabi 
sredstev, pa naj bo tistih iz občinskega proračuna 
ali pridobljenih na druge načine. Ob tem pa 
seveda v svetih vseh krajevnih skupnosti želijo, 
da delavci občinske uprave za potrebe krajevnih 
skupnosti pripravljajo predloge finančnih 
dokumentov, ki jih bodo sprejemali organi 
krajevnih skupnosti, pa predloge splošnih in 
drugih aktov, oblikovanje strokovnih in drugih 
mnenj ter zagotavljajo vsa strokovna in 
administrativno tehnična dela za potrebe krajev
nih skupnosti in njihovih organov. Občinski svet 
je pobudo svetov krajevnih skupnosti sprejel in 
postopek za spremembo občinskega statuta je 
že stekel.

11.

Nekaterim zasavskim županom smo ob 
zaključku projekta "Moja dežela-lepa in 
čista", ki jo je speljala komisija za 
spremljanje in razvoj turizma pri Območni 
gospodarski zbornici Zasavje, zastavili 
nekaj vprašanj:

1. Ali ste seznanjeni z rezultati Komisije 
za spremljanje razvoja turizma pri Območni 
gospodarski zbornici Zasavje?

2. Kakšen je vaš komentar rezultatov?
3. Ali se vam zdi sklep komisije realen?

Leopold Grošelj, župan Hrastnika
Delo Komisije za spremljanje razvoja 

turizma pri Območni gospodarski zbornici 
Zasavje tekoče in redno spremljam.

Ocenjujem, da je komisija svoje delo 
opravila vestno in korektno ter, da so 
ugotovitve komisije realne.

Mirko Kaplja, litijski župan:
Seznanjen sem z rezultati in pozdravljam 

take akcije.
Omejil se bom na pripombe komisije za 

našo občino, kjer lahko rečem, da je za 
prometno zaprtje starega mestnega jedra 
odlok v pripravi, kar so že pred časom 
predlagali člani mestnega sveta. Seveda pa 
je pred sprejetjem takega odloke potrebno 
preskrbeti nadomestna parkirišča, ki jih 
gradimo za novo bencinsko črpalko. V 
pripravi je tudi projekt o estetskih in seveda 
enotnih informativnih in reklamnih tablah, 
kar bo tudi regulirano z odlokom.

Po mojem je ocena realna in popolna. 
Menim pa, da je v občini še več krajev, ki 
so vredni pozornosti, kot Velika Štanga, 
Dole, Liberga, Kostrevnica, Javorje...

Vili Treven, tajnik občine Trbovlje:
Z rezultati komisije za spremljanje 

razvoja turizma pri Območni gospodarski 
zbornici Zasavje smo v občini Trbovlje 
seznanjeni.

Komentarja rezultatov dela komisije in 
ocene ugotovitev ni mogoče presojati, saj 
je za taksno delo potrebno poznati 
metodologijo in seveda ponovno oceniti vse 
kraje.



SVEA TUDI URADNO V NOVIH 
PROSTORIH

V prostorih Svea-e iz Zagorja so pretekli teden organizirali tiskovno 
konferenco, na kateri so povedali nekaj več o novem poslovnem 
objektu, ki ga je 1 .septembra odprl predsednik slovenske vlade Janez 
Drnovšek, na otvoritvi pa so nastopili tudi člani Pihalnega orkestra 
Svea Zagorje.

Nov poslovno izložbeni objekt je investicija, v katerega je Svea 
vložila kar 3 milijone nemških mark (sicer je Svea v letošnjem letu 
vložila v razne namene kar 6.8 milijona DEM, poleg objekta največ v 
nakup tovarne Gaber, kar pa se je po besedah g.Štrajharja izplačalo). 
Sama velikost objekta znaša čez 1000 m2, medtem, ko je za izložbo 
namenjeno 650 m2. Ostali prostorje namenjen za prostore uprave in 
strokovne službe in bo zapolnjen čez kakšno leto. Vsa pisarniška 
oprema in stroški selitve bodo znašali še dodatnih 700.000 DEM. V 
izložbi bo razstavljenih vseh 14 kuhinjskih programov, ki so namenjeni 
tako domačemu, kot tujemu trgu.

Pri Svei d.d. čez nekaj let načrtujejo, da bodo zgradili še en objekt 
in sicer poslovno-prodajno-razvojni center. Sicer je projektiranje 
objekta pripravil Center za razvoj Trbovlje, medtem ko je gradbena in 
obrtna dela opravil novomeški Pionir. Kot zanimivost naj dodamo še, 
da bo okoli objekta posajenih kar 1970 grmovnic, kar bo še polepšalo 
zunanjost sicer že prečudovite stavbe, ki bo prav gotovo veliko 
prispevala k razvoju tudi tega dela Zagorja, poleg tega naj bi objekt 
pospešil gradnjo nove ceste, ki je nujno potrebna tako za potrebe 
tovarne, kot prebivalstva.

Konferenca je bila tudi priložnost za vpogled v poslovne rezultate 
podjetja v prvih sedmih mesecih letošnjega leta. Dosedanji rezultati 
kažejo, da bodo celoletni plan celo nekoliko presegli, ni pa zanemarljiv 
niti podatek, da so od leta 1990 pa do 1997 izdelavo kuhinj povečali 
kar za 171%. Do vključno meseca julija so v Svei ustvarili 14,5 
milijonov DEM prometa, samo 5 milijonov iz izvoza. V letnem planu 
se načrtuje okoli 30 milijonov DEM prometa (kar znaša 120.000 DEM 
po zaposlenemu) in 80 milijonov SIT dobička, kar je glede na prvih 
osem mesecev tudi realno pričakovati. Danes je v Svei zaposlenih 
258 delavcev, povprečna plača zaposlenega pa znaša 74.000 SIT. Kako 
bliskovito se je Svea v zadnjih letih povzdignila med najboljša 
slovenska podjetja, priča tudi podatek, da je cena delnice ob 
lastninjenju leta 1993 znašala okroglih 1000 SIT, konec leta 1996 pa 
je le-ta dosegla vrednost 2378 SIT, kar znaša 138% porasta.

Po besedah direktorja Svea-e, Mira Štrajharja, je povpraševanje 
po kuhinjah v porastu in tudi naročil je čedalje več. Kar se izvoza tiče, 
se ta povečuje, nikakor pa ne zanemarjajo domačega tržišča. Obstajajo 
pa tudi ocene, da bo Svea razširila svoje tržišče na Japonsko. Od bivših

jugoslovanskih trgov so najbolj prisotni na Hrvaškem, v Bosni in v 
Hercegovini. Sicer pa je osnovno vodilo tovarne Svea, da kupcem 
nudijo več, kot ti pričakujejo.

Svea d.d. pa je tudi glavni sponzor Pihalnega orkestra, ki 4.septembra 
odpotuje v Moskvo, kamor je bil s strani moskovskega županstva 
povabljen kot edini evropski pihalni orkester. Pihalni orkester bo v 
Moskvi, točneje na Rdečem trgu, nastopil ob praznovanju 850-letnice 
Moskve. V ta namen je orkester v uporabo dobil popolnoma nove 
uniforme. Sicer pa bo v Moskvo odpotovalo 54 godbenikov. 
Razumljivo pa je, da so pri tem projektu pomagali tudi drugi donatorji, 
ki so razumeli, da bo to navsezadnje tudi promocija Slovenije.

Tekst: Peter Motnikar 
Foto:Tomo Brezovar

Trgovina Tomas Šport 2 v Trbovljah
V drugi polovici avgusta so v Trbovljah odprli trgovino Tomas šport 

2, katera je locirana pri pošti. Za odprtje trgovine seje lastnik Črtomir 
Pavliha odločil, ker po njegovih besedah ni prave ponudbe športnih 
copat. V trgovini imajo na zalogi 160 modelov športnih copat, znamk 
Reebok. Nike. Adidas. Mizuno, Converse,...

Sicer pajc mreža njihovih trgovin zelo razvita, saj imajo v Sloveniji 
že 15 trgovin, vendar v Zasavju ali okolici teh trgovin do sedaj ni bilo. 
Seveda pa pripravljajo še ponudbo puloverjev, jaken, bund, čevljev in 
še kaj se bo našlo. Njihov odpiralni čas je od 9 do 12 ure in od 15 do 
19 ure, ob sobotah od 9 ure do 13 ure.

Tekst: Peter Motnikar 
Foto: RR.

Litijski "pub" Jerebov hram ima prijaznejši vhod in ob njem malo teraso.
(foto MM)



Kadar v Turju pripravljajo kakšno proslavo, program ne vsebuje 
naključno izbranih deklamacij in pevskih točk. V režiji Minke Babič 
nastane umetnina, ki seže gledalcem v srce in dušo.

Turjani na proslavi v šoli (foto B.KIančar)

Tako je bilo tudi v soboto, 
9.avgusta, ko so ob krajevnem 
prazniku in stoti obletnici šole 
odprli razstavo. Po uvodnih 
besedah predstavnikov KS in 
občine so v nabito polnem razredu 
pričarali življenje svojih prednikov, 
ki so obiskovali to šolo.

Recitacije so bile značilne za 
tiste čase, ravno tako plesi - na 
primer rašpla. Tudi pesmi, ki sojih 
peli pevci dveh turskih družin - 
Homškovi in Zorenči - so se 
vsebinsko vezale na naša tla. Da ne 
govorimo o nastopu priljubljenega 
citrarja iz Turja, ki je dopolnil že 
74 let. Zanimive so bile tudi zgodbe 
iz šolskih dni, ki sojih brali vnuki. 
Babice so jim pripovedovale, kako 
so doživljale šolo, kakšne igre so

jih navduševale, pa tudi kakšno je 
bilo včasih življenje. Vsi so živeli 
zelo skromno, nekateri pa so bili 
celo lačni. Tem so učitelji vedno 
priskrbeli kakšen kos kruha. Lepe 
spomine na to šolo je pripovedoval 
tudi Edvard Babič, ki je poučeval 
zadnjih 16 let pred ukinitvijo te 
šole. Po kulturnem programu so se 
preselili v sosednji razred, kjer je 
Celestina Babič otvorila razstavo. 
Na tej šoli je poučevala v šolskem 
letu 1954/55.

Razstavo je pripravil Revirski 
muzej Trbovlje ob pomoči 
krajanov. Stare šolske klopi, 
tablice, skromna učila, učbeniki,... 
ne prikazujejo le turske šole. Ma
terial so zbrali na trboveljskih in 
zagorskih šolah, ob pripravi

razstave Razvoj šolstva v Revirjih, 
pred nekaj leti. Turjani so ta mate
rial dopolnili še z bogatim 
slikovnim gradivom, razstavljenimi 
strokovnimi knjigami pomembnih 
Turjanov - Janko Orožen, 
Martina Orožen - šolsko kroniko 
in izdelki ročnih del, starih od 50 
do 100 let. Vezene in kvačkane 
prtičke in prte so posodile seveda 
družine iz Turja. Razstavljena je 
celo doma stkana lanena rjuha. 
Včasih so tkali skoraj pri vsaki 
domačiji v okolici.

Cvetka Železnik, učiteljica:"V 
razstavo je bilo vloženega veliko 
truda, zato smo sklenili, da bo 
odprta do sredine septembra, da 
si jo bodo lahko ogledali še dolski 
šolarji. Če bi si jo želeli videti 
posamezniki ali kakšne skupine, 
naj pokličejo na telefon 0601/44- 
430 in z veseljem bom odprla 
šolske prostore..."

In še izjava Franca Zupana, 
predsednika KS:"Čeprav sem 
"priseljenec" iz Hrastnika, zelo 
rad pomagam v tej krajevni 
skupnosti, kjer ljudje znajo 
poprijeti, kadar je treba. Rad bi 
se zahvalil vsem sodelujočim in 
vsem, ki so nas počastili s svojim 
obiskom z željo, da se kmalu spet 
vidimo."

Ob tej priložnosti je izšla tudi 
knjižica 100 let šole v Turju na 50 
straneh v založbi Vigred d.o.o. 
Rimske toplice. Avtorica Boža 
Herek je skrbno predstavila začetke 
šolstva v Turju, njegov razvoj in 
propad. Ni pozabila na društveno 
življenje in spomine na šolo, ki so 
jih pripovedovali nekdanji šolarji. 
Kronološko navaja pomembne 
dogodke v zadnjih 100 letih, število 
učencev in učitelje, ki so učili v šoli 
Turje.

Fonči Moljk

100 let šole Turie (foto B.KIančar)

V. EX TEMPORE ARI JAVOR 
97 USPEL

V času od 21. do 24. avgusta je 
potekal v Domu pod Javorjem, IV. 
slikarski Ex tempere sta povabila 
najemnika doma 14 slikarjev, v 
glavnem akademskih, dejansko pa 
so se ga udeležili tile slikarji: Janez 
Knez, Nikolaj Beer, Ervin Kralj, 
Severina Trošt-Šprogar, Milan 
Razboršek, Tone Wolf, Marijan 
Skumavc in Peter Kordiš. V času 
trajanja srečanja so ustvarili, v 
raznih slikarskih tehnikah, skupno 
28 del. V glavnem so jim služili 
motivi iz bližnje okolice - 
Čemšeniška planina, Krvavica, 
Vrhe, Sv.planina, Javor in njegova 
okolica. V okviru tega srečanja 
slikarjev, ki je letos potekalo že

četrtič, sta potekali še dve 
prireditvi. V petek, 22.avgusta, so 
domači lutkarji iz programa 
Kratkočasenja izvedli pred Domom 
pod Javorjem pod mentorstvom 
Lutkovnega gledališča Ljubljana, 
lutkovno igrico Perkmandeljc. V 
soboto, 23.avgusta, pa so pripravili 
Savinjlovci - rogisti, koncert 
lovskih in narodnih pesmi. Svoj 
nastop so pripravili na balkonu tega 
doma, kar je bilo še posebej 
učinkovito. Tudi ta dva nastopa sta 
sponzorirala zakonca Fani in 
Matjan Žerko.

tl.
MLADINSKI PEVSKI ZBOR 
TRBOVLJE NA RABU

Mladinski pevski zbor Trbovlje 
je letos teden dni letoval v

počitniškem domu rudarjev RTH 
na Rabu. 48 mladih pevcev in pevk 
s sedmimi odraslimi spremljevalci, 
je v času od 15. do 22.avgusta 
preživelo ob morju prijetno in 
koristno. Pod vodstvom zborovod
kinje Ide Virt je zbor imel v 
dopoldanskih in popoldanskih urah 
vaje za svoje bodoče koncertne 
nastope, vmesni čas pa so koristili 
za kopanje, sončenje, pa tudi izlete, 
na katerih so si ogledali številne 
znamenitosti. Letovanje je zbor 
lahko izpeljal s pomočjo 
sponzorjev.

T.L.

PEVSKI ZBOR "JUVENTUS"
NA GOSTOVANJU

Mlade pevce zagorske glasbene 
šole je zadnji teden počitnic že

tretjič povabila medse "Počitni
ška skupnost Krško" v svoje naselje 
na Malem Lošinju. V tem poči
tniško pevskem taboru,kot ga je 
imenoval dirigent Franci Steban, so 
opravili nekaj vaj, sicer pa so 
uživali v morju in soncu, zavedajoč 
se zadnjih počitniških uric. No 
kljub temu so imeli dva koncerta. 
Prvega so pripravili v počitni
škem naselju Bučanje na osre
dnjem prireditvenem prostoru, 
drugega pa v "Župni crkvi 
Nerezine" v Nerezinah. Na klavir
ju jih je zvesto spremljala piani
stka Urša Vidic. V cerkvi pa je z 
njimi zapel njen mož Jože Vidic, 
sicer vodja kvarteta Šmartin in član 
novega Slovenskega okteta.

MM



Pisma bralcev
Zasavc objavlja odmeve na prispevke v časopisu in mnenja bralcev o
življenju in dogajanju v Zasavju. Nepodpisanih pisem ne objavljamo. 

Dolžina pisem je zaradi prostora omejena na največ 30 tipkanih vrstic. 
Uredništvo si pridružuje pravico skrajšati tekst ali pa objaviti daljšega, če 

oceni, da bi s skrajšanjem preveč okrnil zanimivo vsebino.

ZVONI TEBI IN MENI
Tako odgovarjam strahopetnežu, 

ki se ni upal podpisati s pravim 
imenom, ko v Zasavcu vprašuje 
Komu zvoni. Toda kljub temu, da se 
skriva za izmišljenim imenom, ga 
izdaja vsebina njegovega zapisa in 
tako pove kdo je in od kod. Seveda 
iz rdečih revirjev. Samo tam se 
najdejo redki posamezniki, ki v 
pomirjujoči melodiji zvonov slišijo 
hrup. ki bi bil verjetno rdeč, če bi 
imel barvo.

Ponosni smo na svoja zdrava 
ušesa, ki v zvenenju ne slišijo hrupa 
in nemira, kar se baje dogaja samo 
zvečer, čeprav zjutraj in zvečer 
zvonijo isti zvonovi.

Dalj časa sem bil v trboveljski 
bolnišnici. Ob donenju večernih 
zvonov človek nehote pomisli na 
dom, na pesem domačih zvonov, na 
zaželjeno zdravje, na ljudi, ki ne 
poznajo verske nestrpnosti in 
hinavščine. Na ljudi, kijih zgrešena 
preteklost ne vznemirja. Zato sem od 
pacientov slišal toliko pohval in 
priznanj gospodu župniku Mlakarju, 
ker jim je vse to omogočil z 
večernim zvenenjem.

Ne gre samo za pokvarjen sluh, 
gre tudi za naivnost, ki se ne zaveda, 
da je na občini možno preveriti, da 
št. 41 niti ne obstaja, medtem, ko 
vleče za nos prebivalce Kešetove, 
paciente v bolnici, uredništvo in 
bralce Zasavca, vse smatra za 
omejene in si upa z njimi postopati 
po mili volji. O obupnem motenju 
zvonov, o nenormalno glasnim in 
neznosno motečem hrupu, je lahko 
pisal le z masko na obrazu.

Če se je že s tolikimi ljudmi 
arogantno poigral, mu to gotovo ne 
bo uspelo s podpisi prebivalcev 
Kešetove ulice, ker sije nastavil past, 
saj bo moral pri peticiji povedati 
pravo ime in jo poslati ne župniku, 
ampak škofovski konferenci. Še prej 
pa bo potrebna peticija za prepoved 
ponarodele pesmi: "Prav lepo mi 
poje ta zagorski zvon", ko v ušesih 
trboveljskega lažnivca tako grdo 
hrešči.

Lažni podpisnik lepo prizna, da 
za njega hrup predstavlja greben 
cerkvene oblasti, kot bi pričakoval 
oblast, ki ne bo trpela nekaznovanih 
zločinov in storjenih krivic, česar ga 
je tako strah.

Tako lahko zvon res prebuja 
človeku vest in utegne biti v resnici

neznosen in moteč hrup v duši. 
Rešitev ni v peticiji in v zlaganem 
pismu Zasavcu, ampak v kesanju. 
Najprej župnika ozmerja, da se 
požvižga, da se ne briga (vse cerkve 
je prenovil), da zvoni brez veze, da 
ozmerja, potem pa bi rad z njim 
kulturno govoril. Kulturni pogovor 
in zmerjanje je nezdružljivo. Tudi na 
kuverti poslani Zasavcu iz Trbovelj, 
je 6.avgusta napisal svoj lažni 
naslov, tako k njemu ne morejo 
hoditi pijanci po denar, samo župnik 
bi jim ga moral dajati. Ne vem, zakaj 
je poseganje neverujočih na 
cerkveno področje tako privlačno in 
določanje načina zvenenja tako 
prijetno, čeprav je Cerkev ločena od 
države in ima tudi svoj pravni red.

Zvonovi obstojajo že od b.stoletja. 
Najprej seje pojavilo prav večerno 
zvenenje, ko se je opravljala 
zaključna molitev dneva. V 
14.stoletju so uvedli jutranje 
zvenenje po bitki pri Beogradu, leta 
1456 pa v spomin na zmago pred 
Turki še opoldansko zvonenje.

Sedaj škofje določajo uro 
večernega zvenenja za vse cerkve v 
Sloveniji. V.septembra bo zvonilo ob 
20.uri. 12.oktobra ob 19.uri in 
16.novembra ob 17 uri. Tako bo 
strahopetnež ob 21. uri miren v 
postelji, vedoč, da si zvonenje ne 
izmišlja župnik.

Posebej pretresljivo je zvonenje 
mrliču. Takrat tudi nestrpneži ne 
slišijo hrupa, smrt to preprečuje. 
Zvon, ki bo tebi in meni zvonil že 
visi v zvoniku. Tudi takrat bodo 
ljudje verjetno spraševali komu 
zvoni. Zato odgovarjam že danes.

Jože Čampa, Kisovec

"ZELENI UREJAJO RAZMERE"
Oglašam se na članek g.Ivana 

Tomšeta, samozvanega predsednika 
Zelenih Slovenije, kije bil objavljen 
21.8.1997 v Delu pod "Prejeli smo - 
Zeleni urejajo razmere".

Ne bom se spuščal v oceno 
ravnanja g. Jazbinška, ampak v 
dejstva, kako so nekateri, med temi 
je tudi g.Tomše, skušali izigrati po 
mojem, večino delegatov, tako 
kongresa, kot sveta Zelenih Slove
nije. Bil sem prisoten na vseh zborih, 
kjer se je sklepalo in odločalo o 
bodočem vodstvu Zelenih Slovenije, 
tako, da lahko kolikor toliko 
objektivno ocenjujem potek 
dogodkov.

Kar zadeva prvi del kongresa v 
Tržiču, mora g.Tomše priznati, daje 
v prvem krogu dobil največ glasov 
ravno g.Jazbinšek, čeprav le z rahlo 
prednostjo pred njim. Ni mi znano, 
zakaj seje z nadaljevanjem kongresa 
odlašalo, čeprav si mislim svoje. Le 
na pritisk tako delegatov, kot večine 
članov delovnega predsestva 
izvoljenega na kongresu v Tržiču 
(trije od petih), je izvoljeni delovni 
predsednik sklical nadaljevanje 
kongresa v Kranju. Vabilo, poslano 
od g.Gošnika, nosi naslov 
"Spoštovane kolegice in kolegi! 
Objavljam sklic nadaljevanja 
7.kongresa Zelenih Slovenije, ki bo 
v petek, 30.5.1997 ob 17.uri" s 
podpisom: "Predsednik Zelenih 
Slovenije in predsedujoči delovnega 
predsedstva kongresa Vane Gošnik" 
(menim, da njegov podpis ni 
ponarejen). Takšno vabilo je verjetno 
prejel tudi g.Tomše in ne vem kako 
si upa javno trditi, da gre za skupino 
Zelenih Slovenije, ki v Kranju ni 
dosegla kvoruma potrebnega za 
nadaljevanje kongresa. Osebno si 
dovolim trditi, da gre ravno za 
obratno oceno. Namreč g.Gošnik in 
g.Tomše sta verjetno ocenila, da 
g.Tomše v Kranju (nadaljevanje 
kongresa) ne bo dobil potrebne 
večine in se tako dogovorila za 
svojevrstno, po mojem, za 
demokratično družbo nespre
jemljivo potezo, kako izigrati del
egate, ki bodo prišli na nadaljevanje 
kongresa v Kranj, ob 17.uri.

Ob vsem tem sprašujem 
g.Tomšeta, kje je zapisnik prvega 
dela kongresa iz Tržiča, kje je 
zapisnik udeležencev (s seznamom) 
samozvancev (ob 16.uri v Kranju) 
nadaljevanje kongresa in kako so bili 
le ti o sklicu obveščeni (osebno 
nisem bil).

Kar zadeva okoliščine in 
dogajanja pred sklicem nadaljevanja 
kongresa v Kranju, sem v tistih dneh 
prejel veliko telefonskih klicev, ki 
so, tako ali drugače, skušali ugotoviti 
moje (osebno) stališče glede 
bodočega predsednika Zelenih 
Slovenije. Nek delegat iz Hrastnika 
mi je povedal, da ga je klical tudi 
g.Gošnik in agitiral za g.Tomšeta.

Ob vsem tem, ko to pišem, mi 
prihaja na misel spoznanje, da gre 
ravno v primeru g.Tomšeta za 
spoznanje (tudi njega), da se splača 
za blagovno znamko Zelenih 
Slovenije boriti se, pa čeprav za 
mene in verjetno še koga, na 
nesprejemljiv način.

Anton Ahac, Trbovlje

V Zasavcu št. 17,21.8.1997, je bil 
v rubriki Iskrice na zadnji strani, 
objavljen zapis z naslovom "Zakaj 
ne? Blagosloviti namreč" avtorja

Igorja Gošteta. Prosimo, da objavite 
naš odgovor avtorju članka, 
predvsem pa vašim bralcem, da 
spoznajo včasih namerno zamolčano 
drugo stran.

Loški gasilci so v svoj ustanovni 
zapisnik društva v decembru 1929 
med drugim zapisali, da bo društvo 
delovalo sebi v čast in bližnjemu v 
pomoč. Ta moto smo z vsem 
dolžnim spoštovanjem prevzeli 
njihovi nasledniki, člani PGD Loke. 
Ravno zato politika in predvsem 
medstrankarske zdrahe in razprtije 
ostajajo pred našimi trdno zaprtimi 
vhodnimi vrati. V vsej, skoraj 70 let 
dolgi zgodovini društva, se na Lokah 
še nismo strankarsko ali ideološko 
preštevali. Tega enostavno nismo in 
tudi v bodoče ne bomo dovolili, še 
najmanj pa nekim zunanjim 
ideologom, pa naj si bo ta katerokoli 
barve ali prepričanja. Naše delo in 
poslanstvo je, ter ostaja, pomoč 
sočloveku v stiski, nesreči. Kljub 
temu, da na žalost, humanost 
marsikomu preveč tuje zveni, smo 
res le gasilci in reševalci tisti, ki prvi 
in včasih edini ponudimo roko 
sočloveku v nesreči.

Zato ne moremo in ne bomo 
dovolili, da avtorji, kot je g.Gošte, 
javno zapovedujejo, pač glede na 
dnevno politiko, kaj naj bi. oziroma 
mora društvo narediti ali opraviti, da 
bo po njegovem na pravi poti.

Gospod Goste, verjetno Vam je 
delo in način odločanja v gasilstvu 
neznano, vabimo Vas, da se oglasite 
na Lokah, z veseljem Vam bomo na 
razpolago za vsa Vaša vprašanja.

Na Vašo željo Vam bomo ob 
priliki celo omogočili sodelovanje 
pri gašenju požara. V akciji boste 
doživeli, kako vam znoj v potokih 
zaliva obraz zaradi neznosne 
vročine, dim dodatno solzi in draži 
oči, pa vendar je treba nekako 
vzdržati, kajti nekaj metrov Stranje 
jok otrok in solze ogroženih. Takrat, 
v tistem trenutku, boste pozabili na 
lastni strah, vročino, znoj. Gnala vas 
bo neka nevidna sila, vam dajala 
moč za boj z rdečim petelinom.

O posvetitvi gasilskega doma in 
opreme smo se že pogovarjali z 
vsemi člani našega kolektiva, le ti 
bodo sami odločili, kdaj in ob kakšni 
priložnosti se bo to zgodilo. Potem 
torej le ni vse povsem v rokah 
vodilnih, kot Vi pišete. Spoštovani 
g.Gošte, morda bi lahko še kaj več 
napisali o vašem dopisovanju in 
obračanju besed povzetih iz drugih 
političnih časopisov in dnevnikov, pa 
bodi tokrat dovolj. Oceno Vašega 
pisanja pa prepuščamo bralcem, 
katerim je pisanje namenjeno.

Z gasilskim NA POMOČ!

vas pozdravljamo loški gasilci



Šolsko leto se je zopet pričelo in tokratna tema se ponuja kar sama po 
sebi. Prav gotovo je v naši prelepi državi prometna varnost ena najbolj 
perečih tem, ki nas pestijo. Zato smo z namenom, da se pozanimamo o 
prometni varnosti v prvih dneh v okolici zasavskih šol, in da starše, 
predvsem prvošolcev, obvestimo, kakšni ukrepi se bodo izvajali. Vsekakor 
je v interesu vseh, da bi vsi šolarji varno prihajali v šolo, zato smo nekaj 
informacij dobili na policijskih postajah v Zasavju in pri odgovornih v 
šolah. Pa začnimo kar v Litiji...

LITIJA
Informacije o dejavnostih Policijske postaje Litija oz. policistov na 

tem področju v prvih dneh septembra nam je posredoval pomočnik 
komandirja Martin Koncilja, ki je dejal: "Na Policijski postaji Litija 
se vsako leto dosledno pripravimo na prve dneve septembra, ko se 
začenja novo šolsko leto. Mi smo že od pomladi naprej v stiku z 
ravnatelji šol v Litiji (teh je sicer veliko, 3 osnovne šole in 12 
podružnic). Odgovornim smo dali predloge za ureditev cestne 
signalizacije, poleg tega bomo z grbinami na cesti skušali še dodatno 
zmanjšati hitrost vozil. Od 1. do 12. septembra bomo s policisti fizično 
prisotni v bližini vseh šol, poleg tega bo pri tem projektu sodelovala 
tudi konjenica. Pripravljamo redne akcije, npr. pregledujemo 
psihofizične sposobnosti voznikov avtobusov, s katerimi se vozijo 
otroci v šolo, ugotavljamo tehnično brezhibnost vozil, pregledovali 
bomo kolesa, kolesa z motorji,... Organizirali smo tudi sestanke s 
starši in prvošolčki, tako, da bi akcija "Varna pot v šolo" kar najbolj 
stekla. Opozarjam pa vse voznike, da bo v bližini šol zelo poostren 
nadzor nad udeleženci v prometu, vršila se bo tudi radarska kontrola 
hitrosti, kazni zoper kršitelje pa bodo zelo stroge. Moram še poudariti, 
da smo zelo zadovoljni s sodelovanjem s šolami v Litiji. Ob koncu bi 
dal še nasvet vsem staršem prvošolcev; če se le da, vsaj prvi dan 
spremljajte svojega otroka v šolo in tako boste pripomogli k večji 
varnosti v prometu."

Seveda smo hoteli slišati tudi drugo stran, zato smo poklicali na 
Osnovno šolo Gradec v Litiji, kjer nam je z informacijami postregla Mojca 
Lebinger, pomočnica ravnatelja: "Tako kot vsako leto se bomo tudi 
tokrat povezali s policisti, ki v bližini šol postavijo znake in so tudi 
fizično prisotni. Kar se tega sodelovanja tiče, moram dejati, da smo 
zelo zadovoljni, hkrati pa opozarjamo predvsem starše prvošolcev, 
da poskrbijo, da bodo njihovi otroci redno nosili kresničke in rutke 
in da bodo tako še bolj opazni."

ZAGORJE
Tudi v Zagorju smo se najprej obrnili na Policijsko postajo, kjer je z 

informacijami postregel Andrej Škoberne, pomočnik komandirja: "V
okviru poostrenega nadzora v prvih dneh septembra moram dejati, 
da smo že pred dvema mesecema opravili razgovore z vsemi ravnatelji 
in pristojnimi službami o ureditvi znakov, signalizacije,... Policisti 
naše postaje bodo fizično prisotni od 1. do 12.septembra, torej 10 
šolskih dni, in sicer se bodo nahajali v bližini šol. V okviru akcije 
"Varna pot v šolo" smo se povezali z Svetom za preventivo in vzgojo 
in z AMD-jem Zagorje, ki nam bodo v teh akcijah v pomoč. V okviru 
tega bomo imeli tudi predavanja na šoli, kjer bomo prvošolcem 
predstavili, kakšna naj bi bila varna pot v šolo in kako naj se obnašajo 
v prometu. Kar se tiče sodelovanja s šolami, smo zelo zadovoljni, saj 
skušamo poskrbeti, da gremo drug drugemu na roko. Policisti pa 
bomo opravljali tudi kontrolo hitrosti prometa z radarjem."

Amalija Kuder, v.d.ravnatelja Osnovne šole Ivana Skvarče: "Letos 
bomo na naši šoli medse sprejeli 52 prvošolcev. Kot vsako leto, imamo 
tudi tokrat ustaljeno proceduro. Povezali smo se s policisti, ki nam 
bodo pomagali, poleg tega bodo na posameznih najbolj obremenjenih 
točkah pomagali tudi nekateri učitelji. Kasneje bodo za varnost 
šolarjev, predvsem vozačev, skrbeli učenci višjih razredov."

TRBOVLJE
V naj večjem zasavskem mestu nam je informacije posredoval Miran 

Bokalič, komandir PP Trbovlje: "V mesecu juniju smo opravili 
razgovore z ravnatelji vseh šol, pregledali prometne znake, 
signalizacijo,... in ugotovili, daje nekaj točk, ki so potrebne takojšnje 
obnove, zato smo o tem obvestili pristojne službe. Povezali smo se s 
Svetom za preventivo, vršili bomo kontrolo z radarji, fizično pa bomo 
v okolici šol prisotni prvih 10 dni pouka. Izvajali bomo tudi represivne 
kazni zoper kršitelje, saj ugotavljamo, daje veliko izsiljevanj voznikov 
in prehitevanj na prehodih za pešce. Ob tem naj izkoristim priložnost 
in opozorim starše, da naj ne ustavljajo avtomobilov na cesti in naj 
ne spuščajo otroke iz vozil. Predlagam jim, da naj se ustavijo na 
parkiriščih in pospremijo otroke do šolskih učilnic.”

S strani šole se nam je z informacijami oglasila pomočnica ravnateljice 
OŠ Trbovlje Poldka Kovačič: "Posebnih ukrepov s strani šole ne bo, 
smo pa povezani s policijo, s katero bomo tudi letos tesno sodelovali. 
Želja tako policije, kot šole je, da bi se semaforiziralo križišče pri 
bazenu in da bi tako odpravili največji "prometni problem" za pešce."

HRASTNIK
S podatki s strani policije nam je v Hrastniku postregel komandir PP 

Hrastnik, Simon Sihur: "S strani policije smo se prejšnji teden udeležili 
seje občinskega sveta za preventivo in varnost v prometu, kjer smo 
se posvetovali o varnosti udeležencev v prometu. V prvih šolskih dneh 
bomo imeli informativne sestanke s starši, v bližini šol pa bomo 
prisotni prvih 10 dni pouka. Izvrševali bomo poostren nadzor 
uporabe varnostnih čelad, vožnje otrok na prednjih sedežih v osebnih 
avtomobilih, poudariti pa moram, da bomo vse kršitelje restrektivno 
kaznovali in da bodo kazni še večje kot običajno. Vsekakor pa moram 
pohvaliti sodelovanje z vsemi šolami v občini."

Osnovna šola, katero smo poklicali v Hrastniku, je šola Narodnega 
heroja Rajka in pomočnica ravnatelja, Belinda Ladiha je povedala: 
"Letos smo ob začetku šolskega leta zavarovali dostop na šolsko 
dvorišče, aktivirali bomo tudi pionirsko prometno službo, poleg tega 
bodo starši prvošolcev že prvi dan imeli sestanek s policisti. Vsem 
staršem pa svetujemo, da opravijo pot od šole do doma s svojimi 
otroki, da bo otrok pridobil nek občutek večje varnosti."

Tako torej odgovorni za varnost šolarjev. Sedaj pa je nd vas, dragi 
vozniki in voznice (in vsi drugi udeleženci v prometu), da se izkažete in 
omogočite otrokom varno pot v šolo!

Peter Motnikar



Pridite na Goiče in 
spoznajte raj na zemlji!

Vas Golce stoji na nadmorski višini 700 metrov, število prebivalcev pa ne presega 40 
vaščanov. Golce so znane kot turistična vas. In za to ima zasluge predvsem Turistično društvo 
Goiče, ki je bilo ustanovljeno spomladi 1993, predvsem z namenom pravne organiziranosti 
na nivoju celotne vasi. Društvo je zelo agilno, saj pod svojim okriljem organizira kar nekaj 
prireditev. Najbolj znana prireditev je prav gotovo Pohod na Pleše, ki se ga udeležuje veliko 
število delovnih ljudi iz zagorske občine in vseh okoliških krajev (Litije, Moravče,...).

DEJAVNOSTI DRUŠTVA
Kot nam je povedal Jože Medved, predsednik 

Turističnega društva Goiče, si poleg organizacije 
raznih prireditev prizadevajo ohranjati tudi 
kulturno dediščino in skrbijo za čisto okolje, 
ter imajo nalogo, da ohranjajo vas Goiče 
privlačno za vsakega turista oz. popotnika, ki 
ga pot vodi čez to vas. Člani društva opravljajo 
še marsikatero drugo delo in tako so z 
zaslužkom od prireditev pred tremi leti asfaltirali 
cesto iz doline v vas, v skupni dolžini 1800 
metrov. Poleg tega so obnovili še vaško cerkev, 
ki je podružnica Zasavske sv. gore, katera iz
vira iz 12. ali 13.stoletja. Vsekakor je vredna 
ogleda.

Obnovljena cerkev Sv. Petra in Pavla iz 12. ali 
1 3. stoletja.

USTANOVITEV DRUŠTVA IN 
SPREMEMBA ŽIVLJENJA V VASI

Odkar seje društvo ustanovilo, seje življenje 
v vasi spremenilo, vendar ne bistveno. Opažanja 
so, da je v vasi od ustanovitve naprej več 
obiskovalcev, ki so vas spoznali zaradi našega 
društva ali iz medijev, kjer so se precej 
pojavljali. Kot vemo, je bil pred letom dni gost 
na Golčah celo Janez Drnovšek in sicer v

okviru akcije Kmečkega glasa. Ugotovitve 
vaščanov so, da se je z ustanovitvijo društva 
začel tudi razcvet turizma na Golčah, saj v 
zadnjih nekaj letih opažajo porast obiskovalcev, 
ki prihajajo peš ali z osebnimi vozili. Pred dvemi 
leti pa so po zaslugi g.Vidergarja celo gostili 
avtobus belgijskih turistov in so bili zelo 
navdušeni nad Golčami.

P0ZNAN0ST G0LČ V 
SLOVENIJI

Goiče so pravzaprav nekako svojo veljavo 
med Slovenci dobile šele lansko leto, ko je v 
okviru akcije "Živimo s podeželjem" kmetija, 
ki se po domače imenuje "Pri Šergan" dobila 
nagrado najbolj urejene kmetije v okviru 
Slovenije. To priznanje je pravzaprav pomenilo 
priznanje samih Golč s strani drugih prebivalcev 
Slovenije in tako so Goiče danes kot vas prav 
gotovo ena izmed najbolj znanih vasi v 
Sloveniji.

PRIHODNOST TURISTIČNEGA 
DRUŠTVA IN VASI G0LČE

Ustanovitev društva prav gotovo pomeni tudi, 
da mora društvo nekje imeti svoj sedež iz 
katerega bo opravljalo svoje naloge oz. 
dejavnosti. Teh pri Turističnem društvu Goiče, 
prostorov namreč, še nimajo. Ampak v vseh 
članih društva že dolgo časa tli želja po tem. V 
društvu niso zahtevni, zato upajo, da bodo 
preuredili stari gasilski dom in si v njem 
preuredili prostore društva. V načrtih imajo tudi 
moderniziranje ceste proti Zasavski sv.gori. kjer

Kmetija "Pri Šergan", ki je lani dobila nagrado 
za najbolj urejeno kmetijo.

... Goiče vas prijazno pozdravljamo... 

je približno 1,3 km ceste potrebne asfalti
ranja. To ne bi smelo predstavljati večjega 
problema za društvo, seveda vkolikor bo 
sodelovanje z občino tudi v prihodnje podobno 
dosedanjemu.

RAZVITOST TURIZMA V 
ZASAVJU

Jože Medvedje tudi mnenja, daje turizem v 
Zasavju premalo razvit in daje okolje premalo 
izkoriščeno v ta namen. Kaj je temu vzrok, je 
težko vedeti, vsekakor pa je vse povezano z 
denarjem oz. njegovim pomanjkanjem. Gotovo 
pa drži trditev, da so v Golčah že pred leti 
naredili velik korak in upajmo, da jim bo vse 
planirano uspelo.

Tekst: Peter Motnikar 
Foto: RR.

Obnovljena kapelica v središču vasi.



\f\ NKET4
Oh, te večne zavrnitve, kajne? 

Komajda kakšna stvar preide v 
kalup, kjer lahko snuješ in 
načrtuješ, že se pojavi nepredvidlji
vost, ki razdiralno vpliva bodisi na 
medsebojne odnose ali poslovne 
uspehe. Četudi gre po zlu nova 
služba ali potovanje v tujino, 
venomer neuspehi navdajo z 
nezadovoljstvom in gornjavostjo. 
Včasih se zdi, da šele poraz pridoda 
k večplastnosti problema. In če to 
zapovrh zadeva še ljubljeno osebo, 
se fantazija ob poraženih stanjih še 
kako razbohoti. Najpogostejše 
izjave, ki pospremijo raznorazne 
zavrnitve ali odklonitve so: "Saj se 
bomo še srečali...," ali "Nasvidenje, 
kmalu...," - seveda izrečene s 
priokusom groženj, če že ne kar 
maščevainosti. Namesto da bi rekli: 
"Bolje »daj, kol poaneje," po 
neuspeh deluje tako magično, da ni 
sprejet kot dejstvo, temveč se večina 
raje osredotoči zgolj na stvari, kjer 
so neuspešni. S čemer seveda 
blokirajo dogodke, kjer bi lahko bili 
uspešni.

In kako pravzaprav ljudje 
podoživljajo neuspeh? Na kratko bi 
to opisali z: omalovaževanjem, 
pretepi, izsiljevanjem. Vendarle si le 
redkokdo želi spoznati povsem 
uspešnega človeka. Kajti šele 
občasni porazi dajejo na znanje, da 
uspeh doživiš z veseljem. Neuspeh 
sam po sebi, ki nima afinitete bodisi 
do določenega človeka, dejavnosti, 
situacije, tudi ne bo bistveno vplival 
na počutje ali odnos do koga ali 
česa.

Vsekakor pa imajo tudi porazi 
svoje poslanstvo. Opominjajo 
namreč, kje bi lahko vložili več 
truda, morebiti bili bolj pozorni ali 
karkoli drugega. Uspehi pa menda 
še nikogar niso ničesar naučili. 
Ugotavljajo celo, da se ljudje, ki jim 
gre vse kot po maslu, z neuspehi 
zlepa ne sprijaznijo. Zafrkljivost 
zavrnitev je potemtakem ravno v 
dejstvu - dopustiti dogodkom iti 
svojo pot, da tako nagovarjajo z 
novimi spoznanji.

Petra RadovU

Aljaž Dušak, 
dijak iz

Trbovelj: "Zaradi 
kakšne punce ne 

bi nikogar 
pretepel. Če me 
kakšna zavrne pa 

skušam to 
sprejeti, ne da bi 
se preveč sekiral.

Tudi grozilnih 
pisem ne bi pisal.

Čeprav si recimo zaljubljen ali imaš tisto 
osebo zelo rad. Neuspeh je pač spremljevalec 

življenja, saj če si vedno uspešen, si že 
popoln. Popolnost pa ne obstaja."

Maša Jazbec, 
dijakinja iz 

Trbovelj: "Če bi 
me kdo zavrnil, 
bi poskusila s 

kom drugim in 
prejšnjega ne bi 
več nadlegovala.
Mislim, da ne bi 

premlevala 
situacije, ker na 

odločitev tistega,
ki te zavrne, pač ne moreš vplivati. Zame so 
pomembnejši neuspehi v zasebnem življenju, 

preostali me ne prizadenejo toliko."

Darko Žužek, 
upokojenec iz 

Trbovelj: "Škoda 
besed o

neuspehih. Sploh 
če gre za to, da 
nekoga zavrne 

iv’ / v ženska, saj se 
bJ nisem nikdar

sekiral zaradi
^--------------------------------- tega. V življenju

je ogromno priložnosti, vse sorte stvari so. 
Najmanj pa se splača neuspehov lotevati tako, 

da se obremenjuješ."

Dragi 
Zapotnik, 

upokojenka iz 
Trbovelj:

"Zaradi lastnih 
neuspehov se 

ne splača 
maščevati ali se 
še bolj zanimati 
za listo osebo 
in mu karkoli 
onemogočati.

Vsak ima namreč svoje skrbi. Je pa res, 
da v takih trenutkih pozabimo na prijetne 

stvari.

Katja Per, 
študentka iz 
Zagorja: "Pri 
neuspehu je 

odvisno, kakšne 
vrste je oziroma s 
kakšnimi čustvi 

si obremenjen. In 
pri tem je dobro, 
da imaš ob sebi 
človeka, ki mu 

zaupaš in ti nudi
moralno oporo, da vidiš še druge, boljše 

možnosti, s čemer neuspeh prebrodiš. 
Neuspeh ne jemljem jokavo, temveč 

razmislim, ali mi to res kaj pomeni. V 
nobenem primeru pa zaradi lastnega neuspeha 

ne bi ogrožala drugih. Večinoma se lastnih 
porazov ne veselimo, saj tudi neradi 

sprejemamo, da nas kdo opozarja na napake. 
Toda tudi nremasovanie neuspeha ie usneh."

Jernej Pavšek, 
dijak iz

Zagorja: "O, ja, 
sem že imel 

neuspehe, tudi v 
šoli. Ampak greš 
na morje ali kam 
drugam, pa je v 

redu. En dan sem 
sicer slabe volje, 

potem pa 
pozabim.

Najmanj pa se splača sekirati, če te zavrne 
kakšna punca."

Uidija Štitič- 
Tadič, dijakinja 

iz Zagorja:
"Vsekakor 
sprejmem 

zavrnitev, vendar 
to ne vpliva 

bistveno na moje 
počutje, da bi bila 

recimo zaradi 
tega slabe volje 

ali nezadovoljna.
Tudi grozilna pisma ne bi pisala temu fantu 

ali njegovega dekleta skušala kakorkoli 
odvrniti od njega. Sicer pa je pri neuspehih 
najslabše, da se kdo recimo s tem človekom 

še bolj obremenjuje, kar situacijo še poslabša. 
Z neuspehom, kakršenkoli žeje, seje treba 

sprijazniti, saj je še veliko ljudi, ki so 
morebiti še primernejši za nas. Neuspehi so 

sestavni del življenja, treba pa je nabirati tudi 
izkušnje."



Tomaž Barbek

ZASAVSKI NOGOMETNI 
OEMII MALO OKIIGALi;
Pravi praznik nogometa v Zasavju je pomenilo 

2.kolo v 2.SNL. Srečanju med NK Rudarjem in NK 
Zagorjem so v zadnjih letih magnet, ki privablja 
množico obiskovalcev k ogledu najpomembnejše 
postranske stvari na svetu. In kaj so lahko 
obiskovalci tistega sončnega popoldneva lahko 
videli?

Število prisotnih je bilo za slovenske razmere impresivno. Nekaj nad 1000 
gledalcev je nedvomno dokaz, da je zasavsko občinstvo lačno dobrega nogometa, 
in da si nogomet v Zasavju zasluži bistveno boljši status, kot ga trenutno ima. 
Vendar kronično pomanjkanje denarja v regiji onemogoča boljše delo ter s tem 
tudi večjo kakovost na naših nogometnih igriščih. Zavedati se namreč moramo, 
da je nogomet danes predvsem in v prvi vrsti posel, v katerega je potrebno 
investirati, da lahko računamo na pozitivno bilanco, na katero nedvomno vpliva 
količina prodanih kart. Kakovost in še enkrat kakovost je namreč odločilnega 
pomena pri obisku športnih prireditev. Kako si drugače razlagati dnevne novice, 
da je nek nogometni klub investiral kar nekaj deset milijonov dolarjev v 
določenega igralca? Luis van Gaal, trener Barcelone, se na takšne tremle v 
sodobnem nogometu odziva z ironijo: "Noben igralec na svetu ni vreden tolikšnega 
denarja." Vendar - računica očitno obstaja.

Nogomet je igra tudi za gledalce. In le-ti si zaslužijo za svoje navijanje na 
derbiju najvišjo oceno. Pričakovali bi namreč lahko vsaj kakšno verbalno 
medsebojno obračunavanje v stilu regionalnega antagonizma, tako značilnega 
za slovenski prostor. A temu k sreči ni bilo tako. Vse se je odvijalo v mejah 
korektnosti, vsakdo je navijal za svoje, brez. žaljivk na rovaš nasprotnega moštva. 
KAPO DOL!

Edina temmi točka, ki pada na občinstvo, je že kar pregovorno slab odnos do 
delilcev nogometne pravice. Očitno je namreč, da vsaka najmanjša napaka 
sodnikov, ki pa so sestavni del vsake športne prireditve tudi s svojimi napakami, 
vzbudi med obiskovalci pravi revolt. Malce več zaupanja v poštenost in 
dobronamernost delilcev nogometne pravice prav gotovo ne bi bilo odveč, vetular 
je izlivanje čustev na može v črnem že kur del širše slovenske, ne le zasavske 
nogometne folklore.

Pa še nekaj o sami nogometni predstavi. Derbi po kakovosti prav gotovo ni 
navdušil. Vzrokov je prav gotovo več, med najpomembnejše lahko štejemo 
kakovostno raven nogometašev. V zadnjih letih nikoli slabše NK Zagorje, kar je 
posledica popolnoma zgrešene klubske politike v zadnjih letih, je svojo priložnost 
iskalo predvsem v izrazito defenzivni igri z. opredelitvijo na hitre protinapade. 
Gostujoči strateg Bantan je pač poskušal z. edino logično postavitvijo svojih 
igralcev, a je zadetek Bariča njegovo zamisel porušil. Sicer je v moštvu Zagorja 
še nekaj nogometašev, ki bi bili uporabni tudi v drugih klubih, vendar se njihova 
nogometna pot očitno končuje. Le kako bodo v Zagorju preživeli menjavo 
generacije, ob hipotezi, da bi lahko nadarjena vratar Bantan in univerzalni Uranič 
tudi zapustila njihove vrste ?

Očitno je situacija v Rudarju dosti boljša. S prihodom trenerja Osmanoviča 
je klub, vsaj kar se strokovnosti tiče, postavljen na nove temelje. Opravljeno 
delo pač ž.e kaže prve rezultate, potrebno bo le še ogromno dela in boljše 
sodelovanje vseh struktur v klubu, predvsem v finančnem smislu. S takšno politiko 
bi lahko Rudar zopet postal zasavski nogometni center, ki bi v svoje vrste privabljal 
najboljše igralce s širšega prostora. Perspektiva nedvomno obstaja.

Vsega tega sicer na derbiju še ni bilo moč videti, kajti imperativ zmage je 
opravil svoje. Rudar se je po kar nekaj sušnih "postnih" letih znašel v vlogi 
absolutnega favorita, v takšni vlogi pa je zelo težko igrati. Na igrišču se je 
pokazalo, da igralska kvaliteta ni sporna, ter da je na strani Rudarja.

Za konec pa še nekaj. Ob prebiranju komentarjev v dnevnih športnih časopisih 
dan potem, sem bil, ne prvič, kar pošteno začuden. Že komentar je tekmo 
povzdigoval mnogo višje, kol je bilo videti na igrišču. Ocenjevanje posameznih 
igralcev in vrednotenje njihovih učinkov, je sicer sila nehvaležno delo, vendar bi 
malo več objektivnosti in poznavanja nogometne igre nedvomno pripomogla k 
boljši skupni oceni derbija. Očitno so "ne vem kakšne " vezi odločilnejšega pomena 
pri prikazu učinka, kot je to nogometno igrišče. Ob vsem tem pa je zanimivo še 
vprašanje, kako lahko dva neodvisna novinarja, ki pokrivata komentarje za dva 
različna časopisna medija, podata identično oceno srečanja s sila sumljivo 
interpretacijo dogodkov na igrišču!

Gledalci so akterje derbija nagradili z. dolgotrajnim aplavzom, le-ti pa so se 
oddolžili s skupnim pozdravom publiki, ko so se prav vsi držali med seboj za 
roke. Res prekrasen zaključek nogometne predstave, kjer je kljub vsemu zmagal 
nogomet.

Mojmir Maček

TIIIHZEAV NASA 
SLAKOST

Ravno pravi čas je za ugotavljanje 
kolikšen kos turistične pogače si bomo 
odrezali. Na državni ravni bi lahko rekli, 
da zelo veliko, če upoštevana) koliko smo 
vložili v turistično promocijo in kolikšen 
je bil obisk. Pri tem se pokaže, da smo za 

vloženi dolar zaslužili 750 USD, sosedje Hrvati 103, Avstrijci 265, 
Avstralci pa le 78 (po raziskavi WTO), pri čemer bi sklepali, da sodimo 
v sam vrh turistično razvitih dežel. No, to bi našim ministrom za turizem 
ali državnim sekretarjem (kar koli smo že imeli v teh letih svoje države), 
ki imajo pogosto edino vezo s turizmom le takrat, ko prespijo v kakšnem 
hotelu, prišlo zelo prav, da bi utemeljevali, čemu namenijo tako malo 
za promocijo. Še bolje, namenimo turistični promociji še manj, pa 
bomo na vloženi dolar zaslužili še več! Ali pa mahajmo s papirjem, ki 
obljublja veliko promocijo v eni roki, drugo pa nastavimo za turistični 
izplen.

Vendar se taka praksa ne bo mogla nadaljevati prav dolgo, saj je le 
potrebno upoštevati, daje turizem v svetu v nenehnem porastu, in da 
bodo turistične množice šle mimo nas, ne da bi nas sploh opazile! To 
je sicer po svoje dobro, saj naše okolje tako ne prenese prevelikega 
navala, če bi se radi šli ekološki turizem. Pa vendarle, moramo se dati 
opazili, saj sicer tudi tistih petičnih gostov, ki jih tako hlepeče 
pričakujemo, ne bo. Z dograditvijo sodobnega cestnega križa bomo 
zdrs mimo nas turistom le še olajšali.

Zatorej dileme, promocija da ali ne, ne more biti. Trdim, da bo le ta 
morala biti dovolj velika, da nas bodo opazili in prepoznali kot 
turistično ekološko deželo. Do tega pa bo potrebno še veliko dela in 
prepričevanja tudi na drugih segmentih gospodarstva. Morda so v 
kmetijstvu delček tega že dojeli, čeravno jih v to sili čisto drugi vzgib.

Pri tem bi veliko pomagal takšen šef ministerstva, ki bi vedel tudi 
od "znotraj" kaj, da turizem je.

Govorimo o pogači, že, že, a mi pobiramo le drobtinice...
Vprašam se, kje smo Zasavci na tem področju. Ja, čista projekcija 

stanja na džavni ravni. Po občinah (in celo na medobčinskih ravneh) 
imajo različna hortikulturno-turistično-zanesenjaška društva, ki dobro 
delajo, ne moremo pa to proglasiti za turizem. Je le element, ki 
pripomore k sliki, zanimivosti nekega kraja, ga naredi prikupnega, 
spoznavnega. K sreči se zaradi takih zagnancev dviguje zavest ljudi 
do okolja, do lepega. Vendarle pa je to še vedno amaterizem, tako kot 
je amaterizem pokopal Medijske Toplice. Tu manjka nadgradnja, ki 
pa jo lahko te država ali njeni odganjki pridodajo, recimo kakšni centri 
za razvoj. Namreč, v Zasavju prav gotovo ne bomo imeli množičnega 
turizma, zatorej je potrebno pripraviti podrobno raziskavo, kateri 
elmenti za turizem so že prisotni in kaj še manjka. Prav tako bi veljalo 
povprašati lastnike "kmečkih turizmov", kake načrte imajo in jim 
pomagati z znanjem in krediti. Mimogrede, v Zagorju imamo šolo, 
katere dijaki so v petem letniku sposobni mrediti popoln poslovni 
načrt, za kar so pobirali že prva mesta na državnem tekmovanju, in bi 
jih lahko tvorno vključili v tak projekt.

Torej se bo tudi v Zasavju potrebno lotiti vprašanja turizma 
strokovno, projektno in ugotovitve udejanjiti.

Slej ko prej bo v to treba vložiti sredstva, graditi prepoznavnost, 
promovirati. Zavedati se moramo, da je turizem najcenejši izvoz, saj 
odpade transport, reklama izdelkov... Gostitelji pa dobijo zaposlitev 
in denarce.



Misijonar sred Tiliega oceani!
Na Papui-Novi Gvineji oziroma Otoku 
kodrolascev (papua v malajščini pomeni kodrast) 
je tri leta preživel kot misijonar. Le nekaj stopinj 
južno od ekvatorja seje razgledal ognjenikov in 
koralnih grebenov, se klimatiziral v vlažnem in 
vročem tropskem podnebju, se naužil rajskih 
ptic, poučeval kovinarstvo, vse skupaj pa sprejel 
kot enkratno življenjsko izkušnjo v času vojne 
vihre za Pacifik. Pri petindvajsetih pa ima dovolj 
idealizma, daje odprt za nove možnosti, čeravno 
to ne bo potovanje na konec sveta.

Eden izmed razredov Uroša Glavača.

Kakšno delo je misijonarstvo?
So misijonarji v okviru 

katoliške cerkve, ki so duhovniki. 
So pa tudi laiki v okviru 
misijonskega središča Slovenije 
in v drugih organizacijah po 
svetu. Slovenski laiki odhajajo v 
misijone za tri leta. In na Papui- 
Novi Gvineji sem poučeval 
kovinarstvo na misijonski postaji, 
ki je v bistvu šola za tehnične 
poklice, torej agrotehnična šola. 
Organiziran je bil redni pouk in 
poleg ostalih teoretičnih 
predmetov, ki so štirje, sem 
poučeval praktični pouk s 
teoretičnim delom - tehnologijo in 
tehnično risanje. Tedensko sem 
imel 36 ur rednega in 6 ur 
praktičnega pouka. Če bi 
primerjal s slovenskimi razme
rami, sem poučeval vsega štiri 
razrede 1. in 2. letnika srednje 
šole. Imajo namreč angelško- 
avstralski sistem: od 1. do 6. 
razreda je osnovna šola, sledi 
štiriletno uvajanje v srednjo šolo, 
nato je priprava na univerzo - 
torej deseti in enajsti letnik. In vsa 
ta leta skupaj nekako odtehtajo 
tukajšnjo srednjo šolo. Večinoma 
pa jih misijonarji učijo za 
tehnične poklice, saj primanjkuje 
ljudi s tehnično izobrazbo.

Koliko pa je nepismenih?
Približno trideset odstotkov je 

takih, ki naredijo šest letnikov 
šolanja, kar pomeni, da so 
pismeni. Tamkajšnje ozemlje ni 
gosto poseljeno. Za primerjavo 
naj povem, da Papua-Nova

Gvineja meri za skoraj dve bivši 
Jugoslaviji, prebivalcev pa je le 
štiri milijone. Populacije je malo, 
razdrobljeni pa so po vsej državi. 
K Papui-Novi Gvineji namreč 
spadajo še novogvinejski otoki, 
se pravi Nova Irska, Nova 
Britanija in Salomonovi otoki. 
Bival in poučeval pa sem na 
novogvinejsem otoku Nova 
Britanija.

In kateri pogovorni jezik je 
uveljavljen?

Pogovorna jezika sta dva: 
angleški in melanezijski pidgin.

Si se seznanil z zgodovinsko 
platjo dežele?

Tudi. Menim, da je precej 
bogata. Pravijo, da so bili to prvi 
poljedelci na svetu. Celo 
ljudožerci so bivali tam. 
Pozornost je Papua-Nova Gvineja 
pritegnila šele po 2. svetovni 
vojni. Prej so bili tam nemški 
misijonarji in so tako s svojim

misijonskim delom in gospo
darjenjem dvignili nivo. In te 
plantaže so še danes, sploh na 
novobritanskih otokih. Med 
novoirskimi prebivalci Tolai in 
novobritanskimi prebivalci 
Beyning pa je prišlo do konfli
ktov, da so prebivalci Beyning 
zbežali v notranjost, v džunglo. 
Današnji pa oboji obiskujejo iste 
šole in o teh konfliktih ni sledu. 
Do leta 1775 je bilo otočje Nove 
Britanije avstralska kolonija, od 
leta 1975 dalje pa je Papua-Nova 
Gvineja neodvisna država, s 
parlamentarno monarhijo.

Si veliko potoval po Papui- 
Novi Gvineji?

Za potovanja sem imel malo 
časa. Šolsko leto je potekalo od 
februarja do decembra, potem pa 
sledijo dvomesečne počitnice. 
Imajo štiri konferenčna obdobja, 
med katerimi so prav tako te
denske počitnice.

Kaj pa vremenske razmere?
Prevladuje vroče in vlažno 

tropsko podnebje. Toda vsako 
področje ima neko svojo 
specifiko. Če si v hribih, recimo 
ne moreš natanko reči, da je to 
Papua-Nova Gvineja. Kajti, kjer 
so močvirja, je izredna vlaga. Ta 
močvirja pa segajo do 30 km v 
notranjost. So pa tudi visoke tem
perature, do 35°C. In ni tako kot 
v Afriki, kjer so sušna in deževna 
obdobja. Od oktobra do marca je 
bilo recimo na našem ozemlju 
malce več dežja, temperature pa

stalne: 35°C. Ponoči se tempe
ratura spusti pod 20°C, ampak 
pod 15°C pa nikoli. V hribih je 
pa nasprotno: čez dan se dvignejo 
temperature do 25°C, ponoči pa 
so tudi 0°C in vsako noč dežuje. 
Ko sem šel obiskat slovenskega 
najstarejšega misijonarja, Jožkota 
Kramarja, sploh nisem mogel 
verjeti, kaj so hribi. In najvišja 
gora je višja od Triglava, to je 
Mount Wilhelm in meri 4694 m.

Kaj pa sicer, se domačini dosti 
pogovarjajo med seboj?

Menda so živeli dokaj izolirano 
od Evrope, pa tudi med seboj se 
niso dosti povezovali. Zato 
govorijo vsega sedemsto različnih 
jezikov in to jezikov v pravem 
pomenu besede. V Sloveniji bo 
Gorenje še razumel Dolenjca, 
tamkajšnji jeziki pa so si med 
seboj tako različni kot na primer 
slovenščina in srbohrvaščina. In 
to so živi jeziki. In marsikdo ne 
razume teh jezikov, da bi se lahko 
sporazumevali med seboj.

Omenil si favno - je živalski 
svet navdušujoč?

Živalski svet ni tako divji kot v 
Afriki. Opic in tigrov ni. V Papui- 
Novi Gvineji je veliko ptičev in 
raznih bakterij in insektov, ker je 
pač visoka vlažnost. V 
močvirnatih predelih pa so 
krokodili in vodne kače.

Si videl krokodile?
Sem, ko sem obiskal slovenske 

misijonarje v Galf Province.



Kaj pa s kakšno kačo si se 
srečal?

Ja, jih je kar dosti, ena je celo 
prišla v mojo kopalnico. Kober 
sicer ni, zelo znamenita kača pa 
je črna papuanka. Dolga je 30 cm 
in ima srčasto obliko glave in se 
navadno skriva v grmovju ali na 
drevesih. Je zelo strupena in 
moraš biti zelo hiter, če te piči. 
Kača kot kača pa je podobna 
našim, in če se ne čuti ogroženo, 
ne bo pičila. So pa tudi pitoni, 
udavi, ki so bolj nevarni. Na 
pitona pa smo naleteli v džungli.

Ali imajo Papuanci kakšen 
svoj stil oblačenja?

S stikom Zahoda nosijo 
sodobne majice, hlače, krila. 
Nimajo pa azijskih navad, kot 
naprimer v Indiji ali na Tajskem.

Kaj pa ples, je zelo razvit?
Če strnem, potem je vsega 

dvajset provinc, vsaka od teh ima 
petnajst jezikovnih skupin, v 
plesih pa prikazujejo tako živl
jenje v skupnosti kot lov, ribolov, 
za kakšna praznovanja pa se 
oblečejo tudi v narodne noše. Plesi 
so zelo raznoliki, so odraz 
njihove kulture in običajev. In 
lahko bi rekel, da so zelo skriv
nostni, saj le postopoma odkrivaš 
recimo zakaj se oblačijo v 
določeno barvo ali zakaj imajo 
določen okrasek. Poleg tega so 
njihovi plesi zelo slikoviti. Nek 
ples je recimo prikazoval, kako 
se ribiči odpravijo na ribolov, kjer 
jih ugrabijo zli duhovi. Zgodba je 
pospremljena s tolkali in 
njihovimi ritmi. Zlasti presenečen 
si nad njihovim neverjetnim 
posluhom. Zanimivo je, da 
nimajo nobene glasbene šole, pa 
vendarle krasno igrajo kitaro. 
Verjetno gre pri tem za čisti 
občutek in posluh. Vsekakor pa 
se je s stikom Zahoda njihovo 
življenje zelo spremenilo.

Kaj pa odnos moški-ženska?
Večinoma moški hodijo na lov, 

ženske pa skrbijo za dom, otroke 
in pripravljajo hrano. Nimajo pa 
predsodkov, kot jih imajo v 
azijskih deželah.

Ali ženska sama odloča s kom 
se bo poročila?

Po tradiciji izbira moški. So pa 
tako zakoni iz ljubezni kot 
dogovorjene poroke.

In mnogoženstvo, je prisotno?
Po njihovih tradicijah to sicer 

ne obstaja, čeprav se ob stiku

Zahoda tudi to pojavlja na 
posameznih področjih.

So tamkajšnji prebivalci 
črnci?

Ja, pretežno so črnci. 
Razlikujejo pa se po telesni 
zgradbi in v hribovitih predelih so 
malce nižje rasti, iz plemena na 
Novi Irski pa so izredno visoki. 
Predvsem pa je njihova značajska 
značilnost bojevitost in sedaj se 
je tam ob 50-letnici zmage nad 
japonskimi silami zbralo veliko 
vojnih veteranov. Na 
Salomonovih otokih je bil 
sestreljen tudi general Jamamoto, 
ki je organiziral napad na Pearl 
Harbour.

Kakšen pa je vpliv Zahoda?
Zahod jih je na nek način 

zasvojil. In če vidijo računalnik 
ali avto, ga enostavno morajo 
imeti.

Kaj pa do tujcev, turistov, so 
prijazni?

Izredno odprtega značaja so in 
tolerantni. In turisti so dobro 
sprejeti. Bral sem sicer nek članek, 
ki je nastal po tromesečnem 
bivanju na Papui-Novi Gvineji, v 
katerem so bili označeni za divje, 
vendar lahko zagotovim, da se v 
določenih predelih sicer nahajajo 
nekakšne tolpe, ki ropajo in tudi 
droge so prisotne, vendar če živiš 
z njimi, te izjemno dobro 
sprejmejo.

Pa vera?
Večidel so katoličani, 

muslimanov in protestantov je 
manj.

In obolevnosti?
Malarija je tropska bolezen, ki 

je prisotna tudi na tem področju. 
Ta se v bistvu ne da odpraviti, 
tudi cepitev ne pomaga. K 
preventivi spadajo antimalariki, s 
čemer se zaščitiš pred napadi 
malarije. To je malarična mrzlica, 
ki oslabi imunski sitem. Samica 
komarja prenaša plazmodije v kri 
in se toliko tega razmnoži, da 
pridejo napadi malarije. Vsak 
dobi malarijo - nekdo v lažji 
obliki, če ima slab imunski 
sistem; so pa tudi mrzlice, ki so

smrtne. In veliko ljudi umre za 
malarijo. Mladi se po šolah že 
zavedajo, da jim brez 
antimalarika ni druge pomoči.

Te je dajalo domotožje?
Gotovo, veliko sem razmišljal 

o domu. Sicer sem bil 24 ur 
dnevno na razpolago tem ljudem, 
živel pa sem v šoli. In pol leta po 
tistem, ko sem prišel v Papuo- 
Novo Gvinejo, je bilo vulkansko 
neurje, tako da je bilo veliko dela, 
ker se je mesto selilo na drugo 
področje.

Si imel kakšne težave s 
prilagajanjem?

Kakšne tri mesece rabiš, da se 
prilagodiš na klimo in okolje, saj 
sem prišel sredi zime. Nato pa še 
prilagajanje na njihov način 
razmišljanja. Zanimivo je, da se 
ne sprašujejo zakaj in kako, 
temveč preprosto živijo. Sedaj, ko 
sem prišel domov, v Zagorje, pa 
se spet prilagajam na domače 
okolje.

Katera lastnost ti je bila 
najbolj všeč pri domačinih?

Predvsem njihova iskrenost, 
tudi zabavnost. Sicer so tudi 
ljubosumni, zaradi česar se 
pojavlja rivalstvo med klani.

Kako pa si sodeloval z 
učenci?

Fantje so bili izredno odprti, 
dovzetni za učenje in popol
danske krožke. Včasih se jim 
moraš sicer bolj posvetiti, jih 
poslušati in pomagati pri 
reševanju njihovih problemov. 
Vendar njihov občutek 
sramežljivosti pomeni še dodatno 
težo.

V kakšnem smislu?
Če recimo nekdo naredi 

prestopek uvidiš, kako strogo je 
organizirano življenje na vasi. Ob 
določenem prestopku ali deliktih 
nasilništva izločijo tistega človeka 
iz klana oziroma ga preženejo iz 
vasi. To pa na tak način, da ga 
obišče Duk-Duk, to je kot kakšen 
policaj ali rabelj, ter mu da vedeti, 
da je izvržen iz skupnosti. Ti 
ljudje gredo navadno v džunglo, 
dostikrat izginejo ali pa celo 
naredijo samomor. To pomeni, da 
je občutek sramote izredno 
pomemben. Če ti pri nas recimo 
kdo na nesramen način pove, kaj 
si in kaj nisi, ti gre to skozi eno 
uho noter in skozi drugega ven. 
Pri njih pa moraš biti izredno 
pozoren, saj se hitro počutijo

osramočene. Zato moraš izredno 
pazljivo izbirati besede, saj učenci 
zaradi podobnih nepazljivih 
besed tudi šolo zapustijo. Prav 
tako v primeru, ko izgubijo 
zaupanje vate, z njimi zelo težko 
ponovno navežeš stik.

Pijejo čaj ali kavo?
Glede na to, da pridelujejo čaj, 

kakav in kavo, navadno pijejo 
tako čaj kot kavo. Vendarle 
priprava čaja ali kave ne 
predstavlja nikakršen obred.

Si bil s hrano zadovoljen?
Na misijonu sicer živiš bolj 

skromno, vendar mi je bila hrana 
všeč. Murnu je recimo 
specialiteta, ki jo bom verjetno 
pogrešal. To so v bananine liste 
zavit krompir, zelenjava, kokos, 
začinjeno z gingerjem, kar 
pripravijo ob posebnih 
priložnostih s svinjino in kuretino. 
Njihov glavni tradicionalni žur je 
septembra, ko nastopajo v 
maskah ter praznujejo in v ta 
namen skopljejo sto metrov dolgo 
luknjo, potem pa pod razgretim 
kamenjem kuhajo.

Se boš še vrnil na Papuo-Novo 
Gvinejo, boš mogoče potoval 
kam drugam?

Odhod v misijone sicer zahteva 
nek globlji razmislek, ker pač ne 
odideš le za mesec ali leto dni. 
Zato menim, da se bom znova 
privadil na domače okolje in 
zaživel doma. Gotovo pa je 
Papua-Nova Gvineja izredno lepa 
dežela in bom vedno razmišljal o 
tem, da bi se še kdaj odpravil tja 
na kakšen dopust.

Petro Radovič



KŠEFTI
informacije 64-250,64-166
IZPOSOJEVALNICA POROČNIH ŽENSKIH OBLEK

NEVESTA
Hermina Tratnik

1411 Izlake, Mlinše 35c; tel.,fax:0601/75-143 
Izdelava konfetov za srebrne, zlate poroke... 

odpiralni čas ob delavnikih: 9.00 do 12.00 in 16.00 do 19.00

Trgovina
NIANSA
Narof 4
tel./fax: 0601-73-529 
mobifel:0609-647-854

Specializirana trgovina za prodajo 
barv za zaščito lesa, kovinskih 
ograj,ter kiti, brusnimi materiali. 
Pestra ponudba vseh Heliosovih 
artiklov za široko potrošnjo.

NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO NOVO

ABE SHOP
Rudarska cesta 6 
1412 Kisovec 
del. fas:
9h-12h in 16h-19h 
sob.: 9h-12h

ZLATO. URE. 
TEKSTIL.

STARO PRAVILO, 
ZLATO DARILO.

Vinoteka
KLOPOTEC

Tržnica po uro 
tel.: 64-195
odprto: 8-12hinl6-19h 
sobota: 8-12h

Tisti, ki vino spoštuje, ga pije, 
da ga spozna

in v njegovih kapljicah uživa.
(ljudska modrost) 

Obiščite vinoteko KLOPOTEC in 
izberite kaj zase ali za prijatelje.

PNEUMATIC TRADE Jurij Plevčak s.p.
Trg revolucije 8b, Ttbovlje, gsm 041 670 554
na zalogi 2000 kom. letnih gum različnih proizvajalcev 
za osebna vozila Vokohama, Sava, Goodyear, Hankook, 

Nokia, Semperit. Na zalogi tudi alumnijasta platišča 
vseh dimenzij. Ugodne cene, plačilo tudi na tri čeke. 

Odprto: 8-12h, 13-17h, sobota 7-13h.
V primeru lepega vremena peremo tudi ob nedeljah od 8-12h,

ELKOPLAST
Bevško 2, Trbovlje, tel.: 26-466
DEKOR, Cesta okt.revolucije11, Trbovlje, tel.: 21-108
odpiralni čas: od 8.00 do 12.00 in od 16.00 do 19.00 ure.

Bogata izbira vseh vrst talnih oblog, preprog, 
lamitarij, tekačev, žaluzij

ARI OPTIKA d.d.
poslovalnica: 1420 Trbovlje 
Trg revolucije 28d 
tel.: 0601-21-253 
poslovalnica:
Zdravstveni dom trbovlje 
Rudaska 21, tel.: 0601-29-041

Velika izbira okvirjev za očala 
Vse vrste leč za očala domačih in 
tujih proizvajalcev 
Etuiji za očala 
Povečevalne lupe 
Športna in sončna očala 
Drobna usnjena galanterija

Obiščite nas in se prepričajte!

Arho avtodeli
UM. junija?, tel.: 0601/26-590 

Avtodeli-oprema vseh vrst (Ugodni plačilni pogoji) 
del.čas: 8.00-19.00, sobota 8.00-12.00

Poslovalnica Hrastnik
Aleša Kaple 12, tel.: 0601/43-360 

del.čas: 8.00-12.00 in 16.00-19.00, sobota 8.00-12.00

NOVOST
v prodajnem asortimanu 

TP POTROŠNJA p.o. Zagorje

V BLAGOVNICI ŽIVA 
bogata ponudba akustičnih aparatov 

dobavitelja COMING

* PANASONIC
* PHILIPS

* GRUNDING
* SONY

* DAEWOO
* KENWOOD

Celostni asortiman nudimo na odloženo plačilo 
ali gotovinski popust z ugodnimi cenami.

POTROŠNJA ZAGORJE - več kot samo trgovina...

-INTEGRAL INTEGRAL ^INTEGRAL

INTEGRAL zagorje d.o.o.
Tel.:64 443, 64 032, 64 420

Pokličite TAXI po telefonu 
0609 6163 48 aii 0609 63 3107

Kaj več o TAXI službi, kije na razpolago 24 ur na dan lahko povemo, 
če nas pokličete: INTEGRAL Zagorje 060164 420.

Oglasite se v naši turistični agenciji, 
radi vam bomo pomagali z nasvetom.

Pokličite 060164 443
ivuoajniir 1 VNOaJLNI TVUD3JLNI 'Tr ivuoajjii^r



IVAN HOČEVAR - VOUA IN OPTIMIZEM
Hrastničan Ivan Hočevar se je rodil leta 1929 v rudarski družini. Mati gospodinja je poleg 

njega povila še tri mlajše sestre. Pravi, da so kljub pomanjkanju živeli v medsebojnem razumevanju. 
Mati, hči organista, je bila pevsko nadarjena in to so podedovali prav vsi štirje otroci. Kljub 
težkim časom, pred vojno, med in po njej, se je iz njihovega skromnega stanovanja v rudarski 
koloniji mnogokrat slišala slovenska narodna in cerkvena pesem.

Na otroška leta, preživeta v številni družini, 
vas verjetno veže veliko lepih spominov.

V naši družini smo se imeli radi in smo veliko 
prepevali. Najlepše ali pa najtežje je bilo takrat, 
ko je oče rudar na plačilni dan domov prinesel 
denar. Če so rudarji redno delali, so domov 
prinašali bolj polne denarnice in takrat smo tudi 
mi otroci prišli na svoj račun. Ta dan smo dobili 
različne sladkarije, od tort, kremšnit, pa do 
orehovih rogljičev. Kadar pa so bile plačilne kuverte 
prazne smo se otroci in starši, ko smo v koloniji 
zaslišali vabeči glas "sladkegaTončeka", kakor smo 
rekli slaščičarju, zaprli v stanovanje in se delali 
kot, da nas ni doma. Sladki Tonček pa je vedel, da 
smo doma. Prišel je še bližje naših vrat in klical: 
"Vem, da ste notri!" Pa nas ni priklical. Kljub temu, 
da slaščic nismo imeli v izobilju, pa smo bili otroci 
takrat verjetno bolj zadovoljni kot so otroci danes, 
ko imajo mnogokrat vsega dovolj.

Izučili ste se za krojača. Kolikor vem ste želeli 
postati rudar.

Tako je. Ko sem se oktobra 43 odločal o poklicu, 
sem želel postati rudar, kot oče. Očetu moja želja 
ni bila ravno povšeči, češ, da je že on dovolj hudega 
prestal kot rudar. Navduševal me je za učenje 
krojaške obrti in me končno tudi prepričal. "Vedno 
boš lepo oblečen pa še na toplem in suhem boš 
delal", mi je govoril. Kaj sem hotel. Očeta sem 
ubogal (takrat smo očete še ubogali, ha, ha) in začel 
seje "križev pot", kajti bil sem levičar in seje bilo 
zelo težko naučiti delati z desnico. A s trdo voljo 
sem le uspel in se po končanem krojaškem izpitu 
zaposlil v krojaški zadrugi v Hrastniku. Plače so 
bile slabe, tudi blaga je primanjkovalo, zato smo 
trije dali odpoved in začeli iskati delo v Steklarni 
Hrastnik. Takšno ravnanje pa ni bilo po godu 
takratnemu županu. Dosegel je, da nas niso sprejeli 
na delo v Steklarno, čeprav so nas potrebovali. Po 
enem mesecu, ko sem bil v svoji odločitvi neomajen 
so ma poklicali na občino. Dejali oz. ukazali so 
mi, da če grem za dva meseca v delovno brigado 
bom dobil zaposlitev kjerkoli bom hotel. Ker druge 
možnosti nisem imel sem šel in se potem zaposlil 
v hrastniški Steklarni. Seveda spočetka najslabše 
plačano delo, a sem bil kljub temu zadovoljen, saj 
je bila moja prva plača v Steklarni več kot dvakrat 
večja, kot prej v šivalnici. V tovarni sem počasi 
napredoval. Zadnjih 14 let sem delal kot strojnik 
na avtomatski stiskalnici. Lahko rečem, da sem v 
tovarni preživel marsikatero hudo uro, pa tudi 
veliko lepega. Nenazadnje sem tam spoznal svojo 
sedanjo ženo, s katero sva ustvarila srečno družino 
z veliko ljubezni.

Nekoč ste dejali, da ste poleg dela v tovarni 
tudi pisali za vaše glasilo STEKLAR. S svojim 
pisanjem ste mnogokrat komu stopili na žulj.

Ivan Hočevar z ženo Albino v Radencih na okrevan|U

Rad sem pisal kaj pohvalnega, včasih pa tudi 
kaj bolj kritičnega, kar pa seveda vodilnim ni bilo 
najbolj všeč. Urednica glasila meje večkrat rotila, 
naj kakšno kritiko malo omilim, sicer jo bodo 
zaprli. Pisal sem tudi o bolj prijetnih doživljajih, 
kot npr.. Moja prva pot na Triglav, pa tudi o 
žalostnih kot npr.. Bolezen pride kot tat.

Pred mnogimi leti ste imeli hudo prometno 
nesrečo. Takrat je bilo vaše življenje na nitki. 
So spomini še jasni?

Če pomislim kako hudo prometno nesrečo sem 
preživel, lahko rečem, da sem kar trdoživ. V 
avtomobilski nesreči, ki sva jo imela skupaj s 
svakom, sem imel vdor krvi in zraka v prsno 
votlino, raztrgnino jeter in kolena, zlom treh reber 
desno, ki so bila zapičena v pljuča. Nesreče se 
spominjam kot v sanjah. Spominjam se le, da sem 
slišal glas svaka v trenutkih pred nesrečo: "Kaj pa 
misli ta norec!?" Potem seje stemnilo in prebudil 
meje glas kirurga dr. Gune, ki meje v trboveljski 
bolnišnici spraševal, če vem kje sem. Pritrdil sem 
ter povedal, da se pa drugega ne spomnim. Povedali 
so mi, da sem doživel hudo prometno nesrečo, in 
daje bil takrat dr. Guna, ko so me pripeljali, zaradi 
mojih hudih poškodb, v veliki dilemi, kaj naj 
naredi." Če ga odpeljemo v Ljubljano ne bo 
preživel poti, če pa ga operiramo v Trbovljah, lahko 
nastopijo komplikacije glede dihanja, mi pa 
nimamo naprav, ki bi dihale namesto njega." Na 
mojo srečo se je kirurg pravilno odločil in me 
operiral, jaz pa tudi nisem prenehal dihati. Kas
neje, ko sem si malo opomogel sem izvedel, da mi 
niso dali več kot 1 odstotek možnosti preživetja.

Ob odhodu iz bolnice, po treh tednih, so mi rekli 
naj štejem rojstne dneve od nesreče naprej.

Ste kasneje po nesreči še delali v tovarni?
Delal sem še nekaj let, do upokojitve. Kmalu 

po upokojitvi pa sem doživel srčni infarkt. Že prej 
so kardiologi ugotovili, da imam angino pektoris 
in leta 1994 so me v UKC Ljubljana tudi operira
li. Dobil sem 6 by-passov.

Kakšne so bile vaše težave pred operacijo?
Že po poti navzdol sem moral počivati, nisem 

se smel niti na hitro oblačiti ali obrniti, žeje sledil 
napad angine pektoris. Tudi, če sem se prehitro 
vlegel k počitku, sem dobil napad. Srčne žile so 
bile pač preveč zožene in ni prišlo dovolj krvi in 
kisika v srce. Bolečine je težko opisati, so pa bile 
hude. Zahvaliti se moram dr. Čerkovi, ki me je 
poslala na slikanje srčnega ožilja in tu so potem 
ugotovili, daje operacija nujna. Kmalu sem prišel 
na vrsto, žal te sreče nimajo vsi, za operacijo. V 
UKC Ljubljana so me lepo sprejeli in zvečer pred 
operacijo sta me obiskala asistent in dr. Aleš Brecelj, 
ki meje kasneje operiral. Operacijaje trajala dobrih 
9 ur. Prvo kar so me po uspešno opravljeni opera
ciji vprašali, je bilo, če sem v preteklosti imel 
kakšen udarec v srce. Spomnil sem se na nesrečo 
in zdravnik mi je potem rekel, da sem vse kasnejše 
težave s srcem imel od takrat. "Kako to, da niso to 
ugotovili, ko sem imel po nesreči nekaj težav s 
srcem", sem vprašal. Zdravnik mi je odgovoril, 
da s tistimi preiskavami, ki so jih lahko takrat 
naredili, tega niso mogli ugotoviti. V bolnici sem 
potem lepo okreval in sestre kar niso mogle verjeti, 
daje to tako, pri tej moji starosti in težki operaciji. 
Povedali so mi še, da bo po operaciji nastopil kak 
dan, ko bo počutje slabo, ko bom brez volje...

Pa je prišel tak dan?
Ko sem bil teden dni doma, je resnično prišel ta 

slab dan, ko mi res ni bilo za nič, niti za pogovor 
ne. Pa je tudi to minilo. V Radencih, kamor sem 
šel na okrevanje, seje moje zdravstveno stanje le 
še popravilo.

Ko vas takole poslušani, nekako ugotavljam, 
da ste se kar trikrat rodili. Kakšni so občutki, 
ko visiš na nitki in vedno zopet priplezaš nazaj?

Ko se po operaciji zbudiš in ugotoviš, da si 
preživel, da vidiš okoli sebe same prijazne ljudi, 
je resnično čudovito. Ko pa po določenem času še 
okrevaš, ko lahko zopet delaš tisto kar prej nisi 
mogel in izgine tisti nemir, je pa kot v nebesih.

Predvidevam, da se po takih preizkušnjah 
niste zapustili, oz., da niste pozabili na 
ohranjanje zdravja?

Zdravila moram kljub operaciji še vedno jemati, 
kajti že od 40. leta imam povišan krvni tlak. Kadil 
nisem nikoli, rad pa sem jedel, mnogokrat tudi 
nezdravo, mastno hrano. Tega se sedaj izogibam. 
Poleg tega redno telovadim, veliko hodim in 
planinarim. Če bi se polenil, bi ne bilo dobro. Da 
bi se le še dolgo počutil tako kot sedaj, pa bom 
zelo zadovoljen. Ker sem že po naravi optimist, v 
to tudi verjamem.

Tekst: Igor Gošte
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PRI KRZNARJU SE 
DOBRO JE

Neko avgustovsko soboto so se možje že ob 
prvem svitu pripeljali do gostilne in s seboj 
prinesli vse potrebno, da bi čimprej začeli z 
delom. Suha bukova drva, računali so, da se 
jih bo porabilo okrog treh metrov, so čakala, 
da se pripravi ognjišče in nad njim postavi 
raženj, ki se bo vrtel cel dan. Ljudje, ki so 
prihajali mimo, so radovedno pogledovali in 
govorili, da bo danes tukaj še veselo. In res, še 
pred eno popoldne se je po šmartski dolini in 
tja gor do Bogenšperka vil, med dimom 
pomešan, prijeten, po začimbah močan vonj.. 
Mimoidoči je že lahko poskusil pečenega vola 
iz ražnja, ki so ga po koščkih obrezovali in nato 
pokuhali v omaki.

Tako je bilo tisto soboto v Črnem potoku pri 
Šmartnem v gostilni KRZNAR, ki stoji ob cesti, 
po kateri seje peljalo že mnogo mladih parov na 
grad, prisegat večno zvestobo.

In kaj bi lahko rekli o Krznarju?
Gostilna ima že več kot 50-letno tradicijo in v 

tem času je doživela mnogo padcev in vzponov. 
Predvsem v zadnjih treh letih, odkar gospodarita 
Polona in Bojan Galjut, se sliši, daje pri njih vsak 
dan boljše. Kako ne bi bilo, saj zgovorna Polona 
gosta nagovori kar po domače: "Ste lačni, žejni, 
kaj vam fali?" Bojan, kuhar po poklicu pa skrbi.

da je hrana dobra za oči in usta. V svojih prostorih 
lahko gostijo do petdeset gostov ob porokah, 
slavnostnih kosilih, večerjah ali sedminah. Na 
letnem vrtu, čez cesto pa lahko posedi tudi do 
sto ljudi. Vsak dan imajo na voljo sveže malice: 
srnin golaž, bograč, hišne specialitete; domača 
šunka v testu, zrezek z jurčki, medaljon s poprom, 
kraljevska pojedina za 2 osebi, rostbif po lovsko, 
puran s sadjem (sladko- kisla omaka), morski list, 
postrvi, hobotnico in jastog v solati,... v 
jesenskem času pa domačo pašteto, zaseko,...

domač kruh, poleti vsako soboto pečenega 
odojka. Za male goste nudijo krožnik Tinkara in 
Rožle, ter sladice, kot so; malinova torta, 
prekmurska gibanica, sladoled z vročimi 
malinami.

In kot je že navada, so nam ob njihovi 
predstavitvi izdali kuharske skrivnosti tudi 
za bralce Zasavca:

Pečena domača šunka v testu 
Iz Ikg šunke (Frtica), Ikg moke, 3dkg 

:: k vaša, 3 dc 1 vode naredimo kompaktno testo. 
Odvzamemo cca 20dkg testa za dekoracijo; 
naredimo 3 tanke svaljke in spletemo kito v 
dolžini šunke. Ostalo testo razvaljamo, 
robove testa premažemo s stepenim jajcem 
in šunko zavijemo v testo. Po vrhu položimo 
spleteno kito in pečemo 1 uro na 180 stopinj 
Celzija. Serviramo hladno ali toplo 

Nasvet: vkolikor je šunka težja kot 1 kg, 
toliko dlje se peče.

Sladoled z vročimi malinami 
Sveže ali zmrznjene maline (cca lOdkg) 

in žlico sladkorja segrejemo v ponvi na 
Štedilniku ali v mikrovalovni peči. V skodeli
co damo 3 vrste sadnega sladoleda,

' dekoriramo s stepeno sladko smetano. Z 
vročimi malinami prelijemo samo sladoled! 
Serviramo takoj. Dober tek!

Drage bralke in bralci!
Želimo, da nam pišete, kako uspešni ste pri 

preizkušanju receptov, ki so objavljeni, ali pa 
nam pošljete kakšen svoj recept!

A.N.

ZDRAVILNE RASTLINE
TAVZENTROZA
Stara legenda pripoveduje, da so s to zeljo pozdravili Herkula, ki seje 

ranil z zastrupljeno puščico. Od tedaj naprej so ljudje verjeli, da ima
tavžentroža čarobno moč, ki pozdravi vse 
bolezni. Stari Rimljani sojo uporabljali 
celo za izganjanje kač iz svojih bivališč, 
Grki pa kot protistrup pri kačjih pikih. 

Je 20-50 cm visoka. Cvete od junija 
do septembra. Zaradi žilavega stebla 
jo ne moremo trgati, temveč jo lahko 
samo izpulimo, kar pa ni 
okoljevarstveno. Rajši s seboj 

vzamemo rezilo, zel odrežemo 5 cm 
od tal in pustimo manjše rastline za 

seme. Tako jo ne bomo zatrli. Zel 
sušimo v senci na prepihu. Pri pripravi 
napitkov iz tavžentrože uporabljajmo 
med in ne sladkor. Bolj učinkuje, če 
je ne kuhamo, temveč jo namakamo 
8 ur v mrzli vodi. Eno čajno žličko 
zeli na tri skodelice vode. Pijemo 
rahlo pogreto in vedno pred 
obrokom. Čisti in izboljša kri pri 
slabokrvnosti, ureja obtok. Vpliva na 
delovanje jeter in žolčnika, lajša 
težave zaradi žolčnih kamnov, zdravi 
zlatenico. Čaj deluje tudi 
shujševalno, če ga pijemo daljši čas. 
Predvsem pa je tavžentroža zdravilo 
za vse težave v želodcu ter črevesju.

Tako zavira vrenje, krepi 
oslabeli želodec, vrača apetit, 
odpravlja zaprtje in 
pospešuje iztrebljanje.

KORUZA
Koruza marsikoga 

spominja predvsem na 
otroške nočne pohode. Saj 
veste, kako smo se z vrečami 
odpravljali na polja s komzo 
in jo potem spekli na ognju.
Domov smo potem prihajali 
črni okoli ust, pa tudi 
potolčeni, če je bilo potrebno 
iz polja bežati.

Koruza cvete od junija do 
avgusta. Poleg močne 
prehrane nam nudi tudi 
zdravilnost. Vendar le tam, 
kjer zraste brez umetnih 
gnojil in škropiv. Zelo 
zdravilni so laski, ki pa jih 
moramo pravilno posušiti, 
da ne zgubijo učinkovitost.

Čaj iz teh laskov zdravi 
bolezni mehurja in ledvic.
Topi ledvične kamne. Če premalo izločamo seč, pijmo čaj iz teh laskov. 
Pater Ašič čaj priporoča tudi pri revmi in protinu.

Koruzna moka niža krvni tlak.
Koruzno nerafinirano olje ima dragoceno terapevtično vrednost.

Pripravil Igor Golte
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Revirska ljudska univerza 
Trbovlje 

Trg svobode 11 a 
tel. 0601 21 763

IZBERITE SVOJO POT DO ZNANJA 
MI VAS NA TEJ POTI VODIMO IN VAM POMAGAMO

PONUJAMO VAM NEKAJ OSNOVNIH IZOBRAŽEVALNIH OBLIK:

1. Osnovna šola za odrasle in mladostnike
2. USO programi (kuharski in natakarski pomočnik, voznik viličarja, zidar...)
3. Poklicne šole (trgovec, voznik...)
4. Srednje šole
5. Usposabljanje po V. stopnji (računovodja, komercialist, poslovni sekretar...)
6. Visoka poslovna šola (1. in 3. letnik)
7. Visoka šola za organizacijo in management (1. in 3. letnik)
8. Jezikovne, računalniške in splošne tečaje

Pokličite na št. 0601-21-763 in se pozanimajte o razpisanih programih.

Iščemo upravnika 
smučarske koče na

Mareli.

Pogoji po dogovoru.

Za informacije pokličite na telefon 0601 71 143.

Za prijetno srečanje sošolcev 

23-8.1997 v hotelu Kum Zagorje 

se v imenu vseh udeležencev lepo 

zahvalim vsem organizatorjem 

Miri Popotnik, Minki Zorc 

ter Pavli Marolt.

M.A.

Jasnovidka Maruča 
svetuje

Le kaj se obirate z vprašanji? Prihodnjo številko 
Zasavca bo Jasnovidka Maruča spet z nami in 
vaša pošta bo dobila svoj epilog. Saj veste, tako 
srečo kot probleme je treba deliti in vse je lažje. In 
naj vam sije sonce.

MDTOM
Jasnovidka Maruča sveta j e 

tel.: 090-449^, <190-44^3, 090-4499

Ime in priimejc dahko samg^ksjg

vaš datum rojstv^/^^^ V *tfl
šiba: M
Kupon z vprašanjem pošljite/n^/

Zasavc d.o.o, Cesta 20. julij&žic, Zagorje do 18.septembra 97.
kž ;; ' ■ Z



Razori
IZ DNEVNIKA PADEL 
LIST

Prvi dan
Ni mi še prišlo v navado, da te 

ni. Pogrešam te. Tvoj vedri obraz, 
ljubezen, ki jo daješ in sprejemaš. 
Si nekje daleč, ponovno sam, tujec, 
odvzet od tistih, ki te imamo radi. 
Kaj je v tem dobrega? Tako daleč 
ne seže moja logika, misli nimajo 
takšnega razpona.

Znan mi je rek, daje vse, kar se 
nam v življenju zgodi, za nas 
dobro. Da je sreča pogojena z 
bolečino izkušnje, da zlo rodi 
dobro. V tem trenutku v tej misli 
ne vidim jasnosti. Boleč prerod, 
novo rojstvo. Vem, da nekatere 
ženske rojevajo brez bolečine. 
Morda pri njih bolečina poroda ni 
pogojno kultivirana. In nič manj 
niso srečne od nas, ki trenutek 
začetka materinstva doživljamo z 
drugačno logiko preroda.

Ne spominjam se bolečine 
mojega rojstva. Mar to pomeni, da 
se z mano ni rodila sreča? Ne 
verjamem v pogojevanje nesreče in 
sreče. Dopuščam pa, da me 
življenje nauči razmišljati drugače. 
Če verjamem v to, da trpim zato, 
da bom potem srečna, je verjetno 
bolečina trpljenja manjša.

Če verjamem, prav. Človeku, ki 
ima vero, je življenje lažje. Ko se 
odpre Pandorina skrinjica, ko 
izgubi upanje, mu ostane vera.

In kaj, ko izgubi še to?
Trenutno sem fizično sama. 

Toda vrasel si se vame, v moj svet, 
v nepozabo tega življenja. Malo je 
tako dobrih ljudi, pa sem te vendar 
našla. Si delček sreče, ki potuje 
skozi moje življenje. Opravljava 
preizkus. Če je pot življenja prava, 
se nadaljuje. V križiščih razmisli, 
si oddahne in gre naprej proti cilju. 
Proti skupnemu cilju, v enost dveh 
različnih življenj, v eno srečo, v 
dvoje življenj.

Drugi dan
Prebuditev iz sanj brez tvojega 

dotika. Postelja še vedno diši po 
tebi, tvoja moč je v njej. Le da ni 
tvojega objema, poljuba, ni jutranje 
kavice in plesa ob nežni glasbi. 
Vedno mi govoriš, da nikoli ne 
bom postala prava gospodinja. 
Kako prav imaš. Vendar sem ti 
takšna, kot sem, všeč, in sebi tudi, 
zato se ne bom nikoli spremenila. 
Da bi me videl, kaj se dogaja z 
mano sedaj, ko te ni. Perem, likam 
in pomivam, razmetavam višek 
energije in sanjam o tebi. Čakam 
tvoj klic po telefonu. Smešno. Kot 
da mi pogovor s tabo pomeni 
potrditev najine ljubezni, mojega 
jaza in tvoje pripadnosti meni. 
Razmišljam kot otrok. Kot 
zaljubljena pubertetnica, čeprav 
sem prepričana, da prava ljubezen 
še vedno čaka, potuje z vetrom, 
soncem, s srcem. Proti večeru sta 
se najini srci združili v pogovoru. 
Kakšne čudeže naredijo včasih 
besede! Koliko moči nam dajo.

Spoznavam, daje sreča resnično 
v majhnih stvareh, če znamo 
čutiti,videti, slišati, živeti.

Olga Dečman

Parnasova pota

Vlado Garantini:

ZALIV

Morje, tu je konec tvoje 
moči,
razbliniš se v beli morski 
peni,
pohlevno poležiš pred 

mojimi nogami, 
v nežni plivkajoči mivki, 
in se spočito odkotališ 
brezbrižni sinjini naproti. 
Čakam te spet in spet, 
v šepetajočem drobirju 

srkam vase
srebrnikasti, dišeči pršec, 
in s pogledom jezdim 

na tvoji vihrajoči grivi.
V______________ _________ /

Tokrat si bomo podrobneje 
ogledali nekaj poletnih in trenutnih 
ameriških uspešnic, ki bodo v 
kratkem prispele v naše 
kinematografe. Teroristi, življenje 
v vesolju, zanimive teorije in 
zamenjava identitete nam bodo 
popestrili nekaj filmskih večerov.

Predsedniško letalo Air Force 
One zajame ruski terorist (Gary 
Oldman). Predsednik (Harrison 
Ford), nevoljan pogajanj s teroristi, 

se znajde v brezupnem položaju. Teroristi uporabijo za pogajanje njegovo 
hčerko in ženo, ki sta prav tako na letalu. Predsednikova prepričanja in 
pogum so postavljeni na kocko.

Stik (Contact) - Ellie Arroway (Jodie Poster) je vse živlenje iskala 
odgovore na različna vprašanja. Zato je življenje posvetila znanosti. Na 
univerzi seje odločila za stroko iskanja nezemeljskih sporočil s pomočjo 
ogromnih radarjev. Ker je postala odlična znanstvenica, sije izborila nekaj 
ur satelitskega časa na teden, daje lahko prisluškovala oddaljenem vesolju 
za znaki inteligentnega življenja... Nekega jutra sprejem radijsko sporočilo 
iz oddaljene zvezde Vega, ki vsebuje načrt za izdelavo stroja, ki omogoča 
medgalaktična poto-vanja.

Teorija zarote (Conspiracy Theory) je nekakšen mesečnik New 
Vorškega taksista Jerrya Fletcherja (Mel Gibson) v katerem razlaga svojim 
naročnikom teorije o vladnih zarotah. Vse skupaj hodi poročat bistri, a 
skeptični odvetnici Aliče Sutton (Juha Roberts), v katero je mimogrede 
brezmejno zaljubljen. Aliče si misli, da je Jerry nor, vendar prisrčen, 
dokler ji ne pove, da je tudi ona del smrtonosne zarote. Nato nenadoma 
odkrije, da ima Jerry tokrat prav... Skupaj se podata v beg in na lov za 
resnico.

John Travolta in John Woo (Hong-Kongški režiser filma Zlomljena 
puščica (Broken Arow) sta znova združila moči v tehno trilerju Face/ 
Off. Nepopustljiv FBI agent Sean Archer (Travolta) se mora zakrninkano 
dokopati do lokacije smrtonosnega biološkega orožja, katerega je 
podtaknil njegov zviti teroristični nasprotnik CastorTroy (Nicolas Gage). 
S pomočjo kirurške operacije si Archer dobesedno .vpr«odi'Troyev obraz 
in identiteto, da bi izvršil svojo nalogo. Situacija se zaplete, ko se Troy 
zbudi iz kome in se preobrazi v Archerja, ter začne sejati pustošenje v 
njegovo službeno in privatno življenje. V taktu tiktajoče bombe se začne 
lov maške z mišjo.

Uri



Naslov
Radio Trbovlje d.o.o. 

Trg svobode 11 a 
61420 Trbovlje

Dodatne delavnosti
Organizacija glasbenih in drugih 

prireditev, ozvočenja, izdelava | 
propagandnih sporočil, k 

snemanja... •

A6 DOMŽALE
Servis in trgovina d.o.o., 1230 Domžale, Ljubljanska cestal 

____________tel.: 061/714-100, fax: 061/721-804____________

GENERALNI ZASTOPNIK 
MOTORNIH KOLES
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^ RENT A CAR 

^ KOMBI PREVOZI 

^ VLEČNA SLUŽBA 

FOTOKOPIRANJE 

►►SPIRALNA VEZAVA

Ulica 1. junija 4, 1420 Trbovlje, Tel.: 0601/26-360

/f| RAČUNALNIŠKO IZOBRAŽEVALNI CENTER
Ljubljanska 80 (SPB1), Domžale, tel./faks 713-660

S E-pošta: clip@clip-domzale.si

STROJEPISJE NA RAČUNALNIKU (60 ur)
-12 ur računalništva z urejevalnikom besedil VVORD .jJBl®
- 48 ur vaj iz strojepisja LtJ W

TEČAJ ZA ZAČETNIKE (25 ur): ^^ /
WINDOWS 95, WORD At

\j'

EXCEL (20 ur) \'

INTERNET (8 ur) j

AUTOCAD, CORELDRAW, ACCESS...
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JANEZ KUŽNIK

Naravni redosled stvari je, da 
vsako hotenje vključuje tudi izbiro. 
In slednje je Janezu Kužniku 
pomenil študij kemijske 
tehnologije, kjer se je večidel 
seznanjal s sintetično platjo stvari. 
Vendarle je v kemiji veljavno 
dejstvo, da se negativno in pozitivno 
privlačita, skušal uporabiti v tem 

smislu, da je venomer izboljševal procese dela in zaupal v 
kvaliteto medsebojnega sodelovanja in timskega dela.

Trboveljčan iz "dinastije" Kužnik je poleg tridesetletne delovne 
prakse, poznan tudi po svojem inovativnem, športnem in 
kulturnem udejstvovanju. Desetletje, ki ga delovno preživlja v 
TKI Hrastnik, pa se službeno bolj posveča celovitemu 
obvladovanju kakovosti, tako na področju medsebojnih odnosov 
kot izboljševanju celotnega poslovnega sistema. V Zagorju pa je 
bil pred leti izbran za inovatorja leta, saj so inovacije sestavni del 
njegovega poslovanja. In zatrjuje, da brez invencij - torej 
pogruntavščin - tudi inovacij ni.

Če bodo v TKI Hrastnik še letos pridobili certifikat kakovosti 
po ISO 9001, bo to svojevrstno priznanje tudi za njegov trud. 
Kajti, kot pravi, tudi petletno uvajanje slednjega, ne pomeni noben 
porazen podatek, glede na zahtevnost določil in pogojev. 
Predvsem to obeta nov način komuniciranja in poslovanja, ki se 
v primerjavi z zdajšnjim zdi dokaj napreden.

V vsej angažiranosti je več kot štirideset let deloval na področju 
športa, katerega produkt je tudi Teniški klub Trbovlje. Predvsem 
pa seje uveljavil kot priznan teniški trener in sodnik. Mnenja je, 
daje šport najvažnejša postranska dejavnost v življenju človeka. 
"Šport krepi telo in duha," je dejal, "in sprijazniti se s porazom, 
je ena izmed kvalitet, ki jih je potrebno uporabljati tudi v 
vsakdanjem življenju. Kajti življenje je sestavljeno iz porazov. 
Zmage so redke." In pozitivno razmišljanje se mu zdi zelo 
pomembno, saj je vse preveč zamerljivosti, ki marsikdaj pomeni 
tudi nespoštovanje sočloveka. S tem v zvezi priznava principe, ki 
jim v svoji pomenskosti reče kar vrednote, med drugim pogreša 
poštenih besed, vrednoto pripadnosti kolektivu, kraju, družbi ter 
vrednoto tradicij.

Preko dvajset let aktivnosti na področju ljubiteljske kulture, 
natančneje, v gledališki dejavnosti paje bil priznan igralec, režiser, 
scenograf in dramaturg ter dobil tudi zlato Linhartovo značko za 
igralske dosežke in sicer, za komično vlogo. Tudi priprava proslav 
ob raznih praznikih je bila v njegovi domeni.

Ugotavlja še, da ima vsak rajši svoje delo, če je spoštovano 
tudi od drugih. Geslo, ki si gaje izbral, paje: Ne iščemo napak, 
iščemo rešitve. Stvari sicer skuša jemati neljubosumno. Saj, ko 
je potoval po svetu, spoznaval različne družabnosti, je razbral, da 
je dobro, če so stvari v življenju načrtovane, vendar tudi spontane. 
Če se ne bi namreč ukvarjal z gledališčem, verjetno tudi svoje 
žene ne bi spoznal. Predvsem pa ne bi bil tako ponosen na kulturno 
udejstvovanje svojih hčerk: Mojce in Barbare. O prijateljih pa 
pravi, da so redki, a dragoceni. In k takim pristopa odprtih besed 
in srca.

Tekst in (oto: Petro Radovič

MOJZES - 
PREROK IN 
IZRAELSKI VODITELJ

Mojzes je gotovo najvidnejša osebnost Stare zaveze. Natančen datum 
rojstva ni znan, glede na zgodovinske okoliščine pa ga lahko postavimo 
v obdobje okoli 13. stoletja pred Kristusom, ko je veljal faraonov ukaz o 
pomoru hebrejskih otrok. Rodil seje v Egiptu iz Levijevega rodu (eden 
od dvanajstih izraelskih rodov). Mati ga je pustila ob Nilu, kjer ga je 
našla faraonova hči, ga posvojila in mu dala ime.

V mladosti je zbežal k medianskemu duhovniku Jetru, kjer je služil 
kot pastir ter se tudi poročil z njegovo hčerjo. V puščavi se mu je v gorečem 
grmu razodel Jahve (Bog) in ga poslal nazaj v Egipt, da bi s svojim 
bratom Aronom izpeljal izraelsko ljudstvo iz sužnosti. Faraon seje zahtevi 
po izpustitvi sužnjev vdal šele po desetih nadlogah in katastrofah, ki so 
prizadele Egipt. Mojzes je ljudstvo izpeljal iz Egipta, prečkal Rdeče 
morje in "priklical" vodo iz skale.

Na predvečer odhoda iz Egipta so Izraelci jedli enoletno jagnje in 
kruh iz nekvašenega testa. To so še danes najpomembnejša znamenja 
praznovanja Pashe (judovska velika noč), spomina na rešitev iz egiptovske 
sužnosti.

Mojzes je na gori Sinaj prejel od Boga Deset zapovedi in knjigo 
zaveze. Deset zapovedi predstavljajo še danes temelj človeške etike in 
so smiselno vgrajene (razen prvih treh zapovedi) v vse pravne ureditve 
širom po svetu.

Ljudstvo je bilo neprestano uporno, tožilo se jim je po dobrih starih 
časih v Egiptu, ko so imeli dovolj hrane in so drugi mislili za njihovo 
preživetje in delo. Naredili so si celo zlato tele in se predajali užitkom, 
saj so bili svobodni. Mojzes je poznal pot iz Egipta v Palestino - 
obljubljeno deželo, vendar je kljub temu "taval" z Izraelci 40 let po 
puščavi. Malo pred smrtjo je zapustil (politično) nasledstvo Jozuetu, 
sam paje na gori Nebo umrl ob pogledu na obljubljeno deželo.

Dolgo časa so mislili, da je napisal vseh pet knjig Postave, ker se 
imenujejo po njem. Vendar ni tako. Gotovo pa je, da je postavil 
zakonodajo izraelski državi, in sicer tako v verskih kot tudi političnih in 
socialnih ozirih. Mnoge socialne zapovedi so nam lahko še danes zgled: 
'Ako tvoj brat (sonarodnjak) obuboža in je brez sredstev zraven tebe, ga 

podpiraj, kakor da bi bil tujec ali gost, da bo mogel živeti pri tebi. Ne 

jemlji od njega obresti in ga ne odiraj, temveč boj se svojega Boga, da 

bo mogel tvoj brat zraven tebe živeti. Ne posojaj mu denarja na obresti 

in z.a oderuške cene mu ne dajaj svoje hrane!'

Mojzes je v Izraelu veljal za narodnega junaka, postavo-dajalca, o 
njegovem svetništvu (bližini z Bogom) ni dvomil nihče. Na Mojzesovo 
svetništvo je opozoril tudi Kristus, ki seje nanj tudi večkrat skliceval, da 
bi potrdil pravilnost svojega učenja.

Literatura in umetnost sta upodabljala Mojzesa kot Kristusovega 
predhodnika predvsem ob značilnih svetopisemskih odlomkih (v rokah 
drži dve plošči zapovedi). Najveličastnejšo upodobitev Mojzesa pa je 
ustvaril Michelangelo v sikstinski kapeli in na nagrobniku papeža Julija 
II. v cerkvi sv. Petra v Rimu.

Mojzes goduje 29. avgusta ali 4. septembra.
Branko N IMAC
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V javni obravnavi odloka o parkiriščih in letnem
bazenu

Do lO.septembra bo v Trbovljah potekala javna razprava o dveh 
pomembnih odlokih, s katerima bo po sprejetju podeljena koncesija. Prvi 
ureja javna parkirišča, drugi pa javno kopališče. Po novem bomo plačevali 
parkirnino za osebna vozila, avtobuse in tovorna vozila na določenih javnih 
parkiriščih. Namen odloka je ureditev sistema parkiranja na nekaterih 
javnih parkiriščih, vzdrževanje in čiščenje parkirišč, občinski proračun 
pa naj bi pridobil tudi nekaj dodatnih sredstev. Z odlokom o javnih gospo
darskih službah v občini Trbovlje je določeno, da se takšna javna služba 
lahko opravlja samo v koncesiji, odlok o razvrstitvi cest in cestnega 
prometa pa določa parkirišča, kjer bodo po novem pobirali parkirnino. 
Drugi odlok oddaja v koncesijo kopališče. Z njo naj bi bilo zagotovljeno 
kvalitetno izvajanje dejavnosti, ponudba pa naj bi se razširila z novimi 
vlaganji. Kompleks naj bi v prihodnje ponujal občanom rekreacijske in 
razvedrilne možnosti skozi celo leto. Vsi, ki si želijo vsebino predlaganih 
odlokov ogledati in posredovati svoje pripombe, si tekste lahko ogledajo 
v strokovni službi pri občinski upravi, lahko pa tudi na sedežu krajevnih 
skupnosti.

I.L

Medijske toplice čakajo lastnika
Končno seje začela razpletati zgodba okoli Medijskih toplic. Stečajna 

upraviteljica je podjetju Atiing iz Velenja dala "zeleno luč” za sklenitev 
pogodbe. Sedaj mora podjetje Afiing plačati kupnino in tako naj bi se 
predvidoma agonija vseh zaposlenih končala. Kako, bomo pa še videli.

RM.

Pomurski sejem zaključen z izborom za miss
V Gornji Radgoni seje končal letošnji Pomurski sejem. Zadnji dan se 

je na prizorišču spet zbralo veliko ljudi, največ prav ob zaključku, ko so 
zbirali miss Pomurskega sejma in sicer v organizaciji Meka Celje in Fo
rum iz Zagorja, ki ga zastopa g. Doko Matovski. Na izboru seje predsta
vilo 9 lepotic, nagrade pa je podelil Ciril Smrkolj, minister za kmetijstvo.

RM.

Prejeli smo
Ne mine dan, da ne bi na enem od slovenskih programov, bodisi TV 

Slovenija, POPTV ali Kanalu A zasledili sporočilo Amnesty International 
o prenehanju statusa beguncev v Republiki Sloveniji. Resnično se 
sprašujemo, čemu je potrebno na takšen način zapravljati denar. Mar ne 
bi bilo bolje porabljen denar za reklame (sami veste, da to ni malo denarja) 
izkoristiti na bolj smotrn način, torej denar dati beguncem, da bi se ti 
čimprej vrnili na svoje domove in si tam s pomočjo njihove države, kakor 
tudi z denarjem te organizacije uredili domove. Vemo v kakšni gospodarski 
situaciji se nahaja Slovenija, beležimo veliko brezposelnost, ljudje se 
komaj prebijajo iz meseca v mesec, zato menim, daje nesmotrno preživljati 
še TUJE državljane, ki ne stanejo našo državo. Poleg tega se ne strinjamo 
z njihovo trditijo, da je Slovenija sprejela le 2 begunca. TO JE 
NEVERJETNO, saj jih je še danes v Zasavju preko sto. Na koncu pa naj 
komentiram še njihovo misel TUDI TI SI LAHKO BEGUNEC. Jaz, 
kakor tudi marsikdo drug, ne bom vojni begunec, kajti če bi kdo napadel 
našo državo, bi ponovno stopil v prve obrambne linije, tako kot so to 
storili mnogi naši člani, predvsem pa predsednik Zmago Jelinčič in ne 
bi iskal zatočišča v drugih državah. Vemo, da so k nam pribežali ljudje, 
ki so imeli denar, mnogi med njimi tudi take starosti, da jih lahko štejemo 
za dezerterje, ki zdaj gotovo nočejo nazaj v domovino, kjer sojo izdali in 
za katero so se borili tisti, ki niso pobegnili. Lepo pozdravljeni !

Slovenska nacionalna stranka 00 Trbovlje in 00 Zagorje

DIJAKI .»sim..
Študentski Servis zaodrje Študentski Servis litija

Kidričeva 3, pri lekarni, tel.: 0601/68-090 Cankarjeva 1, pri železniški postaji, tel.: 883-165

POSREDOVANJE DELA DIJAKOM IN ŠTUDENTOM Z REDNIM ALI IZREDNIM STATUSOM!

iPsraiMmm
zasluženi DENAR ti za vsa boljša podjetja, 
na željo, nakažemo TAKOJ po prejemu 
potrjene napotnice V CELOTNEM ZNESKU

Naročanje napotnic in informacije 
o prejetem zaslužku po TELEFONU

velika baza INŠTRUKCIJ za vse stopnje ko umno m oomu...

Študentski krediti

Odpiranje tekočih računov na servisu

PREDPRODAJI 1SI0PIIC 
Ik PRIREDITVE



Naj
točajka, 
naj točaj

Počitnic je za večino definitivno konec. 
Seveda pa naj to ne pomeni, da bomo nehali 
iskati prijazne in brhke točajke ter uglajene in 
stasite točaje!

Kje le, projekt še teče, kupončki se nabirajo, 
glasove pridobivajo vaši naj-naj, vsi vi, ki jih 
pošiljate, pa si večate mo‘nosti biti iz‘rebani in 
osvojiti kakšno lepih nagrad. Naj vas spomnim, 
da smo obljubili "fešto” ob zaključku, kar 
vsekakor bo nekako konec oktobra ali v začetku 
novembra.

Do takrat se trenutni vrstni red lahko še kako 
spremeni! Za vašo točajko ali vašega točaja je 
pot na vrh še odprta!

Kupončki, kupončki, kupončki .kupončki,.....
MM

NAJ TOČAJ:
1. Peter Brodar, Gostišče 

Vidrgar Žibert,Kandrše -79
2. Milan Guna,

Pri Medvedu, Zagorje -71
3. Boštjan Vrtačnik, Gostilna 
Vrtačnik Zagorje - 48 glasov
4. Aleš Malovrh, Picerija Tik-

tak, Zagorje - 22
5. Štefan Pele, Medijske 

Toplice, Izlake - 13

NAJ TOČAJKA:
1. Nataša Kramžar, Merli, 

Zagorje -141 glasov
2. Joži Kamnikar, Mili bar, 

Trbovlje - 134
3. Marina Kupec, Point 21, 

Hrastnik - 31
4. Milanka Krašovec, Bive Navi, 

Zagorje - 7
5. Justa Kuder, Bife 
Barbara, Trbovlje - 6^

Naj točajka, 
naj točaj

Zaposleni, ter sodelavci 
Zasavca ne morejo sodelovati v 

akciji.

GLASOVNICA



PLAČILO JE MOŽNO NA VEČ OBROKOV. 
GOTOVINSKI POPUSTI.

VABI VAS trgovina ^•885*®*^ v Kisovcu in Litiji. 

Vsak dan od 7“ do 1900, ob sobotah 7°° do 13°°

Kisovec, Naselje na šahtu 31, tel.: 0601/71 427, tel.fax. 71 827
I I i Ut Itn n I r r-t I C? "i /O O O H C O

TRGOVINA - itisoni širine 2,4 in 5m, tekači raznih širin

- topli podi širine 2, Sin 4m
in vzorcev
p lk*.

- karnise vseh vrst
p- zavese domačih in tujih proizvajalcev

- šivanje;žaves po naročilu
- barve akril, jupol, barve za les in kovino

. : - robimo itisone, tekače in razne preproge po ŽELJI
. - polaganje, brušenje in lakiranje parketa,plute in

ostalih lesenih podov

p.*-

šLi

- preproge, zavese, prti, brisače 
-posteljnina :

i.
li-

Gostilna - Pizzeria

KOVAČ

Pestra ponudba jedače in pijače. 

Poroke, seminarji, zaključene družbe 

do 180 ljudi.

Velika izbira pizz!

MARKO KOVAČ

Graška cesta 64 Litija Telefon 061/883-900

Delovni čas:

OPTIKA JAZBEC
od ponedeljka do petka 

od 8. do 12. in

tel. 0601 62 505 od 15. dol 8. ure

Pregledi za očala in 
kontaktne leče vsak:

C 0 N TA C T
torek od 15. do 18. ure in
četrtek od 14. do 18. ure

Hitra in kvalitetna usluga vseh cenovnih razredov,
tudi svetovno znanih dizajnerjev: ARMANI, GENNV,
YSL, VALENTINO, VOGUE ... in blagovnih znamk:
BVBLOS, CAROLL, VVINCHESTER, OLIVER ...
v pritličju Zdravstvenega doma v Zagorju.

Ugodni plačilni pogoji in gotovinski popust!

" 'm@w& i &mm §1 mam
Vabimo vas, drage bralke in bralci h glasovanju s to glasovnico, ki jo izpoljnjeno pošljite na Zasavca.

IAAE IN PRIIMEK: č- 'ČL /' .j V L 'if l;_____i

GOSTILNA, KJER DELA: j// 4L :J./r ;i'i:.;

KRAJ: ___ _______ _____  ____ ___________________

GLASOVAL/A SEM:

MOJ NASLOV:

m ročm* poiem p naj jočaj potem p



Živahni vroči dnevi na Debelem rtiču
Na Debelem rtiču, mladinskem zdravilišču in okrevališču 

Rdečega križa Slovenije so zagorski otroci tudi letos preživeli 
prijetno letovanje. Kraj, ki je opremljen z modernimi zunanjimi 
bazeni, otroškimi in športnimi igrišči ter sprehajališči, je popestril 
počitniško vzdušje ter poleg kopanja in sončenja nudil tudi obilo 
zabave.

Prve dni letošnje zadnje oziroma druge kolonije, ki je trajala od 18. 
do 28. avgusta in štela vsega petdeset udeležencev, je bilo sonce resda 
bolj obljubljajoče in se skrivalo za oblaki. Potem pa so se skupno z 
žarki pojavili skoki v vodi in s prav takšnim veseljem 'tunkanje' med 
seboj. Sončno vreme je vsekakor vneslo na spregled dobro voljo, katere 
je bilo na pretek. Vseskozi pa so ob večerih potekali spoznavni večeri 
vseh šestih paviljonov, ki so za dobro razpoloženje še posebej poskrbeli. 
V desetih dneh, kolikor so starši svoje otroke zaupali počitnikovanju 
na Debelem rtiču, se je dogajalo marsikaj. Nekateri so kljub lepemu 
vremenu staknili prehlad ali celo pljučnico, drugi pa se niso mogli Z ladjo v Koper.

naužiti morske vode in poletnih iger. Kljub temu, da družabnih iger ni 
zmanjkalo, so se spomnili še športnih igric. In Zagorjani so se v vseh 
dobro izkazali in poželi kar nekaj nagrad. Nadeli pa so si povsem 
športna morska imena: morske ribice in sinji galebi. Ko pa seje četrti 
dan letovanja zglasila Barbka Rebolj, sekretarka 00 RK Zagorje, je 
bila povsem navdušena, da so se otroci tako vživeli med seboj in v 
okolje. In to je bila tudi prva noč, ko so vsi zares trdno in brezskrbno 
spali. Verjetno jih je od vsega še najbolj utrudilo sonce.

Vroči dnevi, ki so sledili, so pomenili potepanje po Kopru pa 
neponovljivo nočno kopanje, ki jim je bilo očitno dosti bolj zanimivo 
kot dnevno namakanje v vodi. In da so povečini glasbeni navdušenci, 
je postalo razvidno na koncertu Vilija Resnika na Debelem rtiču v 
torek, 26. avgusta. S svojim nastopom je namreč razvedril publiko in 
jih celo vključil v nekakšne karaoke, ki so dokaj spodbudno vplivale 
na počutje gledalcev. Sploh pa se je izkazalo, da je Vili Resnik med 
mladimi tako popularen, da znajo na pamet večino njegovih 
"komadov".

Atrakcija večera pa je bilo podeljevanje avtogramov. Čeravno seje 
v vrsto postavilo ničkoliko neučakanih "lanov" Vilija Resnika, je le
ta vsem ustregel ter se jim podpisoval na listke, majice, roke, kape... 
in po vsej verjetnosti je kmalu prenehal šteti, kdo vse se bo v naslednjih 
dneh lahko pohvalil, da ga je Vili Resnik "ovenčal" s svojim

avtogramom. Pravzaprav pa so priložnost izkoristili tudi Zagorjani in 
se z Vilijem Resnikom fotografirali. In morda je sonce naslednji dan 
zato še bolj pripekalo, saj so še vedno potekale debate o koncertu. 
Niti igricaTi, ti, lažnivec, ki so jo Zagorjani predstavili na enem izmed 
spoznavnih večerov, niti izvrstne frizure, v katerih so se z obilo 
domišljije "vzgojiteljic-frizerk" predstavili na modni pisti, nista poželi 
toliko "ful špon" komentarjev. Jasno pa je bilo tudi, da ni boljših plesov, 
kot jih izvajajajo Špice Girls, in slednje so z užitkom zaplesale tudi 
Zagorjanke. Dejansko so udeleženci morje doživljali dokaj intenzivno 
in za tovrstno relaksacijo je zaslužen prijeten Debeli rtič - slovenskega 
Rdečega križa.

Tekst in loto: Petra Radovič

Vili Resnik in ... hej, k|e si pa ti?

TRBOVLJE



Tortuna Nasipi 45 
1420 Trbovlje 
Tel.: 0601/29-018,21-682 
Fax: 0601/29-018

VAROVANJE PREMOŽENJA

H| izdelava projektov varovanja 
© dobava in montaža opreme za tehnično varovanje

priklop sistemov varovanja na naš nadzorni center v Trbovljah

NOVOST!
Od 1. oktobra dalje 
dežurna intervencijska služba 
tudi v Zagorju!

Podjetje za svetovanje, Inženiring
In trgovinsko posredovanje

Cesta 20.julija 2c, 1410 Zagorje
Telefon: 0601 64 611; fax: 64 660

INTERNET V ZASAVJU

Povezava preko klicne linije - fizične osebe
* samostojni uporabniki brez lastne poddomene
Povezava preko klicne linije - pravne osebe
* samostojni uporabniki z lastno poddomeno v
tref.so ali si
World Wide Wed
Izdelava in objava vaših strani
Izdelava On-iine prodaje preko Interneta

Nudimo vam fax modeme: ZOOM,
SPORTSER, COURIER, MOTOROLA,
CARDINAL, ZYXEL

Za vse podrobne informacije smo vam na voljo
od ponedeljka do petka od 7. do 15. ure.

ZAGORJE V3 
rgovina-storitve-proi/vodnja

1410 /uisurjc n/S. Kopuli^kj 7 

IHef(m.;0fc01'M 241, 62 041 
___________ l-«\: 00411/62 441___________

UMIKA CELJE

CRGANfflRATA IZBOR - 
NAJ LEPOTICA ZASA\JA 97

Ime in priimek..................................................................

Naslov..............................................................................

Datum rojstva.................................................................

tel: ......................................................................................

Poklic.................................................................................

Višina...................................... Teža ................................

Mere..................................................................................

Hobiji ..............................................................................

Tuj jezik: pasivno.......................aktivno....................

KUPON POŠLJITE NA NASLOV: ZASAVC d.o.o.. Cesta 20. julija 2c, 
Zagorje (fotografije obraza in postave)



Alpinistične novice
V soboto, 9. in nedeljo,

16.avgusta, je potekal na Okrešlju 
spominski tabor na pred leti 
ponesrečenega prof.Bojana Pajka, 
alpinista in alpinističnega 
inštruktorja, člana alpinističnega 
odseka Planinskega društva 
Trbovlje, v steni Velike 
Mojstrovke. Kljub slabemu 
vremenu se je tabora udeležilo 
večje število alpinistov-članov AO 
PD Trbovlje. Ko je dež ponehal, 
so se podali prvi dan na plezanje v 
Malo Rinko. Sebastijan Jančič in 
Miha Golob sta v tej gori, visoki 
2230 m, preplezala Vzhodno smer 
v višini 350 metrov, z oceno IV/ 
lil. Nekatere druge naveze so se 
naslednji dan podale v ostenje 
Mrzle gore. Sicer pa je deževno 
vreme onemogočalo več in 
zahtevnejših vzponov.

V petek, na praznik Marijinega 
vnebovzetja, 15.avgusta, sta člana 
AO PD Trbovlje, Sebastijan Jančič

in Zlatko Drnovšek, skupno z 
Matjažem Čukom iz AO Kranj, 
plezala v steni Storžiča (2132m). 
V hudi soparici sta preplezala 
Kramarjevo smer, v dolžini 615m 
in z težavnostno oceno IV/HI.

IL.

ARS Studio iz Trbovelj 
organizator abonmajske 

sezone
Novost letošnje abonmajske 

sezone je, da bodo občanom 
ponudili kar tri vrste abonmajev za 
odrasle in dva za osnovnošolsko 
mladino, ki sta poleg potujočega 
lutkovnega teatra še v pripravi. 
Skupaj torej preko petdeset 
predstav!

Večerni abonma, v katerem si 
boste lahko ogledali dvanajst pred
stav, med drugim komedije Iščem 
moža s kulturo srca. Predsednice, 
Denar z neba, večno aktualno
G.B.Shavvovo delo Pigmalion, 
provokativno komedijo Art izpod

peresa francoske pisateljice 
Vasmine Reza, ki je mimogrede 
tudi evropska uspešnica prejšnje 
sezone, monodrama o Trubarju s 
Poldetom Bibičem in zgodbi o 
Almi Karlin, ki vas bo v upodobitvi 
Polone Vetrih vrnila na začetek 
našega stoletja, ko si ženske niso 
upale brez spremstva niti čez cesto, 
Alma pa seje odločila prepotovati 
svet.

Enega od terminov so rezervirali 
za domače gledališčnike ali njihove 
kolege amaterje iz drugih krajev. 
Pripravili so nekaj novosti, med 
drugim večer šansonov s 
priznanimi izvajalci.

V februarju bo v večernem 
abonmaju baletna predstava, pa 
tudi večer lahkotnih operetnih 
spevov lahko pričakujete.

Novost je drugi abonma, 
poznopopoldanski in večerni, kije 
namenjen starejšim. Tem so v ARS 
Studiu pripravili prav tako pester 
program in sicer obe že prej opisani

monodrami o Trubarju in Almi 
Karlin, večer Operet, dodali so še 
komediji Županova Micka in Mož 
moje žene, ter glasbene predstave, 
v katerih bodo trije različni 
vsebinski večeri.

Tudi za zasavsko mladino so 
poskrbeli, saj so v kombinaciji z 
večernim abonmajem pripravili 
abonma "red študentski" in dijaški. 
Poleg osmih, za mladino še posebej 
primernih in zares zabavnih 
gledaliških predstav, so zanje 
pripravili še rock koncert. Izva
jalcev naj bi bilo točno dvajset, kdo 
so ti izvajalci pa nam niso hoteli 
izdati.

V ARS Studiu se trudijo, da bi 
abonmajske predstave postale tudi 
družabni dogodek, zato bodo v 
odmorih med predstavami, 
zaenkrat verjetno le pri večernem 
abonmaju, uvrstili tudi krajše 
promocijske koncerte učencev 
glasbene šole iz Trbovelj.

VJK

MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ MIŠ MAŠ

Zdi se, kot da bi se šolsko leto, ki je bilo pred kratkim na 
cilju, spet vrnilo na start. Da se znova preizkusi. Ste na start 
pripravljeni tudi vi?

V zadnjem mesecu počitnic nas je razveselilo šolsko glasilo 
ISKRICE z Izlak. Novinarsko, literarno in likovno zelo 
bogato. Linorezi so skoraj na vsaki strani, vsaka druga risba 
pa je bila na raznih natečajih nagrajena. Seveda pa Iskrice 
ne bi izšle same od sebe. So delo prizadevne mentorice Adele 
Drnovšek in njenih pomočnic iz šestega razreda; Petre 
Lavrin, Maje Renko in Tine Jurjevec. Likovna oprema pa 
je bila na skrbi likovnega krož.ka in mentorice Slavi Artnak.

Draga Ana,
tvojega pisma sem se zelo 

razveselila. Pišeš mi o svojem 
domačem kraju in o šoli, ki jo 
obiskuješ. Naj ti tudi jaz povem, 
kje živim. Izlake so majhen kraj na 
sredini poti med Zagorjem in 
Trojanami. Imamo več trgovin, eno 
kinodvorano, šolo, dom ostarelih, 
eno kar precej uspešno tovarno, en 
sam blok na celih Izlakah, nekaj 
obrtnikov, prekrasen bazen in ho
tel, ki pa je žal v stečaju, in še kaj 
zanimivega bi se našlo pri nas.

Seveda, Medijski grad! Izlačani

smo še posebno ponosni na to 
znamenitost, čeprav tega ni ravno 
videti. Grad je v precej žalostnem 
stanju, saj so ga med vojno požgali, 
potem pa se tudi ni nihče brigal 
zanj. Le kapelico ob gradu so pred 
kratkim obnovili in zdaj je v njej 
kdaj pa kdaj maša ali pa kakšen 
koncert.

Važno je, daje pred davnimi časi 
tu živel Janez Vajkard Valvasor in 
menda je bil v tukajšnji družinski 
grobnici celo pokopan. Ampak to 
je preteklost, naša sedanjost pa je 
naša šola, v kateri se dogaja vedno 
kaj novega in v kateri nam nikdar

ni dolgčas. Šola stoji sredi vrta, na 
katerem poleg tulipanov in drugega 
cvetja raste tudi zelenjava za našo 
šolsko kuhinjo. S ceste je pogled 
na šolo kar prijeten, s šolskega 
dvorišča oziroma parkirišča pa 
lahko opazujemo, kako je, če cveti 
omet.

Rada zahajam v našo šolo. Njeni 
hodniki in tudi drugi prostori so 
prijazni in izžarevajo nekakšno 
domačnost. V njej se vsak dan 
srečuje skoraj štiristo učencev. Ni 
čudno, da se včasih razbije kakšna 
šipa ali pa vrata zletijo s tečajev. 
Za take reči poskrbi naš hišnik, ki 
se spozna prav na vse in s katerim 
se velikokrat zapletemo v dolge 
pogovore.

S prijateljicami najraje sedim v 
garderobi ali pa zunaj na soncu. 
Rada imam svoje učiteljice, ker so 
prijazne in pripravljene pomagati 
v stiski. Od predmetov me najbolj 
zanimajo slovenščina, biologija in 
angleščina. Po rednem pouku 
hodim še k dodatnemu pouku in 
likovnemu krožku, kjer smo zelo 
ustvarjalni in kot za stavo 
pobiramo nagrade z različnih 
natečajev. Ne smem pozabiti še 
biološke učilnice, kije gotovo ena 
najbolj zanimivih na celi šoli.

V šoli se počutim prijetno, 
skoraj kot doma, zato jo bom po 
končanem osmem razredu gotovo 
pogrešala.

Toliko o mojem kraju in o šoli.

Drugič pa še o kakšni drugi temi. 
Lepo se imej in kmalu mi spet piši.

Lep pozdrav, Nataša

Moja enajsta šola
Svojo enajsto šolo sem imela 

sama. V moji vasi ni bilo otroka, 
starega toliko kot jaz. Bila sem 
edina učenka. Največ časa sem 
prebila ob bližnjem potoku. Zdel 
se mi je zelo imeniten. Poleti sem 
namakala noge vanj. Po njej sem 
spuščala ladjice iz papirja, na 
katerih so se prevažali črvi. Vsak 
črv je imel svoje ime. Zelo sem se 
trudila, da sem izbrala najlepše. 
Topoliščica pa je bila najlepša 
pozimi. Nikoli ni zamrznila. To je 
bilo moje večno vprašanje:zakaj 
moj potok nikoli ne zamrzne, 
medtem, ko je bil bajer pred hišo 
vsako leto pokrit z ledom vsaj 
nekaj dni v tistem najhujšem 
mrazu. Odgovor sem našla nekega 
dne, ko sem stopila v tolmun, ki je 
bil toplejši od drugih. Odkrila sem 
topli izvir. Potem meje zanimalo, 
če je edini in odkrila sem, da ni. 
Preštela sem vse lepo po vrsti: "En, 
dva, tri, štiri, pet, dvanajst,..."

Vsako leto sem nestrpno 
pričakovala prvi april. Pa ne zato, 
ker je to dan šaljivcev, pač pa zato, 
ker se takrat odpre sezona za 
ribolov na postrvi. Oče mi ni nikoli 
dovolil, da bi ribe motila pred tem 
datumom. Rekel je, da se drstijo, 
zato jih moramo pustiti pri miru.



Splošna bolnica Trbovlje 
obnavlja kuhinjo

Splošna bolnišnica Trbovlje že 
nekaj časa postopoma v skladu z 
danimi finančnimi možnostmi, 
obnavlja tako objekte, kakor tudi 
opremo in aparature. Ni še dolgo 
tega, odkar so namestili na 
dotedanje ravne strehe, novo 
ostrešje s pločevinasto streho, 
obnovili pralnico, transfuzijski 
oddelek, še prej nabavili nov 
rentgenski aparat, razširili 
parkirišče zadaj bolnišničnih 
objektov in še kaj drugega. Sedaj 
je na vrsti kuhinja z jedilnico. Z 
obnovo oz. dokončanjem del pa 
nekoliko zamujajo, saj bo nova 
kuhinjska oprema dobavljena z 
večjo zamudo. V času obnavljanja 
kuhinje z jedilnico, pa se 
bolnišnica oskrbuje s hrano za 
bolnike in osebje iz bližnje kuhinje 
Vzgojno varstvenega zavoda 
Trbovlje. Zavoljo določene 
zamude pri dobavi opreme, so 
morali s 1.septembrom kosila za 
potrebe bolnišnice premakniti za 
eno uro, ker so s tem dnem

normalno pričeli delovati tudi vrtci 
VVZ Trbovlje.

U.

Zgradili bodo nov poslovno 
stanovanjski blok

Oktobra letos bo SGP Zasavje- 
Trbovlje pričelo z gradnjo novega 
poslovno-stanovanjskega bloka na 
lokaciji zadaj občinskega doma na 
Leninovem trgu, na mestu, kjer so 
še do nedavnega stale dotrajane 
občinske garaže. V novem bloku 
bo 25 stanovanj, 200 m’ površine 
bo namenjenih trgovskim in 
podobnim lokalom, 1020 m2 pa za 
razne poslovne namene. Hkrati 
bodo zgradili tudi 37 garažnih 
boksov, na voljo pa bo tudi 36 
garažnih oz. parkirnih prostorov. 
Trenutno pripravljajo projekt in 
urejajo vprašanje okrog zemljišča. 
Le to je deloma v lasti občine 
Trbovlje, deloma pa Ministrstva za 
šolstvo in šport. Ko bo tudi to 
vprašanje rešeno, bodo kmalu 
dobili tudi gradbeno dovoljenje. Z 
gradnjo novega bloka bodo 
predvidoma končali konec leta

1998. Sedaj je v teku prijava 
interesentov za odkup stanovanj, 
poslovnih prostorov in prodajaln.

IL.

Dober počitniški obisk 
trboveljske knjižice

Knjižnica Toneta Seliškarja v 
Trbovljah je uvedla za čas šolskih 
počitnic v juliju in avgustu 
spremenjen delovni čas. Vendar 
obisk zavoljo tega ni bil bistveno 
manjši. Izposojevalci so si v 
počitniških dneh izposojali večje 
število knjig, ki sojih prebirali na 
letovanju ob morju, drugih 
letoviščih ali doma, pa morda 
tudi v hribih. Zelo aktivni pa so bili 
srednje, višje in visokošolci z 
iskanjem raznih podatkov na 
internetu, zelo obiskana je bila 
vseskozi tudi čitalnica, kjer je 
dnevno na voljo okoli 100 
časopisov in revij. Stalni gostje so 
tudi razni križankarji, ugankarji in 
še kdo. S 1.septembrom pa je 
knjižnica uvedla prejšnji 
obratovalni čas.

U.

Novosti v VVZ Trbovlje
Vzgojno varstveni zavod 

Trbovlje se je z vsemi svojimi 
šestimi oddelki dobro pripravil na 
novo vzgojno in šolsko leto. V 
času počitnic so opravili 
vzdrževalna dela na objektih in 
opremi. Z letošnjim letom pa bodo 
uvedli tudi več novosti v vzgoji in 
programu dela. Poudarek bodo 
dali zdravi prehrani. Le-to bo 
možno v bodoče odkupovati za 
prehrano na domu; program Korak 
za korakom bodo uvedli v vseh 
enotah, doslej so ga izvajali le v 
eni enoti. Vzgojiteljice bodo temu 
ustrezno dopolnile svoje znanje. 
Vse njihovo prizadevanje pa bo 
šlo v smeri še kvalitetnejšega 
dela. Postopoma bodo začeli 
uvajati, v skladu z možnostmi, 
računalništvo prilagojeno raz
vojni stopnji predšolskih otrok. 
Med novostmi pa je tudi ta, da 
bodo uvedli z letošnjim letom tudi 
občasno varstvo otrok na domu, 
kar bo še posebna novost.

U.

MiSMAS MISMAS MIS MAS MIS MAS MIS MAS MIS MAS
Moj veliki brat mi je odrezal 

leskovo palico. Na njo sem nave
zala vrv z ukrivljeno buciko na 
enem koncu. Postrvi sem skušala 
premamiti z albertovimi piškoti. En 
košček na trnek, dva pa v moja 
usta. Nihče ni bil lačen. Vendar za 
nobeno večerjo mama ni spekla 
mojih postrvi.

V šolo hodim že osem let. 
Upam, da jih bom v njej vzdržala 
vsaj še osem. Lahko pa hodim v te 
hrame učenosti še celo življenje, 
vendar nikoli, prav nikoli mi ne 
bodo dali toliko izkušenj kot moja 
Topoliščica in moji črvi.

Nina Pokorn, 8.a.

Listi iz dnevnika
Ponedeljek, l.junija 
Ponedeljek je najbolj 

dolgočasen dan v tednu. V šoli ni

Drevo
Staro, suho je drevo, 
rojeno v lepoti, 
stoječe v samoti 
že dolge dneve žalostno.

Naj luna se zapleta 
v veje mu boleče, 

pozabljene, trpeče 
v sapah vetra hladnega.

Naj dež mu veje lomi, 
mu like riše, pesmi piše, 
a nič ga ne predrami.

Večera seje mrzlega 
veja odlomila, 

ga samega pustila, 

samotnega, umirajočega.
Nataša Razpotnik, 8.a.

bilo nič novega, le mama me je 
razveselila s kosilom. Po kosilu 
sem gledal oddajo Oprah, čeprav 
nisem nič razumel. Ker nisem znal 
narediti naloge, sem se odločil, da 
jo bom prepisal od sošolca. Ob
6.00 sem imel trening karateja, kjer 
nas je trener celi dve uri mučil s 
kondicijskimi vajami. Noge me 
bolijo, roke me bolijo, vse me 
boli,... Komaj sem se privlekel 
domov.

Torek, 2.junija
Še danes zjutraj meje vse bolelo. 

Popoldne sem šel k stari mami na

obisk. Lahko sem ostal pri njej, ker 
sta bila starša povabljena k 
sosedom na praznovanje rojstnega 
dne. Stara mama me ni pustila brez 
dela in sem moral paziti na 
sestrično Nino. Ta pa mi je zanalašč 
nagajala. Lovil sem jo po celi hiši, 
da mi ne bi ušpičila kakšne 
vragolije. Naposled sem se 
naveličal in sem na kavču zaspal. 
Medtem pa je Nina prevrnila rožo, 
obrcala mačko in vsega sem bil 
seveda jaz kriv.

Jure Urbanija, 6.a.



ČM DIJAkll N PUAI^NJEJ
Šola se je torej pričela. Pa ne bom vam tudi v uvodu 

govorila o njej, preberite si članek o šoli, pa boste videli, kaj 
se dogaja na GESŠ. Veseli bova tudi, če nama boste pisali, 
kako se je pričelo šolsko leto na drugih zasavskih šolah.

Špela vam piše o maturantskem izletu gimnazijcev na Krfu, 
v sredo pa se z Malte vrnejo ekonomci. Več o tem drugič.

Tudi v Mesečini ni več počitnic. Že v petek, 05. septembra 
nas bo zabaval hrvaški zveznik SANDI. Pridite, ne bo vam 
žal.

Petra

ZAIČAJ?
Zakaj je v življenju
vedno tako z menoj,
zakaj sem sama in
zakaj te ni ob meni vsaj nocoj ?

Se bojiš priznati resnice, 
prosim te, bodi odkrit 
in nama ne delaj 
krivice.

Sprijazni se
z usodo sedaj,
do takrat pa bom jaz
nestrpno čakala
in se spraševala ZAKAJ ?

Taja

V ponedeljek, 01.septembra so 
se med drugim odprla tudi vrata 
srednjih šol. In če smo velikokrat 
mnenja, da v Zasavje pride vse z 
zamudo, ste se tisti, ki ste tudi za 
prvi september tako mislili, 
pošteno ušteli. Ni kaj. Konec je 
brezskrbih dni in vročih noči, na 
vrsti je delo in še enkrat delo. No, 
kakor za koga. Ampak priznajte, 
da je vendarle lepo videti stare 
obraze in slišati znane glasove. 
Malce neprijetno je najbrž le 
fazančkom, pa tudi vi se boste 
navadili. Saj smo se morali vsi.

Prvi dan šole so nam popestrili 
na GESŠ. Tako ekonomci, kot 
gimnazijci smo pričeli pouk 
skupaj in tako bo vse preostale 
dni šolskega leta. Če je tako 
boljše ali ne, bomo še videli. Za 
tiste, ki smo uživali jutra v tednu.

ko je bila šola popoldan najbrž 
ne, ampak kot sem že rekla, na 
vse se moramo navaditi. Tudi na 
to, da ima šola direktorico, prof. 
Darko Lipičnik in dve ravnate
ljici. Prof. Lipičnikova je tudi 
ravnateljica in sicer Ekonomske

šole, prof. Hedvika Vengust pa 
Gimnazije.

Pouk se prične za obe smeri ob 
8:30 in traja normalno tja do pol 
druge ure (7 ur). Le maturantje 
"potegnemo'' kakšno uro dlje. 
Matura je pred vrati, odprli jih 
bomo 09. maja, ko bomo pisali 
esej. 13. junija, pa vse do 22. pa 
bo potekal pisni in ustni del 
"velikega izpita".

Ko smo prvega septembra po
slušali napotke in nasvete razred
ničark, smo najbolj pazljivo po
slušali tisti del o počitnicah in že 
delali plane, kje in kaj bomo ta
krat počeli. Za vse tiste, ki ste 
zamudili šolski koledar, pa malo 
datumov. Prve, takoimenovane 
krompirjeve počitnice se pričnejo 
27. oktobra in končajo drugega 
novembra. Novoletne ali zimske.

kakorkoli jih že imenujete, se pri- 
čejo 25. decembra in končajo 4. 
januarja leta 1998. Majske pa se 
pričnejo 27. aprila in trajajo vse 
do 03. maja. Ocenjevalne konfe
rence so tri. Prva in najdaljša je 
(na GESŠ) 11. decembra, za 
druge pa naj vas še ne skrbi.

Upam, da ste si zvezke in 
knjige, pa vse druge malankosti 
že nakupili in da ste si na morju 
ali kje drugje nabrali vse potrebne 
moči. Zdaj pa pamet v roke in "v 
napad". Šola je mogoče včasih 
vsem nam trn v peti, vendar saj 
veste, kako je danes potrebna 
ustrezna izobrazba. Verjemite mi, 
da lahko uživate mladost in se 
pridno šolate, ne da bi trpelo eno 
ali drugo. Pa srečno v šolskem 
letu 1997/98.

Petra

MATURAlfr^ IZLLT ^AZIJCEV
No, pa smo dočakali in srečno 

preživeli težko čakani maturant
ski izlet v Grčijo. Vsi polni 
energije in pričakovanj smo se 
zbrali pred šolo v soboto, 23. 
avgusta. Simpatični vodič Matjaž 
nas je že veselo čakal, zato so 
sledili še zadnji pozdravi in že 
smo jo popihali proti Trstu. 
Ogromna ladja je bila že 
zasidrana in kmalu je z nami vred 
odrinila na otok Krf. Vožnja je 
bila prijetna, zato smo prispeli kot 
bi mignil. Čakal nas je samo še 
prihod v hotel Potamaki in

nastanitev. Tja pa smo praktični 
prileteli, saj grški vozniki 
avtobusov vozijo nenormalno 
hitro. S hrano smo bili 
zadovoljni, osebje je bilo 
prijazno, pa še bazen smo imeli 
pred hotelom. Privatnih žurov po 
sobah, diskotekah in nazadnje po 
plažah ni manjkalo, tako da smo 
bili zjutraj vsi pošteno utrujeni. 
Ena najboljših zabav je bila na 
grškem večeru, kjer smo se 
najedli in napili do sitega, nato 
pa je sledilo učenje grškega plesa 
sirtaki, ki so se ga le redki

naučili. Organiziran smo imeli 
izlet z ladjico po rajskih plažah z 
obveznim piknikom in ogled 
glavnega mesta.

Dnevi so se prehitro tekli in že 
je napočil dan odhoda. Vožnjo z 
ladjo smo vsi prespali, le nekatere 
neutrudne izjeme so še izkoristile 
počitnice. Domov smo prišli 
okoli četrte ure v soboto. Bilo je 
nepozabno.

Zahvaliti se moramo tudi prof. 
Katarini Bola - Zupančičevi in 
njenemu soprogu Petru, ki sta nas 
spremljala, nudila vso podporo,
ter naredila izlet še bolj prijeten.

Špela
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tlELLV FMf-Y Y
V sredo, 27. avgusta je 35.000 mladih in starih privržencev 

skupine Kally Family doživelo enega izmed svojih najsrečnejših 
dni, kajti na stadionu za Bežigradom je tega dne nastopila tre
nutno ena najbolj popularnih skupin na svetu - KELLY FAMILV.
Najbolj vnete oboževalke so prišle na koncert že dan poprej, v sredo 
pa je marsikdo ostal pred stadionom, saj so bile karte za koncert 
razprodane. In okrog pol devete ure zvečer je završalo. Na oder je 
prišla najštevilčnejša pevska družina in žur seje začel. Seveda sta bila 
v središču pozornosti Angelo (ki trenutno mutira in je zato zapel le 
eno pesem) in Paddy, ki je očaral mnogo najstnic, katerim so morali 
priskrbeti zdravniško pomoč, ker jim je na koncu koncerta stisnil roko.

Žur je trajal do enajste ure zvečer (vmes je bil le petnajst minutni 
odmor), in vsi smo veseli in dobre volje odhajali domov. Pred odhodom 
so se mnogi včlanili tudi v Fan Club Kelly Family in tako še srečnejši 
odšli domov. To je bil letos verjetno največji koncert v Sloveniji in 
upamo, da bo zopet kmalu prišel kdo, ki bo tako napolnil stadion kot 
so ga Kelly Family.

Saša G.

ZAGOUč 'O 
Irgovina-storitve-proizvodnja

1410 Zagorje o/S, Kopališka 7
Telefon.:0601/64 241, 62 041 

Kav 0601/62 041

In sedaj še nagradno vprašanje?
Koliko članov šteje skupina Kelly Farnih/? Izžrebali bomo 

pet srečnežev, ki bodo prejeli CD plošče, kijih podarja
Forum d.o.o.

Tit PUJAE.5
Prejšnič vam nisem mogla postreči z intervjujem, saj so bili vsi 

nedosegljivi (na dopustu). Tokrat je nekaj vrstic spodaj, izprašana 
skupina The Guitars. Fantje prihajajo iz Litije. Več o njih pa 
preberite spodaj.

Kdo spada v zasedbo skupine The Guitars?
Tomaž Žagar - vokal, solo kitara; Samo Peskar - ritem kitara; Uroš 

Dobčnik - vokal, bas kitara; Anže Kristan - bobni.
In kaj igrajo Tomaž, Samo, Uroš in Anže?
Hard rock. Vendar ne tisti, čisto pravi. Čutijo se tudi vplivi kakšnega 

punka...
Zvrst, ki jo igrate, je le za določeno (predvsem za mlado) publi

ko. Kje ste imeli najboljše občinstvo, najboljši koncert?
Doma, v Šmartnem. Igramo pa tudi drugje po Sloveniji, npr.: Žiri, 

Tolmin... Seveda največ poleti, ko so organizirani punk- rock koncerti.
Koliko koncertov na mesec odigrate?
Odvisno kdaj... Recimo en koncert na dva meseca, včasih tudi več.
So vaša besedila tuja ali slovenska? O čem govorijo, ste načeli 

kakšno posebno tematiko?
Besedila so slovenska. Govorijo pa o vsem, saj morajo biti besedila 

raznolika, kakor tudi glasba.
Imate že kaj posnetkov, mogoče kaseto, CD?
Imamo že kar precej demo posnetkov, že dolgo pa nameravamo 

posneti kaseto in sicer v studiu Kif - Kif. Že dve leti iščemo spon
zorje, pa tudi občina ne primakne ničesar.

Ko ste se odločili, da boste igrali, ste kar takoj določili, kdo bo 
pevec? Vsi namreč nimajo dobre "Štirne". Je bilo kaj menjav?

Najprej smo začeli le z glasbo, vsak je igral tisto, kar je znal. Potem 
je kdo še kaj zapel in komad se gaje prijel. Imamo dva vokalista.

Se poznate z ostalimi bendi Zasavja, kateri vam je najbolj všeč?
Všeč sta nam skupini iz Zagorja Afera in Antle.
Skupina Antle je že bila na naši strani, Afera pa še bo.
Vsaka skupina si začrta nek cilj. Do kam želite pa vi?
Do lune... ha, ha, ha. Ne vem. Igramo zase. Seveda bomo uspeha 

veseli.
Pa Novi rock '97, ste se prijavili?
Naj bi se, toda ne vem, če smo se. Te zadeve ureja Uroš.
Katera je vaša najljubša slovenska skupina?
RTV Big Bend, Interceptor, Šank rock, Funk you.
To bi bilo vse, hvala za pogovor.

Katja



SREČANJE ZZLATOPOROČENCI
Društvo upokojencev Trbovlje je v torek, 

26.avgusta, v svojih društvenih prostorih 
pripravilo srečanje s tremi pari zlatoporočencev, 
ki so svoj zlati zakonski jubilej praznovali pred 
kratkim. Tega svojega jubileja pa ti pari niso 
slavili v občinskem protokularnem objektu 
Lovski dvorec, iz teh ali onih razlogov, ko naj 
bi jih župan znova povezal in zavezal za vsa 
nadaljna leta skupnega življenja. Društvo 
upokojencev Trbovlje pa je le te pare povabilo 
na krajše priložnostno srečanje z namenom, da 
jim čestita k visokemu jubileju, se jim zahvali 
za opravljeno delo, hkrati pa jim je izročilo 
zahvalno listino z manjšim darilom. Na srečanje 
so povabili naslednje zlatoporočence: Vero in 
Ada Naglav, Marijo in Slavka Jerin in Marijo 
in Franca Pečnik. Vsi ti so znani tudi kot uspešni 
in še sedaj aktivni pri raznih društvenih 
dejavnostih, bodisi v šahu, balinanju ali 
planinstvu. V imenu DUT je navočim čestitke 
posredoval predsednik Florjan Plevnik. Prisrčne 
in iskrene čestitke tudi s strani bralcev Zasavca!

T.L.

ZLATA POROKA V LOVSKEM DVORCU
V soboto, 23.avgusta, sta praznovala 50 

letnico svojega zakonskega stanu, Mara in Franc 
Pianko iz Partizanske ceste lOa v Trbovljah. 
Zlatoporočenca sta v poročni sobi občinskega 
protokolarnega objekta v Lovskem dvorcu na 
Trgu Franca Fakina, vnovič obljubila nadaljno 
zvestobo drug drugemu. Poroki, ki jo je vodil 
župan Janez Malovrh, so prisostvovali številni 
sorodniki in znanci, pa tudi predstavnik Društva 
upokojencev Trbovlje, ki jima je izročil 
zahvalno listino ter manjše darilo. Tople čestitke 
obema zlatoporočencema tudi s strani bralcev 
Zasavca !

IL

ZLATA POROKA
V soboto, 16.8. sta praznovala zlato poroko 

Aleksander in Stanislava Kandušer iz Laškega, 
Brezno št. 4a.

Polna dobre volje in veselja do življenja sta

pred petdesetimi leti začeto skupno življenjsko 
pot slovesno potrdila pred matičarjem. 
Čestitkam hčere Jerice z družino, prijateljev in 
sorodnikov se je pridružil tudi župan občine 
Hrastnik, Leopold Grošelj, ki je 
zlatoporočencema zaželel še veliko mirnih in 
srečnih, predvsem pa zdravih trenutkov in 
skupnih let.

Andreja Kovač NOVAK

100 POMLADI MARIJE "MATKE"
Doseči 100 let v dandanašnjih časih je 

pravzaprav spoštovanja vredno, da pa poleg tega 
ta leta še neverjetno dobro skrivati, pa skorajda 
nemogoče. Toda to je, in še kar uspeva, Mariji 
Novak. Morda se skrivnost njene klenosti skriva 
v besedah:"Bolje delati, kot sedeti!". Zdaj 
Marija živi sama v svoji sobi v stanovanjskem 
bloku. Zjutraj vstane po sedmi uri, si skuha 
kavo, potem pospravi, čez dan pa bere romane 
in časopise. Posluša tudi radio in gleda 
televizijo, vsekakor pa ne pozabi na vsakdanjo 
molitev, ker v cerkev zaradi obolelih nog ne 
more hoditi. Za njo skrbi hčerka Mart Grilj, ki

STOLETNICA MARIJA NOVAK (foto J.novok)

je zelo vezana na mater, saj se redno obiskujeta 
in tako minevajo dnevi in meseci v skupnem 
zadovoljstvu. Jubilantka je sto letnico svojega 
rojstva praznovala v krogu družine, najbolj 
vesela pa je bila svoje 93-letne sestre iz Zagreba. 
Ob tej priložnosti je svoje prispevala tudi 
Moravska godba in pevski zbor ter svetniki, ki 
so jo počastili s priložnostnimi darili. Visok 
življenjski jubilej Marije naj bo tudi povod za 
razmislek, da bi se starejših občanov spomnili 
večkrat v letu, ne le za njihov rojstni dan.

Jože Novak

MEM0RIALNI BALINARSKI TURNIR
Balinarska sekcija Društva upokojencev 

Trbovlje je 19.avgusta organizirala memorialni 
balinarski turnir v spomin na umrlega zagnanega 
športnega zanesenjaka Ivana Novaka. Potekal 
je na balinišču tega društva na Trgu svobode. 
Prvo mesto je zasedla ekipa DU Trbovlje 1, 
drugo DU Trbovlje 2, 3.DU Hrastnik in 4.DU 
Radeče. Za zmagovalno ekipo so nastopili 
Jazbec. Perpar, Bajlagič in Mrežar.

U.

UPOKOJENCI PLANINCI NA GROHATU
Planinska skupina PDT pri Društvu 

upokojencev Trbovlje, je pripravila v soboto, 
23.avgusta, zanimiv in nekoliko daljši izlet. 
Tokrat so se peljali do vznožja, nato pa šli peš, 
do planinske koče na Grohatu. Koča stoji pod 
Raduho in sojo postavili na višini 1460 m. Lepo 
vreme je omogočilo še posebej dobro vzdušje 
vseh udeležencev izleta. Izletnike je vodil tokrat 
Jože Ocvirk ob sodelovanju še drugih 
usposobljenih planincev.

tl.

Upokojenci planinci na Rogli in Pesku
Planinska skupina PDT pri Društvu 

upokojencev Trbovlje, je organizirala dne 
12.avgusta skupinski izlet na Roglo, od tu pa 
so nadaljevali še pot do planinske koče na Pesku. 
Izleta seje udeležilo 17 upokojencev planincev, 
vodil pa jih je Jože Ocvirk. Tudi tokrat je bilo 
lepo in prijetno.

U.

Sofinanciranje socialnovarstvenih 
programov

Center za socialno delo v Trbovljah že vrsto 
let izvaja poleg osnovne dejavnosti tudi 
nadstandardne programe, ki pa niso pokriti s 
sredstvi iz naslova normativov. Pogoj za 
republiško sofinanciranje teh programov je 
pridobitev dela občinskega denarja. Ti programi 
so Moj drugi dom. Klub staršev in otrok s 
specifičnimi potrebami in Mladinske delavnice. 
O deležu občinskih sredstev so se odločali 
svetniki na zadnji seji občinskega sveta in

poudarili potrebo po financiranju teh 
programov, saj je kriza med mladimi velika in 
so organizirane oblike delovanja nujne. 
Programe so podprli s 460 tisoč tolarji, na 
osnovi teh sredstev pa naj bi Center za socialno 
delo prejel 1,6 milijona tolarjev republiških 
sredstev za izvedbo omenjenih preventivnih 
socialnovarstvenih programov.

I.L.

Nova publikacija o naših lepotah
Te dni je izšla iz tiska nova publikacija z 

naslovom Triglavski narodni park - zgodba

o lepoti. Publikacija vsebuje tekst in 
številne barvne fotografije z območja 
našega tako pomembnega nacionalnega 
parka. Publikacijo je izdal in založil EPSI 
d.o.o. v Nazarjah, avtorja pa sta trboveljska 
rojaka Janez Bizjak, dipi.ing.arh., sicer 
direktor TNP in Matevž Lenarčič, dipl.biol. 
Bizjak je napisal besedilo, Lenarčič pa je 
avtor fotografij. Publikacija je izšla v 
nakladi 3000 izvodov. Povzetek je objavl
jen tudi v angleškem jeziku.

U.



17. zasavski derbi: Rudar Trbovlje - Zagorje

uničil

Derbi je postregel z vsem, kar si lahko ljubitelji nogometa želijo. 
Solidna predstava, borbenost tako na eni kot na drugi strani, mogoče 
je manjkalo le nekaj več zadetkov. Konec dober, vse dobro, bi se 
lahko reklo, vendar pa ne za vse akterje derbija. A, o tem malce 
kasneje.

ki naj bi ga ustvarile obe navijaške 
skupine, Crazy boysi in Torcida. A 
kljub vsemu smo bili priča zares 
lepemu ambientu, ki v Zasavju la
hko nastane le na omenjenih derbi
jih in nikjer drugje. Če bi se sedaj 
opredelili, koliko gledalcev je bilo 
na strani enih in drugih, bi se ne 
glede na to, kakšno številko bi 
podali, lahko ušteli. Vsekakor pa 
že nekaj let ob ogledu derbijev 
lahko opazimo, da je vedno več 
gledalcev na tekmi v Trbovljah in 
ne v Zagorju. Kaj je vzrok temu, 
bi težko dejali, naše mnenje pa je, 
da se v Trbovljah zbere precej več 
zagorskih pristašev, kot se v 
Zagorju trboveljskih. Ali se bo to 
spomladi spremenilo?

TEKMA
O sami tekmi ne gre zgubljati 

preveč besed. Kot smo že zapisali, 
je zmaga domačih zaslužena. Imeli 
so več izrazitih priložnosti in konec 
koncev izkoristili eno, kar jim je 
tudi prineslo končni uspeh. Rudar 
seje predstavil z odprto igro, plod 
katere so bile tudi mnoge 
priložnosti, na drugi strani pa so 
Zagorjani zaigrali bolj zaprto in 
prežali na protinapade. Tako smo 
že na začetku tekme dobili obču
tek, da bo en sam zadetek odločil 
zmagovalca, kar seje tudi zgodilo. 
In to je uspelo povratniku v

Franc Hace - bivši soigralci ga na
derbiju nisu uspeli premagati

PREKRŠKI
Kljub temu, da v mnogih 

komentarjih oz. poročilih s tekme 
poročajo, da smo gledali dober 
nogomet, se mnogi s tem ne strin
jajo. In to je v končni fazi tudi res. 
Roko na srce, bilo je preveč raz
trgane igre, preveč napak, preveč 
grobosti, v čemer je prednjačil 
predvsem domači branilec Props, 
za katerega smo imeli občutek, da 
se ne zaveda, daje na nogometnem 
igrišču. Zakaj? Vsekakor je razlog 
za to, njegovih ducat prekrškov nad 
zagorskimi nogometaši, med 
katerimi jih je bilo vsaj polovico 
"za v zapor". Višek vseh njegovih 
prekrškov pa je bila 86. minuta, ko 
je napravil prekršek nad Grčarjem, 
ki je imel takoj krvavo glavo in ni 
bil zmožen več nadaljevati igre. 
Rekli boste, prekršek v žaru borbe, 
toda tisti, ki so bili na tekmi in so 
njegove prekrške videli, bodo 
potrdili, da v kolikor bi sodil boljši 
sodnik, Props ne bi "preživel" niti 
enega polčasa, saj bi se mu že 
zdavnaj "pordečilo" pred očmi.

GLEDALCI
Vsekakor ne moremo mimo pre

čudovitega ambienta na stadionu 
Rudarja. Polne tribune, po ocenah 
okoli 1400 gledalcev, ki so ustvarili 
lepo vzdušje. Mogoče smo pogre
šali tisto pravo navijaško vzdušje.

Danilo Bantan - tokrat je moral 
priznati poraz

trboveljsko moštvo, kije premagal 
Bantana v 76.minuti po strelu z 
glavo. Po zadetku je še dolgo časa 
donelo:"Rudar, Rudar!"...

IGRALEC TEKME
Od vseh derbijev je bil ta prav 

gotovo najmanj kakovosten in zato 
je toliko težje določiti, komu naj 
bi pripadal naziv igralca tekme. 
Trboveljčani bi se prav gotovo od
ločili za Bariča, ki resnici na ljubo 
v igri ni briljiral, toda štejejo le za
detki. Na drugi strani bi Zagorjani 
prav gotovo izbrali Uraniča ali 
Bantana. Ne glede na vse, smo se 
odločili za zagorskega vratarja 
Danila Bantana, ki je branil 
fenomenalno, kar ne more zanikati 
nihče in si je po našem mnenju 
zaslužil naziv igralca tekme.

TRENERJA
Oba trenerja, tako Edin Osma- 

novič. kot Danilo Bantan st., sta

Prizor z lanskoletnega derbija v Trbovljah

po najboljših močeh pomagala 
nogometašem, mogoče pa je 
odločila bolj zaprta igra Zagorja, a 
treba je vedeti, da Zagorjani trenut
no niso najbolj pripravljeni in 
ravno zato se je verjetno trener 
Bantan odločil za takšno taktiko, 
saj je navsezadnje obramba boljši 
del moštva. Domači trener 
Osmanovič je verjetno od svojih 
nogometašev zahteval brezkom
promisen boj na zmago, kar se mu 
je na koncu tudi obrestovalo.

ANKETA
Kot se za vsak velik športni 

dogodek spodobi, smo za mnenje 
o tekmi po telefonu povprašali 
nekaj naključno izbranih 
anketirancev in dobili naslednja 
mnenja:

Valentin Forjan, Trbovlje:
"Tekme si nisem ogledal v živo, 
za rezultat pa vem. Tudi sicer me 
takšne stvari ne zanimajo, saj 
športa ne spremljam."

Rudi Palčič, Kisovec: "Tudi 
jaz si tekme nisem ogledal. 
Nisem razočaran, čeprav 
Zagorjani niso zmagali, saj v 
športu velja, da pač zmaga boljši 
in tako je tudi bilo."

Šibila Ložina, Trbovlje: 
"Sploh ne vem, kaj seje dogajalo 
na stadionu Rudarja in tudi sicer 
me šport ne zanima."

Marko Marn, Zagorje: 
"Same tekme si nisem ogledal, 
vem pa za rezultat. Po vseh 
dogajanjih okoli kluba in po 
postavi sodeč, kaj drugega kot 
zmage Trboveljčanov tudi ni bilo 
za pričakovati. Zato niti nisem 
preveč razočaran."

NASVIDENJE SPOMLADI 
V ZAGORJU !

Končna ocena derbija je 
vsekakor pozitivna, na kar so 
največ vplivali nogometaši, ki so 
na koncu skupno pozdravili 
gledalce in se razšli v pravem 
prijateljskem vzdušju. Spet je 
treba dodati, da je derbi minil 
brez kakršnegakoli konflikta in 
upajmo, da bo tako tudi spomladi 
v Zagorju!

Tekst: Peter Motnikar
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Košarka
Zagorski košarkarji so se v soboto srečno vrnili iz tedenskega tabora v 

Tolminu. Na priprave je odšlo 13 igralcev članske ekipe in 26 mlajših, ki 
so se prvič udeležili tovrstnega tabora. Med člani sta manjkala Matjaž 
Murn, kije imel pred odhodom nesrečo in Tomaž Kosmina zaradi bolezni 
v družini. Treningi so potekali pod vodstvom zagorskega trenerja Saša 
Kisele in njegovih pomočnikov Miša Pavliča, Sandija Krofla in Tonija 
Mlakarja. Za Zagorjane je bil to prvi tabor, za njihove sostanovalce 
Domžalčane pa že petnajsti zapored. Domžalska ekipa je štela kar 90 
otrok in 6 trenerjev.

Treningi mladih košarkarjev so potekali dvakrat na dan, ob prostem 
času pa so se kopali na Soči ali pa so odšli na kratek izlet. Člani so 
dopoldneve preživeli v fitnesu in na štadionu, popoldneve pa v dvorani, 
kjer so kovali taktiko.

Po besedah uprave so se od prejšnjega tedna naprej zeleni že začeli 
pripravljati v novi dvorani. Prva tekma sezone 1997/98 jih čaka 
27.septembra, ko se bodo doma pomerili z ekipo Šentjurja, 13.septembra 
pa se bodo že pomerili v prvem krogu pokala Slovenije.

Barbara Rozina

Nogomet

Litijskemu tretjeligašu turnir petih
Na praznični dan, veliki šmaren, so v NK Litija pripravili dan nogo

meta. Presenetljivo je bilo živahno preko celega dneva na in ob igrišču, 
tako, da so s to prireditvijo vsaj malo zaslužili tudi sami, če jim že občina 
ali kdo drug ne pomaga. Že v dopoldanskih urah so na igrišče stopili 
starejši dečki petih klubov. Največ znanja so prikazali igralci Olimpije, 
ki so v finalnem srečanju premagali svoje vrstnike iz Ježice. Na članskem 
turnirju, kjer je sodelovalo pet ekip, je igrala vsaka ekipa z vsako po 
italijanskem sistemu 45 minut. Ob domači Litiji so na turnirju igrale še 
ekipe Svobode iz Kisovca, Arne Tabor 69, Kresnice in tretjeligaš Komenda 
(prej Mengeš). V finalu sta se pomerili ekipi Litije in Kresnic, z zadetkom 
Meleta pa so slavili domačini. Nagrada za prvo mesto je bila tokrat pečen 
jagenček.

Po članskem turnirju sta se v nadaljevanju dneva nogometa pomerili 
še veteranski ekipi NK Litije in Rekreativci 77. Srečanje seje končalo z

rezultatom 2:2, oba zadetka za gosteje dosegel Prelogar, za domačine pa 
sta bila uspešna Vrhovec in Južnik. Za konec sta se v ekshibicijskem 
srečanju pomerili še dve ženski ekipi iz Ljubljane. Videli smo kar nekaj 
lepih potez. Prireditev, ki je od organizatorja zahtevala precej truda, je 
povsem uspela in upati je, da se bo v naslednjem letu ponovila.

Stane Kokalj

Rokomet

V Šmartnem se bo še igralo

Če je kdo mislil, da se bo po obstanku v družbi drugokategornikov in 
obilo težavami, rokomet v Šmartnem sesul, se je zmotil. Pravzaprav je 
marsikdo mislil, da se v tem času ne dogaja ničesar, a temu ni tako. Resda 
so se srečali z mnogimi težavami, naleteli na mnoga zaprta vrata, vendar 
se niso uklonili, ampak le dosegli nekaj rezultatov, ki bodo prinesli sledove 
kasneje, prvi pa je ta, da že nekaj časa trenirajo. S treningi so pričeli že 
pred dvema mesecema. Vseh igralcev, ki trenirajo, je trenutno okoli 25. 
Selekcija vsaj za zdaj ni potrebna, ko pa se bo ekipa začela uigravati, bo 
nekaj igralcev gotovo izpadlo. Povedati je treba, da so vsi igralci vzgojeni 
doma in da bo to verjetno najmlajša ekipa v ligi. Najstarejši član je Igor 
Doblekar. Seveda pa so finančne težave privedle do tega, da so klub 
nekateri igralci zapustili. Tako je mladinski reprezentant Filip Gradišek 
odšel v Trebnje, Toni Kogovšek k trboveljskemu Rudarju, medtem, ko 
njegov brat Boštjan in Verbajs s klubom stvari še urejata. Prišel oz. vrnil 
seje zaenkrat samo Borut Maček, ki je po sili razmer postal tudi trener 
ekipe.

Cilji ekipe so skromni. Obstanek v ligi in formiranje ekipe, ki bi v 
roku 2-3 let z jedrom domačih igralcev naskakovala vrh 1A lige. Prav 
tako si želijo sezono zaključiti brez izgub. So pa nekaj dolgov iz preteklosti 
že poravnali s pomočjo nekaterih pokroviteljev (Predilnica Litija, Lesna 
Litija, Občina Litija, Avtomotive Litija, Grafokon Ljubljana in Gozd 
Ljubljana), katerim se tudi ob tej priliki zahvaljujejo.

Stane Kokalj

Atletske novice
Po uspešnem nastopu na Maratonu Kralja Matjaža v Črni na Koroškem, 

kjer je v teku na 3 km med mlajšimi deklicami Adela Lučič zasedla 
3,mesto, so atleti nastopili še na državnem prvenstvu v gorskem teku, ki 
je bil s startom v Škofji Loki in ciljem na glavnem trgu. Z odličnim 
finišem si je med ml.dečki pritekel 3.mesto Vulnet Misimi (nastopil je 
med 3 leta starejšimi), isto mesto je dosegla tudi Zečija Misimi, med st. 
pionirkami pa je Aleksandra Tomovič zasedla 4,mesto. Končuje se tudi 
atletska šola za pionirje, ki pa se bo nadaljevala še v bodoče na stadionu 
v popoldanskem času. Obvestila bodo visela na vseh šolah, vpis pa je 
možen vsak dan na stadionu od 18.ure dalje.

Pavle Kreže

Lokostrelstvo
Lokostrelski klub Valvasor je ob občinskem prazniku organiziral 

lokostrelski maraton. Začetek in konec maratona je bil ob 16.uri popoldan, 
vmes pa dolgih 24 ur. Maraton je izvajal Alojz Pavlovič, ob pomoči 
klubskih prijateljev, Pavleta Savška in Egona Susiča ter prijateljev iz 
klubov PSK Zagreb, LD Koroška in 3-D Nova Gorica. Maraton je vodil 
sodnik Lokostrelske zveze Slovenije, Boris Šafner iz Dravograda.

In še nekaj statističnih podatkov; izstreljenih je bilo 34 serij po 30 
puščic, kar je skupno 1020 puščic, z rezultatom 9843 krogov. Zadetih je 
bilo 700 desetk (premera 40 mm), 291 devetk (premera 80 mm), 28 os
mič in ena ničla. Torej od 1020 puščic jih samo 29 ni zadelo kroga premera 
80 mm na strelni razdalji 18 metrov. Serije so trajale približno po 30 
minut. Pavze so bile dolge 15 minut, vseh pavz pa je bilo 28. Torej je bila 
v povprečju izstreljena po ena puščica vsako minuto. In še zanimivost. 
Za vsak poteg loka je potrebno premagati težo 28 kg, kar pri 1020 strelih 
pomeni 28.560 kg.

Peter Motnikar



TENIS PARK

Savska 5, 1270 Litija, tel.: 061-883-169

CENIK ZIMSKIH LETNIH KART
sezona od 1.10.1997 do 30.4.1998

ŠTEVILO UR 2h
TERMIN

pon.- pet.
(9-1 6h)

350 DEM 380 DEM

pon.-pet.
(1 6-24h) 590 DEM 1170 DEM

sobota 
in nedelja*** 490 DEM 1070 DEM

*** ob sobotah in nedeljah si v času tekmovanj pridržujemo, 

po predhodnem obvestilu, pravico odvzema termina in 

nadomestitve le tega v poljubnem terminu

* Cene so v DEM, plačljivo v tolarjih po prodajnem tečaju LB d.d. 

na dan plačila
* Možnost plačila na več obrokov (čeki ali položnice)
* Pri najemu več kot treh ur tedensko nudimo popust po dogovoru

* Poseben popust za klube

REZERVACIJE VSAK DAN OD 8. DO 24. URE, TEL.:061 883 169 
VSE IMETNIKE LANSKOLETNIH KART OBVEŠČAMO.

DA JE POTRDITEV TERMINOV IZKLJUČNO DO 10.9.1997!

PO TEM DATUMU GREDO VSI NEPOTRJENI TERMINI 

V PROSTO PRODAJO.

za naj športnika
GLASUJEM ZA________________

IME IN PRIIMEK _______________

NASLOV_____________________

OBČINA_________________

fotokopij ne upoštevamo

v soboto in nedeljo
6. in 7. septembra

obiščite turnir
v

v Sentlambertu

Videli boste zanimive boje večine 
najboljših zasavskih ekip v 
prijetnem okolju našega 

lepega kraja.

Ne bo Vam žal!
Vabita Vas 

Š.D. Senožeti 
in nogometna 

ekipa Šentlambert

Športna obutev
C0NVERSE,
ALLSTAR,
ADI DAŠ, 

NIKE, 
REEB0K, 

PUMA, 
ELLESSE,

FILA
ter vsa ostala oprema 

in oblačila za 
prosti čas in 
sprostitev.

TRGOVINA, ZASTOPANJE, 
EKONOMSKO SVETOVANJE

Rudarsko 2,1420 Trbovlje, tel.: 0601-26-102 
del. čas: 8.00-12.00 in 16.00-19.00 

sobota 8.00-12.00

r
Teniški klub 

Zagorje 
Polje 28 

Tel.:61-434 
64-664

TUF!

V ŠOLSKEM LETU 1997/98 

VPISUJEMO NOVE ČLANE. 

PRIJAVE SPREJEMAMO 

DO 20. SEPTEMBRA 

V TENIŠKEM CENTRU ZAS-TEN 

ALI NA TELEFON 64 664.

jv.



Nogomet

2.sloven$ka nogometna liga

Nogometaši v drugi slovenski nogometni ligi 
so odigrali 3.redno kolo. Rudar (T) je gostoval 
pri novincu v ligi in izgubil z 2:1, čeprav so z 
zadetkom Holeška celo povedli. Poročila s 
tekme pravijo, da Rudar že dolgo časa ni 
prikazal tako slabe igre. Bolj uspešni so bili 
Zagorjani, ki so doma gostili ptujsko Dravo in 
zmagali z 1:0. Zmagoviti zadetek je bil plod 
akcije Repovža in Breznikarja, sicer pa ga 
lahko pripišemo Belcu, ki je matiral svojega 
vratarja. V tretji ligi je Litija gostila Bilje in 
slavila z 2:1, s prvenstvom pa so začeli tudi 
Kisovčani, ki so v prvi tekmi doma zmagali z 
8:1. Kako "lačni" so bili Kisovčani članskega 
nogometa, priča podatek, da se je na tekmi 
zbralo kar okoli 250 gledalcev.

Peter Motnikar

Rezultati 4.memorialnega 
turnirja bratov Borštnar

Četrtfinale: Assaloni Cossmos - KMN 
Amaco 1:0, Darioš - Kovinostrugarstvo 
Gobovec 10:1, RTV Trbovlje - Pekarna 
Leniči 3:0, ŠD Mlinše - Magros Domadenik 
0:0 (3:4).

Polfinale: Assaloni - Darioš 4:2, RTV 
Trbovlje - Magros Domadenik 5:1.

Za tretje mesto: Darioš - Magros 
Domadenik 4:3

Finale: Assaloni Cossmos - RTV TVbovlje 
4:0

Vrstni red: l.Assaloni Cossmos, 2.RTV 
Trbovlje, 3.Darioš, 4.Magros-Domadenik, 
S.Amaco, 6.Pekarna Leniči,...

Najboljši strelec turnirja: Todorovič (Darioš) 
6 zadetkov

Naj igralec turnirja: vratar Vojko Majcen 
(Assaloni Cossmos)

Idealna peterka turnirja: Majcen, Tesko, Kos, 
Gačnik, Simeunovič

Ekipa Magros Domadenik se še enkrat 
zahvaljuje vsem sponzorjem in 

pokroviteljem 4.memorialnega turnirja 
bratov Borštnar !

Peter Motnikar

Šah

Odprti mednarodni turnir Zagorje 1997

V Zagorju je v okviru občinskega praznika 
potekal šahovski turnir, katerega seje udeležilo 
kar 91 tekmovalcev iz 26 šahovskih društev. Na

koncu sta v obeh konkurencah slavila Vojko 
Mencinger pri moških in Narcisa Mohr 
Mihevc pri ženskah. V skupni razvrstitvi so 
člani ŠK Zagorje dosegli naslednje uvrstitve:
21. Ivo Hriberšek, 27. Oto Kranjc, 31. Rudi 
Regancin, 64. Martin Tomažič, 69. Marko 
Jurič, 70. Albin Bajda, 72. Marija Sešlar, 75. 
Milovan Majstorovič, 76. Ivan Vidmar, 79. 
Muharem Džamastogič, 81. Ivan Cvetko, 82. 
Ivan Gričar, 84. Janez Grčar, 88. Renata 
Anžur in 89. Domen Anžur.

Peter Motnikar

Tekači iz Zasavja uspešni 
na maratonu

17.maratona Kralja Matjaža v Črni na 
Koroškem, se je udeležilo več tekačev iz 
Zasavja. Med pionirkami na 3km je 2.mesto 
zasedla Lunčičeva, med ženskami absolutno je 
Heda Kotar zasedla 3.mesto, v svoji kategoriji 
(nad 40 let) pa je zasedla 1 .mesto. Med moškimi 
(veterani nad 60 let na 10 km) je Gusti Laznik 
zasedel 2.mesto, na 21km (moški nad40 let) pa 
je Bojan Kotar dosegel 5. mesto. Tokrat so prvič 
izvedli tudi Prvi gorski veliki maraton na42km, 
kjer je Hrastničan Milan Kirn zasedel 2.mesto 
v kategoriji moških nad 40 let.

Peter Motnikar

Lokostrelstvo
V soboto, 24.avgusta je v avstrijskem 

St.Jochanu potekal zadnji mednarodni turnir za 
Alpski pokal 3D. Na zelo zahtevni trasi, kjer so 
sodelovali lokostrelci iz Avstrije, Nemčije, 
Italije, Hrvaške in Slovenije sta nastopila tudi 
lokostrelca LKValvasor AlojzPavlovič in Pavel 
Savšek. V stilu compound unlimited sta se oba 
odrezala odlično, saj je Pavlovič dosegel drugo 
mesto (odstreljal je svoj osebni rekord in hkrati 
drugi najboljši rezultat na 3-D tekmovanjih 
nasploh), Savšek pa je zasedel 3.mesto.

Dan kasneje pa je potekal ekshibicijski turnir 
za zmagovalca zmagovalcev, kjer je v vsakem 
stilu streljalo 8 prvouvrščenih. Lokostrelci iz 
Slovenije tudi tukaj niso dovolili presenečenj, 
saj so zopet pobrali vse kolajne in sicer je zmagal 
Ravnjak, drugi je bil Koricki, tretji pa Alojz 
Pavlovič.

Savšek se tega tekmovanja ni udeležil, ker se 
je že prej vrnil v Slovenijo.

Peter Motnikar

Kajakaštvo
Rezultati zadnje tekme slovenskega pokala 

in državnega prvenstva kajakašev do 16 let v 
Tacnu 30. in 31 .avgusta:

SLALOM KI mlaiši dečki_______ Končna
uvrstitev v Slo, pokalu

1. Andrej Bijukič (SE) 1. Bijukič
5. Janoš Peterlin 4. Peterlin
7. Gregor Vretič 6. Vretič
12. Mihael Vidmar 11. Vidmar
16. Matic Stoklasa 
Starejši dečki

1. Peter Kauzer ml. 1. Kauzer ml.
6. Nejc Kovač 9. Kovač
18. Igor Jamšek 
20. Robi Seničar 
K-l mlaiši mladinci
1. Andrej Nolimal (Rašica) 1. Laznik
2. Gregor Laznik 4. Sticher
6. Robi Sticher 5. Bočko
Ekipne vožnie 3x K-l mlaiši dečki
L Ljubljana
4. BD Steklarna Hrastnik (Vidmar, Peterlin, 

Vretič)
K-l starejši dečki 
L Rašica 1
5. BD Steklarna Hrastnik 
K-l mlaiši mladinci
L BD Steklarna Hrastnik (Kauzer, Laznik, 

Sticher)

ŠPORTNIK MESECA AVGUSTA JE

TONI ŠKOFCA !

Tudi tokrat nadaljujemo akcijo Športnik 
meseca. Na naš naslov je tokrat prišlo 94 
glasovnic, absolutni zmagovalec pa je 
Toni Školča (KMN Magros-Domadenik), 
sicer pa ste glasovali takole:
L mesto TONI ŠKOFCA 79 glasov
2. me s to RADOVAN SKUBIC - 7
3. mesto METKA LUKANČIČ - 4
4. mesto SAŠO KORBAR - 2
5. -6.mesto IGOR HOLEŠEK - 1

DEJAN POVŠNAR -1 
Tokratna srečna nagrajenka, ki jo je 

izžrebal Jože Medved, predsednik 
Turističnega društva Golče, je postala 
Alja Potokar, Farčnikova kolonija 82, 
Zagorje. Nagrajenka bo skupaj z 
športnikom meseca avgusta obiskala 
trgovino ŠPORT PLUS iz Trbovelj, kjer 
bosta vnovčila vrednostni bon v 
vrednosti 5.000,00 SIT.
Vsekakor naša akcija ni končana, kajti 
trajala bo vse tja do začetka
prihodnjega leta. Vam pa ne preostane 
nič drugega, kot da še naprej pridno
pošiljate dopisnice oz. kupone na naš 
naslov: ZASAVC, Cesta 20.julija 2c, 
1410 Zagorje, s pripisom "Za naj 
športnika"



Sponzor strani: PETROL

Piše: Primož Kostajnšek

Zmotili ste se. To ni ime nove igre 
na srečo, temveč seštevek uvrstitev 
posadke ZRD KBM racing teama 
Boštjan Turk - Tomaž Razboršek po 
šestem letošnjem rallyju za državno 
prvenstvo. Hitra Zagorjana sta s 
svojo astro tako osvojila že letošnje 
četrto zaporednje tretje mesto v 
svojem tekmovalnem razredu, kar ju 
uvršča na trenutno fantastično 3. 
mesto v točkovanju za državno 
prvenstvo.

Naši najboljši vozniki so tokrat 
prvič gostovali v Italiji na rallyju 
Alpi Orientali v okolici Udin. Rally 
je imel sicer le 9 hitrostnih 
preizkušenj, ki pa so imele skupno 
dolžino skoraj 150 km. Povprečna 
dolžina je bila tako več kot 15 km, 
česar pa naši vozniki niso najbolj 
vajeni. Na štartu se je zbralo 20 
slovenskih posadk. Izmed bolj 
znanih sta manjkala le Grum in 
Popovič, oba favorita za zmago v 
skupini N. Prvega muči išijas, drugi 
pa ima vsaj po lastnih besedah bolj 
obetavne načrte v rallyju od držav
nega prvenstva. Ali pa je to le 
izgovor zaradi slabših nastopov v 
zadnjem času.

kontrolo. Še huje seje godilo Trčku. 
Najprej mu je počila polgred, nato 
je začela nagajati sklopka, po 5.HP 
pa se je vse skupaj končalo. Zaradi 
zlomljene obese kolesa je namreč 
njegov escort obstal ob cesti. Nič 
bolje se ni godilo Valantu. Tokrat ni 
odpovedal on temveč astra. 
Homokinetični zglob je bil vzrok za 
letošnji šesti zaporedni odstop. Prvo 
letošnjo ničlo je beležil tudi 
zmagovalec prejšnjega rallyja Vojko 
Podobnik. Na 2.HP je bil v enem 
izmed ovinkov nekoliko prehiter, 
zadek njegovega protona vvire je 
odneslo, obcestni robnik pa je 
opravil ostalo. Mehaniki so hoteli 
pred naslednjo HP poškodovane dele 
zamenjati, a so bili nekoliko 
prepočasni, tako da je v naslednjo 
časovno kontrolo zamudil 17 minut. 
Ker je največja dovoljena zamuda 15 
minut, je sledila diskvalifikacija. 
Največja konkurenta za naslov 
prvaka v formuli 2 Darko Peljhan in 
Andrej Jereb se nista dolgo borila. 
Darko je bil v enem izmed ovinkov 
prehiter, Andreja pa je še enkrat več 
izdala polgred. S tem pa se seznam 
odstopov tudi konča.

Dirka seje po pričakovanju začela 
z dvobojem posadk Petrol Proton 
teama Tomaž Jemc - Matjaž 
Korošak in Jani Trček - Mitja 
Češenj. Še enkrat je z vožnjo 
presenetila tretja Protonova posad
ka Valant - Golob. Po prvih treh HP 
so bile namreč na prvih treh mestih 
kar trije Protonovci. A zahrbtne 
italijanske ceste so kmalu začele 
kazati zobe. Prvi je imel težave 
Jemc. Zaradi okvare alternatorja na
2.HP je zamudil 2 minuti v časovno

Jemc je po odstopih neposrednih 
konkurentov moral le še pripeljati do 
cilja. To mu je tudi uspelo in z 
letošnjo tretjo zmago je naredil velik 
korak k osvojitvi svojega prvega 
naslova državnega prvaka, kar bi mu 
vsekakor od srca privoščili. Z 
drugim mestom je svoj največji 
uspeh dosegel Sandi Boh s 
subarujem imprezo. Kot zanimivost 
naj povem, da je njegov sovoznik 
znani bivši kolesar Vinko Polončič. 
No, Ljubljančana sta za Blejsko - 
Mariborsko dvojico zaostala več kot

Zmaga m vodstvo v prvenstvu za Tomaža Jemca

Vedno atraktivni Rok Černjavski

9 minut, povprečno minuto na HP. 
Na tretjem mestu najdemo Vidica in 
Leviča z opel astro, na četrtem pa 
Černjavskega in Vidmarja v renaultu 
clio. Na izjemno peto mesto v skupni 
razvrstitvi pa sta se tokrat zavihtela 
naša matadorja in to kljub vsem 
težavam, ki so ju spremljale pred in 
med rallyjem, tako da sta ga 
poimenovala kar rally težav. Že pred 
tehničnim pregledom je Boštjen 
ugotovil, da nikakor ne najde 
tekmovalnih čevljev, ki so obvezni. 
To težavo«o kasneje nekako uredili, 
zato pa bi bila skoraj usodna že 1 .HP. 
Boštjan, vajen tudi turističnih 
rallyjev in vijuganja med stožci, je 
bil v eni izmed šikan iz gum prehiter. 
Po vrtenju seje astra zagozdila med 
gume in le s težavo sta se z 
obtolčenim avtom vrnila na progo. 
Italijanski redarji so ob pobiranju 
gum verjetno povedali kakšno sočno 
na njun račun. Le tri HP pozneje se 
jima je še enkrat zalomilo. A ker so 
bile tokrat namesto gum skale, bi

bila tudi škoda precej večja, a sta na 
srečo udarila vanje z že poškodova
nim delom avtomobila. Vso nastalo 
škodo je spremljevalno moštvo 
lahko popravilo. Še posebej po tem, 
ko so jim vso pomoč ponudili tudi v 
Avtotehna VIS teamu. Vzrok: za 
mesto sta prehitela Aleša Črnivca in 
tako Ivanu Vidicu z opel astro 
povečala možnosti za osvojitev 
naslova v razredu. A tudi ta pomoč 
bi bila skoraj brez pomena, saj je na 
etapi po že končani zadnji HP astra 
kar naenkrat začela izgubljati olje iz 
ene izmed cevi. In če ne bi na pomoč 
priskočil Borut Smrdelj z lado 
samaro, ki ju je potisnil do cilja, bi 
bila lahko ob odlično uvrstitev. Lada 
je tako le še enkrat več pokazala 
svojo vzdržljivost in vsestransko 
uporabnost.

Naslednji rally bo že višek 
drugega dela sezone, rally Velenje, 
ki bo potekal 19. in 20. septembra 
in bo nam najbljižja dirka letos. 
Vabljeni!

Že četrtič v cilju na 3. mestu posadka Turk-Razboršek

PETROL. PROTON
Mom oui mm dimbiu.



ZASAVSKI"FRKER"
S KATRCO PO LEVI V NASPROTI VOZEČE VOZILO

Hrastnik, 22.8. ob 22.40je A.P. iz Hrastnika 
vozil R4 iz smeri Rudnika proti Riklovemu 
mostu po levi strani vozišča. V levem 
nepreglednem ovinku mu je nasproti pravilno 
pripeljal J.A. iz Hrastnika . Vozili sta čelno 
trčili. A.P. je dobil hude telesne poškodbe, J.A. 
sled poškodbe, prav tako njegova sopotnika. Na 
vozilih je nastalo za 500.000 SIT škode. Zoper 
A.P. je bil odrejen strokovni pregled, sledi pa 
še predlog SP.

SPET S KATRCO PO LEVI
Hrastnik, 23.8. ob 6.45 uri je H.H. iz

Hrastnika, državljan ZRJ, vozil R4 po Naselju 
Aleša Kaple v klanec po levi strani vozišča 
skozi nepregledni ovinek. V tem času mu je 
naproti z pripeljal S.Č. iz Trbovelj, državljan 
BIH, ki kljub zaviranju trčenja ni mogel 
preprečiti. Na vozilih je nastalo za 80.000 SIT 
škode. Zoper voznika H.H. je bil podan predlog 
sodniku za prekrške.

ZARADI NEPRIMERNE HITROSTI TRČIL OD ZADAJ 
V STOJEČE VOZILO

Hrastnik, 23.8. je M.P. iz Hrastnika vozil 
Zastavo 101 iz smeri Zidanega mostu proti 
Hrastniku za voznikom BMW J.K. iz Zagorja. 
Prvi se je pri zožitvi vozišča ustavil pred 
nasproti vozečimi vozili, M.P. pa je zaradi 
neprimerne hitrosti trčil v zadnji del BMW. Po 
nesreči sta si udeleženca izmenjala podatke, 
zatem pa je M.P obiskal dežurnega zdravnika, 
ki je ugotovil, da se je telesno poškodoval. 
Zoper M.P. je podan predlog SP

TRČENJE TREH VOZIL - prvič, drugič in tretjič

Hrastnik, 26.8. ob 6.45 so policisti odšli na 
kraj prometne nesreče na magistralno cesto. 
Voznik osebnega vozila L.F. iz Hrastnika je z 
Zastavo 750 v Podkraju nameraval zaviti levo, 
zato je vozilo v križišču ustavil. Zaradi 
neprimerne varnostne razdalje je vanj trčil 
voznik renaulta megane K.Š. iz Dola, vanj pa 
še M.K. iz Sevnice z Zastavo 101. Materialna 
škoda na vozilih znaša 560.000 SIT. Zoper oba 
voznika sledi predlog SP.

Hrastnik, 27.8 ob 11.30 uri je voznik A.I. 
iz Trbovelj z marutijem v križišču trčil v desni 
bok vozila RH. iz Hrastnika. Slednjega je odbilo 
v nasproti vozeči osebni avto, ki gaje vozil D.F. 
iz Hrastnika. Na vozilih je nastalo za cca.
500.000 SIT škode.

Hrastnik, 28.8. ob 8.30 uri so policisti ob
ravnavali prometno nesrečo na Marnem. Voznik 
kombiniranega vozila renault traffic D.H. iz 
Ormoža je vozil z Breznega proti Marnemu po 
sredini vozišča. Med vožnjo je oplazil R 5, ki 
ga je vozil J.H. iz Zagorja, ter mu odtrgal 
vzvratno ogledalo. Po nekaj metrih paje trčil v 
nasproti vozeči chrysler grand voyager, ki ga 
je vozil J.P iz Zagorja, last PGD Zagorje. Vozili 
sta se med seboj oplazili. V nesreči je na treh 
vozilih nastalo za najmanj 2.500.000 SIT 
tolarjev škode. Zoper PH. sledi predlog SP

MOTORIST V OSEBNI AVTO
Hrastnik, 29.8. ob 20. uri je voznik 

motornega kolesa D.Š. iz Trbovelj trčil v zadnji 
del vozila, ki gaje vozil B.Š. iz Hrastnika. Na 
motornem kolesu je nastalo za cca. 15.000 SIT 
materialne škode. Zoper motorista sledi predlog 
SP.

ZARADI NEPRIMERNE HITROSTI Z 
TOVORNJAKOM V OSEBNI AVTO

Suhadol, 29.8. ob 8.55 uri je voznik 
tovornega vozila PF. iz Trbovelj iz smeri 
Zidanega mostu proti Hrastniku vozil z nepri
merno hitrostjo. Pri srečanju z avtomobilom, 
ki gaje vozil M.Z. iz Trbovelj, je tovorno vozilo 
zaneslo in trčilo je v osebni avto. Na vozilih je 
nastalo za cca. 700.000 SIT škode. Sopotnica 
v osebnem avtomobilu je dobila sled poškodbe. 
Zoper voznika tovornjaka sledi predlog.

DIVJA VOŽNJA PO CENTRU HRASTNIKA

Hrastnik, 29.8. ob 19.55 uri so občani 
obvestili policiste, da v centru Hrastnika z 
osebnim avtomobilom Z 128 divja mlajši

moški. Že po nekaj minutah so ga policisti 
izsledili na Cesti l.maja. Zoper voznika M.E. 
iz Hrastnika je bil podan predlog SP.

RAZBIL VETROBRANSKO STEKLO
V Hrastniku je 29.8. S.D. obvestil policiste, 

da mu je neznani storilec tega dne med 9. in 
15. uro razbil vetrobransko steklo na osebnem 
avtomobilu nissan. Policisti naprošajo vse, ki 
bi karkoli vedeli o tem dejanju, da pokličejo 
na PP Hrastnik (tel 41-602) ali na št. 113!

Trbovlje, 19. avgusta dopoldne so policisti 
PP Trbovlje obravnavali prometno nesrečo. 
Ugotovili so, daje mladoletnik ukradel osebni 
avtomobil, ter se zaradi prevelike hitrosti in 
neizkušenosti zaletel v drevo. Sledi kazenska 
ovadba.

VOZIL BREZ DOKUMENTOV IN POD VPLIVOM 
ALKOHOLA

Trbovlje, 21. avgusta ob 15.45 uri so
policisti ustavili voznika kolesa z motorjem
H. V. Ker je vozil pod vplivom alkohola in ker 
nima potrdila o opravljenem preizkusu cestno

Aufbiks
i 24.8 so si ljubitelji Santa Barbare lahko ogledali še nevideno epizodo nadaljevanke 

v Hrastniku. Namreč v istoimenskem lokalu sta se sprla R.M. in J.P, oba iz Hrastnika. 
Glavna igralca bosta zadnji prizor odigrala pri sodniku za prekrške.

£ 22.8.je v Litiji ob 15.40 H.P šel po cesti CZB in srečal R.T., kije pristopil k njemu 
ter zahteval denar in obresti (vendar ne po obrestni meri banke), ki mu gaje bil H.P. 
menda dolžan. Prijel gaje za ušesa in ga s čelom udaril v obraz. Pogovor bosta nadaljevala 
pri SP.

^22.8. so se v Zadružnem domu v Šmartnem z rokami bolj na trdo pogovarjali na eni 
strani B.T., D.M. in M.G. ter L.U. in V.M. na drugi. Vsi so bili pod vplivom alkohola. 
D.M. in B.T. sta izzivala ostala gosta, pri čemer sta L.U.-ja in V.M.-ja hotela spraviti iz 
dvorane, čemur sta se slednja uprla. Pri tem jo je B.T. skupil, tako daje iskal pomoč v 
ZD Litija.

£ Uro kasneje sta D.M. in M.G. pretepla nič hudega slutečega Š.K. Policisti so 
ugotovili, da sta to storila zato, ker stajo pred dobro uro v Šmartnem dobila po grbi. Po 
pogovoru so vsi odšli domov.

j Nova Gora, 23.8. ob 12.uri sejeT.P peljal mimo hiše M.H., pri čemer naj bi njegov 
pes skočil v T.P.-ja in ga podrl. Zaradi tega sta se soseda skregala, pri čemer je ga je TP 
še udaril. Prepir bosta nadaljevala pri sodniku za prekrške.

Hišnik OŠ Šmartno je 25.8. ob 21.40 uri prijavil, da se pred 
šolo zbirajo mladoletniki in mečejo v šolo razne predmete. Poli

cisti sojih opozorili.

£ 20.8. je krajan Vač prijavil na policijsko postajo Litija, da 
so mu neznanci ponoči vandalsko opustošili vrt, poleg tega pa 

jim je bil napoti tudi poštni nabiralnik. Podatke o storilcih zbira
jo.

22.8. v poznih večernih urah je bil doma korajžen 
Zagorjan B.R., saj je razgrajal in grozil s pretepom 
domačih. Ko so se ga policisti naveličali opozarjati, so 
ga odpeljali s sabo.



prometnih predpisov, prav tako pa to ni bil 
njegov prvi prekršek, so ga pridržali do 
iztreznitve. Pri tem so mimogrede tudi 
ugotovili, daje bilo kolo z motorjem ukradeno.

OTROK SKOČIL PRED AVTO

Trbovlje, 28. avgusta ob 8.10 uri je K.M.
vozil osebni avtomobil po Cesti oktobrske 
revolucije. V tem času mu je pred avto oziroma 
v bok avtomobila skočil otrok, ki je pri tem 
dobil sled poškodbe.

KUIIB UPORABI ČELADE HUDO POŠKODOVAN 
MOTORIST

Trbovlje. 29. avgusta ob 11.43 uri je v
križišču na Trgu revolucije prišlo do prometne 
nesreče. Voznik kolesa z motorjem K.M. je 
vozil po Vodenski cesti iz Bevškega proti 
centru. V trenutku, ko je zapeljal v križišče, 
mu je prednost izsilil voznik osebnega 
avtomobila P.M. K.M. je trčil v prednji desni 
blatnik avtomobila, z glavo zadel ob rob strehe 
in obležal na tleh. Kljub uporabi varnostne 
čelade je dobil hude telesne poškodbe, zato so 
ga z reševalnim vozilom prepeljali najprej v 
trboveljsko bolnišnico, nato pa še v UKC 
Ljubljana.

IZSILIL PREDNOST

Zagorje, 21. avgusta ob 8.14 uri je voznik 
osebnega avtomobila D.D. vozil iz Zagorja 
proti Izlakam. V Kisovcu pri Avtohiši je voznik 
Z.S. zavil levo ter mu izsilil prednost. Zaradi 
tega sta vozili trčili. Oba voznika so odpeljali v 
Bolnico Trbovlje, kjer so ugotovili, da sta dobila 
le sled poškodbe.

MOTORIST HUDO POŠKODOVAN

Zagorje, 24. avgusta ob 03.50 uri je v
Razpotju voznik kolesa z motorjem D.M., ki 
je vozil iz Mlinš proti Izlakam, zapeljal desno 
na bankino in padel po vozišču. Ker ni 
uporabljal varnostne čelade, je po glavi dobil 
hude poškodbe.

ZARADI NEPRIMERNE HITROSTI S CESTE

Zagorje, 31. avgusta ob 18.25 uri je prišlo 
do prometne nesreče v Sopoti. Voznik RB. je 
vozil osebni avto v smeri proti Radečam. Zaradi 
neprimerne hitrosti ga je v levem ovinku 
zaneslo desno s ceste, kjer se je po strmem 
bregu kotalil cca 15 metrov. Pri tem sta voznik 
in sovoznik padla iz vozila. Voznik je dobil hude 
telesne poškodbe.

VOŽNJA PREBLIZU ROBA CESTE
Zagorje, 31. avgusta ob 21.25 uri je V.M. 

vozil po lokalni cesti Vrtače - Kolovrat. Zaradi 
vožnje preblizu desnega roba vozišča je zapeljal 
čez rob ceste in se kotalil pribljižno 80 metrov. 
Voznik in sopotnik sta padla iz vozila in dobila 
hude telesne poškodbe.

TRČENJE V VERNEKU

20.8.ob 12.10 je A.L. vozil kombi iz Litije 
proti Ljubljani, ko je dohitel tovorni avto, gaje 
v Verneku začel prehitevati. Na polovici

prehitevanja mu je nasproti pravilno pripeljala 
voznica V.U., ki se je umaknila trčenju tako, 
da je zapeljala desno na bankino. Za njo je 
pripeljala OJ. in se s prednjo polovico vozila 
umaknila na bankino in ustavila, vendar je kljub 
temu prišlo do trčenja s kombijem. Voznici in 
voznik so imeli sledi podpludb zaradi 
varnostnih pasov.

SLAB DAN ZA VOZNICE

Pustov Mlin, 20.8. ob 14.35 je voznica 
osebnega avtomobila P.N. v blagem desnem 
ovinku zaradi prehitre vožnje zapeljala v 
nasprotni breg, se prevrnila na bok in streho 
ter se prekotalila nazaj na kolesa. Zagovarjala 
se bo pred sodnikom za prekrške.

ZA VROČEKRVNOST BO KAZENSKO 
ODGOVARJAL

22.8. okrog 19.ure se je K.M. srečal v 
Kresniških Poljanah s precej nabrlizganim 
T.V. iz Kresnic, ki je avto ustavil in ni mogel 
več voziti. Za njim se je nabrala že kar velika 
kolona, prav tako tudi za K.M.-jem. Predno so 
se vozniki uspeli dogovoriti z T.V., kdo bo lahko 
umaknil njegovo vozilo, je neznanemu vozniku 
rdečega golfa prekipelo in seje znesel nad nič 
krivim K.M. Odprl je vrata in ga močno udaril 
po nosu, tako, da mu gaje zlomil. Storilca so 
policisti izsledili in bo kazensko odgovarjal.

VINJEN MOPEDIST V LITIJI POŠKODOVAL 
VOZILI

22.8. pet minut pred enajsto zvečer je
voznik kolesa z motorjem B.M.vozil preblizu 
desnega roba in pri gostilni Kovač zadel 
parkirano vozilo. Trk ga je odbil v nasproti 
vozeč avto, ki ga je vozil P.B.. Mopedist je 
padel, vendar se ni poškodoval, ugotovili pa so 
kar močno vinjenost. Škode je napravil za kakih 
50 tisočakov. Obnovil bo dogodke pri sodniku 
za prekrške.

"RAVBAJO" KOT SRAKE
26.8 ob 23.00 uri je lastnik lokala 

Čebelica M.V. z Dola obvestil policiste, 
da mu je neznani storilec okoli 21.ure 
izpred lokala vzel dva zvočnika in ga 
oškodoval za cca. 20.000 SIT. Za neznan
cem policisti zbirajo obvestila.

Litija, 21.8., noč. Neznance je vlomil 
v kiosk last Slovenskih železnic, ki stoji 
na ŽP Litija. Ko je odkril, da v njem nič 
ni, si je ogledal še notranjost drugega, 
kjer prav tako ni našel ničesar. Da pa bi 
le nekaj ukradel, si je zbral še kiosk 
zasebnice P.M., kjer je pobral za 1500 
tolarjev cigaret, revij in drugih drobnarij. 
Ga še iščejo.

24.8. je NJ. pred Ribčami pustil 
pokvarjen R5. Neznanec mu je razbil 
steklo in vzel ven avtoradio. Izsledili ga 
bodo.

V noči na 23.8. je neznani storilec 
razbil steklo in tako vlomil v prodajalno

tobaka 3dva na Trgu revolucije v 
Trbovljah. Odnesel je več vrst cigaret, 
vžigalnikov, parfumov itd v skupni 
vrednosti 160.000 SIT. Policisti so že 
prijeli osumljenca. Gre za B.M.

27.8. so bili trboveljski policisti 
obveščeni s strani več občanov, da so jim 
ukradli značke z osebnih avtomobilov.

PONAREJENI BANKOVCI

20.8. je neznani storilec obiskal pošto v 
Hrastniku, kjer je zamenjal šest bankovcev po
100.000 italijanskih lir. Strokovnjaki so 
ugotovili, daje bilo pet bankovcev ponarejenih.

25.8. pa so prodajalke v trgovini Mercator v 
Hrastniku našle sumljiv bankovec za 5.000 SIT. 
Zaradi suma, da je ponarejen, so ga policisti 
zasegli in poslali v analizo.

Obakrat je neznani storilec obiskal tudi pošte 
in trgovine v Zagorju, kjer so mu vnovčitve 
ponarejenih bankovcev prav tako uspele.

25.8. sta bila v Zagorju vnovčena dva 
ponarejena bankovca za 5.000 SIT, zelo slaba 
ponaredka z istimi serijskimi številkami. Kljub 
temu previdnost ni odveč.

Policisti opozarjajo na pogoste vnovčitve 
ponarejenih bankovcev v Zasavju in 
svetujejo, da uslužbenci v primeru sumljivih 
bankovcev obvestijo najbližjo policijsko 
postajo ali pokličejo 113. Pri tem naj ne 
pozabijo na osebni opis storilca ali 
prevoznega sredstva.

SUMUIV MOŠKI

27.8. ob 16.uri so občani Spodnjega Loga 
javili na policijo, da proti Zagorju hodi sumljiv 
moški čudnega izgleda in bos. Policisti so 
ugotovili, daje to L.B., ki ima samo malo daljše 
lase in je zaradi vročine bosonog.

V LITIJI NACDK EKOLOŠKA BOMBA

28.8. je A.M. v jašek za meteorne vode zlil 
odpadno olje iz svojega vozila. Vestni občan je 
dejanje prijavil in litijski gasilci so se odpravili 
omenjeni jašek očistiti. Ko so le-tega izčrpali, 
so ugotovili, da je v jaških na CDK polno 
starega zgoščenega olja, ki se ga ne da preprosto 
izčrpati. Kaže, da so občani cele ulice doma 
menjavali olje in leta meni nič, tebi nič zlivali 
le-tega v jaške.

OBILNA ŽETEV

Na območju Čemšenika so policisti 20.8. 
zasegli 65 sadik indijske konoplje v velikosti 
3-4 metre. Da jim ne bi kasneje kdo očital, da 
so poželi bambus, sojo poslali na analizo, ki 
bo razpršila vse dvome.

MOTORISTI ZA ZGLED

Od 22. do 24. avgusta je bil na Ruardiju v 
Zagorju zbor motoristov. Kljub nekaj sto 
udeležencem je celotna prireditev potekala brez 
kakršnih koli prekrškov, zato lahko prireditelje 
samo pohvalimo za izredno dobro organizacijo.



* v I
■ Mali oglasi v Zasavcu bodo še naprej zastonj. Izpolniti morate le priloženo naročilnico in jo ■ 
1 poslali na naslov Uredništva Zasavca, Cesta 20.julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. Objavili bomo ■ 
| le male oglase (največ 20 besed), kjer bo napisan točen naslov pošiljatelja. Brezplačno objav- |
■ Ijamo le male oglase za nakup ali prodajo osebnih stvari. Omrežno skupino pišemo takrat, ko ■ 
“ je ponudnik iz druge omrežne skupine, ne iz 0601.
L — — — — — — — — — — — — — — — — J

STANOVANJA, PARCELE
PRODAM dvo in polsobno 

stanovanje na Kešetovi, tel.: 21- 
455

PRODAM parcelo na Podmeji 
- Knezdolu, tel.: 21-613 (Jan) 

NAJAMEM lokal v centru 
Trbovelj v izmeri 20m2, tel.: 27- 
400, 063/714-285 

PRODAM parcelo na Golovcu 
1200 m2, tel.: 21-841 

NAJAMEM garsonjero ali 
manjše stanovanje v Hrastniku ali 
Trbovlja, tel: 44-218 ali 0609- 
650-515

NUJNO KUPIM garažo v 
Trbovljah blizu bolnice, lahko 
tudi v najem, tel. 061/17-50-218 
(do 16h) ali 20-515 (zvečer) 

NUJNO PRODAM stanovanje 
v izmeri 56 m2, tel.: 26-004 (od 
19-21 ure)

V CENTRU LAŠKEGA 
ODDAM večjo hišo - možnost 
poslovnih prostorov z lastnim 
parkirnim prostorom, tel. 063/ 
732-173

PRODAM dvosobno stano
vanje v Zagorju, Janja Berk, 
Cesta zmage 22, Zagorje.

PRODAM ZASTAVO 101, 
l.lgx, letnik 1988, 1.lastnik, 
prevoženih 68.000 km, reg. do 2/ 
98, cena 2000 DEM, tel.: 25-662

PRODAM TAM T 170, kiper,
1. '82, reg. do 4/'98, cena 8.500 
DEM, tel: 21-841

PRODAM alu platišča 15 col, 
tel.: 73-615

PRODAM računalnik como- 
dore 128/64, 2 joystika in 5 kaset, 
cena po dogovoru, tel.: 43-565 

PRODAM PC 286, RAM 1 Mb, 
HDD40MB, FDD 1,2 IN 1,4M, 
16 Mhz, VGA kartica, 512KB, 
monitor VGA Color 14, za 300 
DEM, tel.: 62-462 

ŽELITE neškropljena jabolka 
starih sort za ozimnico po 35 SIT/
1 kg, pokličite tel.: 65-199 ali 29- 
682

PRODAM belo bizeljsko vino, 
tel.: 061/881-364 

PRODAM raztegljiv trosed in 
dva fotelja, tel.: 24-797 

UGODNO PRODAMO replay 
opremo za trgovino, tel.: 26-835 

PRODAM harmoniko, klavir
sko 80 basov , tel.: 65-198 

SEDEŽNO garnituro, 2 x kot,
2 x dvosed, 1 x trosed, tel.: 24- 
965

PRODAM otroško posteljico z 
jogijem in avtosedež, tel.: 29-569 
Na najudarnejši točki v centru 
Litije vam odstopimo del 
prostora! Pokličite nas na tel.: 
061/883-822

j«
za brezplačni mali oglas 
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PRODAM motor za Nissan 
Datsun, letnik 1984, 

prevoženih 80.000 km, 
uvožen iz Avstrije, z vso 

potrebno carinsko 
dokumentacijo. Cena po 

dogovoru, tel: 64-411, 64- 
166 ali 64-250

PRODAM zajce pasme beli 
kalifornijec, stare 3 mesece, tel.: 
21-613 (Jan)

INŠTRUKCIJE
INŠTRUIRAM nemščino in 

francoščino, tel.: 73-719 
UGODNO JESENSKO LE

TOVANJE v apartmaju za 5-6 
oseb na otoku Viru, morje 
oddaljeno 20 metrov, cena 50 
DEM na dan, tel.: 66-099 (po 16. 
uri)

VEDEŽEVANJE iz kart RUN 
in JI-YINGA, srečne številke, 
razlaga sanj, tel.: 090/41-68, non- 
stop, strošek 156 SIT/minuto 

HONORARNO DELO,tel.. 
64-250

PRIZNANA VEDEŽEVAL- 
KA VANDA vam prerokuje, 
vedežuje. Odgovorili vam bomo 
na vsa vprašanja, tel.: 090/45-20 
(cena samo 117 SIT /min) 

ZAPOSLIM polkvaliciranega 
slikopleskarja, tel. 0609/648-942 

DELO DOBI kvalificirana 
točajka v Mili Bar Trbovlje, tel. 
24-044

REDNO DELO DOBI kva
lificirana natakarica, plačilo po 
dogovoru, inf. na tel.: 44-218 in 
0609-650-515

NOVA PRILOŽNOST za vse, 
ki želijo zaslužiti. Enostavno in 
dobro plačano delo, tel.: 21-257

ZAPOSLIMO REDNO ali pogodbeno trgovskega potnika 
na področju ZASAVJA za prodajo tehničnega blaga, prijave 
poslati na naslov: Vafra Commerce d.o.o., Griže 125, 3302 

Griže, tel.: 063/715-735.

TRBOVLJE



Zavod za izobraževanje in kulturo 
LITIJA

Delavska univerza, Parmova 4 
(tel.: 061/881-182)

RAZPISUJE
za šolsko leto 1997/98 vpis v naslednje izobraževalne programe:

IV.STOPNJA

1. Trgovec
-poklic: prodajalec
pogoj za vpis je končana osnovna šola. Izobraževanje traja 2 leti.

2. Trgovec-dokvalifikacija
-poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je nedokončana srednja šola IV. ali V. stopnje. 
Izobraževanje traja 1 semester.

3. Prekvalifikacija v trgovca
-poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je končana 3-letna poklicna šola. Izobraževanje 
traja en semester.

4. Preoblikovalec in spajalec kovin
-poklic: konstrukcijski ključavničar
Pogoj za vpis je končana osnovna šola. Izobraževanje traja 2 leti.

5. Prekvalifikacija in dokvalifikacija v voznika
-poklic: voznik
Pogoj za vpis je končana ali nedokončana 3-Ietna šola. Šolanje 
traja en semester.

V.STOPNJA

1. Ekonomsko-komercialni tehnik
-poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpis je končana osnovna šola. Izobraževanje traja 3 leta.

2. Ekonomsko-komercialni tehnik
-poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpis je končana šola za prodajalce. Izobraževanje traja 2 
leti.

3. Ekonomsko-komercialni tehnik - prekvalifikacija
-poklic: ekonomski tehnik
Pogoj za vpis je končana šola V.stopnje. Izobraževanje traja 1 leto.

4. Trgovinski poslovodja
-poklic: trgovinski poslovodja
Pogoj za vpis je končana šola za prodajalce in dve leti delovnih 
izkušenj v trgovini. Izobraževanje traja eno leto.

S.Strojni tehnik
-poklic: strojni tehnik
Pogoj za vpis je končana kovinarska šola. Šolanje traja dve leti.

Prijave sprejemamo na univerzi vsak dan od 8. do 12. in od 15. do 16.ure, pokličete pa lahko tudi po telefonu 061/881-182.
Pričetek pouka v oktobru. Vabljeni!

J jO
iU.
GOZD
LJUBLJANA

LASTNIKOM GOZDOV NUDIMO:

11 Ulili Mil na kamionskih cestah in na panju

PLAČILO LESA v sledečih rokih: 
hlodovina listavcev in iglavcev - 30 dni 
celulozni les iglavcev in drva - 60 dni

Kvalitetno in po konkurenčnih cenah opravljamo:
posek, spravilo, vsa gozdnogojitvena dela.

Informacije Lokalni odkupovalec

Uprava podjetja SMRKOLJ Tomaž, Podlipovica 13, Zagorje

Tržaška cesta2,1001 Ljubljana tel.: 0601 73 669, mobitel: 0609 636 504

telefon: 06112 53 130 P0TISEK Alojz, Mamolj 24, Polšnik

telefax: 061 210 729 tel.: 061 873 085, mobitel: 0609 653 438

BIRO-10 d.O.O. Rošulov Hilda

računovodsko-knjigovodske storitve Ulica pohorskega bataljona 28
davčno svetovanje tel.:061 347 301

RAČUNOVODSKI SERVIS!
Računovodske storitve in svetovanje opravljamo za obrt 
in podjetja. Nudimo knjigovodske storitve obrtnikom in 
podjetjem. Po dogovoru vam sestavljamo in vodimo ostale 
potrebne evidence. Strokovnost, ažurnost in točnost 
zagotovljeni.
BirolO d.o.o., tel. 061 347 301.

CIC d.o.o.
Agencija za 
nepremičnine

1420 Trbovlje
Ul. 1. junija 7 
tel./fax:0601/26-242

Mnogim smo že pomagali, zakaj ne bi 
še vam,pri prodaji, nakupu, menjavi, 
najemu stanovanj, hiš, vikendov, parcel, 
poslovnih prostorov. Od osnovne 
informacije do prenosa lastništva.
Velika izbira, dober nasvet, najugodnejša 
rešitev, brezplačna evidenca in ogledi.

VIDEO ZALOKAR
ŠUŠTARJEVA 3, TRBOVLJE, TEL.:30-600, 30-601
DDfini IA' PANASONIC, PHILIPS, GRUNDING, KENVVOOD rnVUMJM. PONUDBA IN CENE ZA VSAKO DENARNICO CEDUIC* POPRAVILO VIDEOREKORDERJEV. KAMER. TELEVIZORJEV... OLllVIOi SAMO PRI NAS 6 MESECEV GARANCIJE NA POPRAVILO

Odprto vsak delovnik: 9.00-12.00, 16.00-19.00
Na koncu vsak pride v nam, zakaj tega ne storite takoj!

OKOVIČ Franko 
VODOINSTALATERSTVO

Kešetovo 7, Trbovlje
Tel.: 0601/26-359, mobitel:0609/628-953

RORC d.o.o.

Tel./fax:061-883-265 
doma: 061-783-156 
mobitel: 0609-613-186

strojno in ročno asfaltiranje 
polaganje tlakovcev 
vgradnja branikov in 
kanalizacijskih cevi 

dostava gradbenega materiala



Sponzor: VIDEO ZALOKAR, TRBOVLJE
BIVŠA AVSTRIJSKA 
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NAGRADNA KRIŽANKA

REŠITEV OZIROMA 
GESLO nagradne križanke 
pošljite do 17.9.1997 na naslov: 
UREDNIŠTVO ZASAVCA, 
Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob 
Savi, s pripisom "NAGRADNA 
KRIŽANKA". Fotokopij ne 
upoštevamo.

Nagrade, ki vas čakajo:

L: Praktična nagrada Video 
Zalokar v vrednosti 4.500,00 SIT

2. : Praktična nagrada Video 
Zalokar v vrednosti 3.000,00 SIT

3. : Praktična nagrada Video 
Zalokar v vrednosti 2.500,00 SIT

Izžrebanci nagradne križanke 
16/'97 (nagrade prispeva Video 

Zalokar. Trbovlje:

1. : Praktična nagrada v 
vrednosti 4.500 SIT

Nino Mumelj, Jevšnikova 2, 
Kisovec

2. : Praktična nagrada v 
vrednosti 3.000 SIT

Mateja Tekavčič, Cesta 
9.avgusta 63, Zagorje

3. : Praktična nagrada v 
vrednosti 2.500 SIT

Malči Bombek, Log 22, 
Hrastnik

Vsem izžrebancem čestitamo!

Nagrade lahko dvignete na 
uredništvu časopisa Zasavc, C. 
20. julija 2c, Zagorje do 18. 9. 
1997 od 9.00 do 13.00 ure.

Rešitev nagradne križanke 
16/'97:

POKAL, PANTER, ZAGOR
JE OB SAVI, PRAZNIK 
OBČINE, VID, ARI, GRBA, 
NUS, ATE, NEN, AL, LEHA, 
NAV, OVAL, ZALA, ELEMI, 
ARISTOTEL, TEK, OVETT, 
ANI, SVIT, IGRA, ILORIN, 
KIAR, KRI, LANTAN, IZVOZ, 
ANZIO, DUCE, PAG, RAJ, 
ALEJA, UTEHA, POLITIKA, 
TESAČA, CONA, RAID, 
KOTLET, URAN, ANJA.

NOVO!
Prodaja 

avdio-video 
tehnike 
ter IV

sprejemnikov

ZALOKAR
Trbovlje, Šuštarjeva 3 

tel.: 0601/30 600

Delovni čas: 
pon./pet.: od 9. do 12. 

in od 16. do 19. ure.

v

Cesta sevam pokvarila kamera ali 
videorekorderju dajte v prave roke. 
Samo pri nas boste na popravilo 
dobili šest mesecev garancije.



22.3.-20.4.

21.4.-21.5.

22.5.-21.6.

Ljube- 
zensko 
življenje 
bo pote
kalo po 
ustalje
nih tir
nicah. Do 
družin

skih članov boste imeli premalo 
potrpljenja in energije. Na 
delovnem mestu boste 
primorani trdo delati. Št.: 5.

Če ste še 
prosti, se 
hitro lahko 
zgodi, da vam 
bo naenkrat 
všeč kakšen 
prijatelj. Če 
pa ste zase

deni, bi bilo za vas bolje, da v 
družbo povabite partnerja, kot 
da pohajkujete sami. Št.: 2.

V ljubezen
skih zadevah 
boste nekoliko 
trmasti in nepo
pustljivi, tako 
da včasih še 
sebe ne boste 
prepoznali. Na 

poti do poslovnega uspeha 
vam bodo pomagali sodelavci. 
Št.: 19.

Obeta se 
vam veliko 
novih 
kontaktov in 

,Af U vezi z Iju-

22.6.-23.7. žbi pa se le
opogumite in spregovorite z 
nadrejenimi o stvareh, ki vas že 
dolgo časa žulijo. Vendar bodite 
pošteni. Št.: 7.

Pustite 
partnerj u 
blizu in nikar 
ne spremin
jajte odnosa s 
silo in trmo
glavostjo. Če 
je vaš ponos 

ranjen imate priložnost, da s tem 
razčistite za vselej. Št.: 23.

Ne obremen
jujte se z obča
snimi izbruhi 
okrog sebe, saj 
boste nanje hitro 
pozabili. Dosti
krat se boste 
znašli v strastnem 
ljubezenskem 

objemu, zato se nikar ne 
pritožujte. Št.: 15.

24.8.-23.9.

19.8.1997:
Karmen Ostrovršnik, Pod gozdom 1, Trbovlje; hči Eva Vene

21.8.1997
Matejka Šuštaršič, Riharjevec 4, Šmartno pri Litiji; hči Jana 

Stanislava Pinoza, Staretov trg 11, Litija; sin Sebastjan
22.8.1997

Katjuša Razpotnik, Trg Franca Fakina 25, Trbovlje; sin Nejc
23.8.1997

Špela Mokotar, Na selah 18, Dol pri Hrastniku; 
hči Manca-Tinkara

Dušanka Špilar, Golovec 12, Trbovlje; sin Žan 
Anja Drugovič, Log 28d, Hrastnik; hči Manca Jančič

24.8.1997
Andreja Smagur, C.9. avgusta 8c, Zagorje; hči Rebeka Zajc

25.8.1997
Romana Sačer, Log 15, Hrastnik; hči Nika

26.8.1997
Simona Mahkovič, Cesta zmage 7, Zagorje; hči Žana 

Jerica Polc, Brezje 27, Čemšenik; hči Kristina
27.8.1997

Miroslava Jusič, Krištandolska 10, Dol pri Hrastniku; hči Sabina
28.8.1997

Mirsada Kruškič, Cesta zmage 22, Zagorje; hči El-Hana 
Tanja Tomc, Gimnazijska 15c, Trbovlje; hči Domenika

29.8.1997
Suzana Itrih, Vodenska 43, Trbovlje; hči Kety Bukovšek

30.8.1997
Rahaela Umek, Cesta Tončke Čeč 35a, Trbovlje; hči Tina

31.8.1997
Erika Lavrima, Unično 3, Dol pri Hrastniku; hči Tina

1.9.1997
Andreja Severkar, Mlinše 35, Zagorje; sin Črt

LITIJA ZAGORJE TRBOVUE HRASTNIK RADEČE

Ohranjen
Mladenki predstavijo moškega, ki 

je že krepko prekoračil 50 let. Kasneje 
ji prijateljica reče: "Ali ni dobro 
ohranjen za svoja leta?" "Za svoja že 
mogoče, za moja pa ne...

OH film
Tone: Veš kaj, Janez?
Janez: Kaj hočeš?
Tone: Pedri so posneli film !
Janez: Kakšen fdm?
Tone: Dol z pizdo !

Tudi on to počne 
"Možek, ali vidiš, kako sosed vsako 

jutro poljubi ženo, ko odide v službo? 
Kaj, ko bi to storil tudi ti?"

"Seveda, draga moja, le da jaz 
ponavadi storim to malo kasneje, ko 
mož oddide."

Temperament 
Policaj: "Poslušajte, gospa! Zakaj 

ste me pa oklufutali, saj sem vendar 
policaj!"

Gospa: "Policaj gor ali dol, za mano 
ne bo nihče žvižgal."

24.9.-23.10.

4 %[

24.10.-22.11.

Deležni bo
ste pogostih 
komplimentov 
oseb nasprot
nega spola, kar 
vas bo navda
jalo s samo
zavestjo. Pri 

delu boste zelo učinkoviti, zato 
začnite s pripravljenim
projektom. Št.: 1.

Vaš partner 
se bo občasno 
počutil zapo
stavljenega, 
zato se včasih 
njemu (njej) 
na ljubo od

recite zmenku s prijatelji. 
Takšno dejanje bo partner znal 
ceniti. Št.: 27.

Ne boste 
preveč de
lovno razpo- 
1 o ž e n i , 
vendar to ne 
opravičuje 
vaše lenobe in 

neučinkovitosti na delovnem 
mestu. Preverite vaš bančni 
račun in skušajte manj 
zapravljati. Št.:3.

Bolj kot 
lepšo stran 
ljubezenske 
zveze boste 
začeli 
opažati 
odgovornost, 
ki jo takšno 

razmerje prinaša. Ne dopustite, 
da bi to spoznanje omajalo vašo 
zvezo. Št.: 24.

23.11.-22.12.

23.12.-20.1.

21.1.-19.2.

/ j 1 Samske 
/// Vodnarje čaka

razburljivo 
iskanje pri
mernega part
nerja. Ostalim 
se obetajo har
monični od

nosi, če boste poleg svoje 
vihravosti zmogli izraziti tudi 
nežnost. Št.: 9.

V odno
su do part
nerje bi 
lahko za
čutili rahle 
ohladitve, 
vendar gre 
samo za 

prehodno krizo. Naglih 
preobratov v dobrem in slabem 
smislu na delovnem področju 
ne pričakujte. Št.: 25.

20.2.-21.3.



KINO HRASTNIK
4. 9. - 7. 9.: PLAČANEC

(akc.kom.), 4.9. ob 19.00, pet. 
in ned. ob 17.00; 5.9. - 7.9.: 
ZELO OSEBNO (ljub. 
drama), pet. ob 19.00, sob. ob
17.00 in 19.00 in ned. ob 
19.00; 10. 9. - 14. 9.: 
SANJSKO MOŠTVO (akc. 
thriller), sre. in čet. ob 19.00, 
pet. in ned. ob 17.00; 12. 9. -
14.9. : UMOR V BELI HIŠI 
(psiho thriller), pet. ob 19.00, 
sob. ob 17.00 in 19.00, ned. 
ob 19.00;

KINO DOL PRI HRASTNIKU
6. 9.: PLAČANEC (akc. 

kom.), sob. ob 18.00; 13. 9.: 
SANJSKO MOŠTVO (akc. 
thriller), sob. ob 18.00

KINO TRBOVLJE
4. 9.: ZELO OSEBNO

(ljub.drama), čet. 20.00; 5. 9.
- 8. 9.: NA VRAT NA NOS 
(rom.kom), pet. ob 20.00, sob. 
in ned. ob 18.00 in 20.00, pon. 
ob 20.00,: 9. 9. - 11. 9.: 
RELIKVIJA (akc.srhljivka), 
tor,, sre. in čet. ob 18.00 in 
20.00; 12. 9. - 18. 9. BAT- 
MAN IN ROBIN (zf 
spektakel), sob., ned. in tor. ob
18.00 in 20.15, pet., pon., in 
sre. ob 18.00;

KINO ZAGORJE
4. 9. - 7. 9.: PRIJATE

LJICI (komedija), čet. in pet. 
ob 19.00, sob. ob 18.00, ned. 
ob 18.00; 6. 9. - 9. 9.: TRK 
(erot.thriller), sob. in ned. ob 
20.00, pon. ob 19.00, tor. ob 
18.00; 9.9.: FILMSKO 
GLEDALIŠČE: IZGU
BLJENI SVET (ZF 
thriller); 10. 9. in 14.9.: 
OUTSIDER (slov.drama), 
sre. ob 19.00, ned. ob 20.00;
11.9. - 16.9.: BATMAN IN 
ROBIN (ZF spektakel), čet., 
pet, pon. in tor. ob 19.00, sob. 
in ned. ob 18.00;

KINO IZLAKE
7. 9.: PRIJATELJICI

(kom.), ned. ob 20.15,14.9.: 
BATMAN IN ROBIN (zf 
thriller), ned. ob 20.15;

RADIO Trbovlje

Četrtek, 4.9. in 11.9.1997
6.00 - 10.00 Jutranji program,

10.00 - 14.00 Program Maj, 14.15 
Poročila, 14.45 Obvestila in EPP,
15.15 RGL Komentira in obvešča,
16.15 Radio DW in Zasavski dnev
nik, 16.45 Obvestila in EPP, 17.00 
Ob Savi navzdol, ob Savi navzgor,
18.45 Poročila, 19.00 - 24.00 Živa 
noč, 24.00 - 6.00 Nočni program

Petek, 5.9. in 12.9.1997
6.00 - 10.00 Jutranji program,

10.00 - 14.00 Program Maj, 14.15 
Poročila, 14.45 Obvestila, EPP,
15.15 RGL komentira in obvešča,
15.30 Glasbene novosti, 16.15 Ra
dio DW in zasavski dnevnik, 16.45 
Obvestila, EPP, 17.00 Mladinski val,
18.45 Poročila, 19.00 Nočni pro
gram

Sobota, 6.9. in 13.9.1997'
8.00 Dobro jutro, 9.00 Popevka 

tedna, 10.00 Gost na radiu, 10.45 
EPP, 11.00 Teden bil je živ, 12.00 
Kuhajmo z dušo, 12.15 Obvestila, 
EPP, 13.00 Poročila, 14.00 Čestitke,
15.15 RGL komentira in obvešča,
16.15 Radio DW in zasavski 
dnevnik, 16.45 Obvestila, EPP,
17.00 Sobotno dopoldne, 19.00 
Nočni program

Nedelja, 7.9.1997 in 14.9.1997
8.00 - 9.00 Dobro jutro, 9.00 

Cicivrtiljak. 10.45 EPP, 11.00 Teden 
je za nami, 11.15 Viža tedna, 12.00 
Večno zelene melodije, 12.30 EPP,
12.45 Obvestila, 13.00 Čestitke 
poslušalcev, Nedeljsko popoldne,
19.00 Nočni program

Ponedeljek, 8.9. in 15.9.1997
6.00 - 10.00 Jutranji program,

10.00 - 14.00 Program Maj, 14.15 
Poročila, 14.45 Obvestila, EPP,
15.15 RGL komentira in obvešča,
15.30 Želeli ste jih slišati, 16.15 
Radio DW in zasavski dnevnik,
16.45 Obvestila, EPP, 17.00 Radio 
na obisku, 18.00 oddaja o kulturi,
18.45 Poročila, 19.00 Nočni pro
gram

Torek, 9.9. in 16.9.1997
6.00 - 10.00 Jutranji program,

10.00 - 14.00 Program Maj, 14.15

Poročila, 14.45 Obvestila in EPP,
15.15 RGL komentira in obvešča,
16.15 Radio DW in Zasavski 
dnevnik, 16.45 Obvestila, EPP,
17.00 Šport, 18.45 Poročila, 19.00 
Nočni program

Sreda, 10.9. in 17.9.1997
6.00 - 10.00 Jutranji program,

10.00 - 14.00 Program Maj, 14.15 
Poročila, 14.45 Obvestila in EPP,
15.15 RGL komentira in obvešča,
16.15 Radio DW in Zasavski 
dnevnik, 16.45 Obvestila in EPP,
17.00 Upokojenci med nami, 18.45 
Poročila, 19.00 Nočni program

KANAL 10 Trbovlje

Četrtek, 4.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Zrcalce, zrcalce - talk 
show . 20.10 EPP, 20.15 Kuhajmo 
zdravo, 20.50 Kontaktna oddaja, 
21.35 Video boom 40 - slovenska 
glasbena lestvica, 22.25 Obvestila

Petek, 5.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Bingo-Bongo, 20.00 
EPP, 20.10 Žebljički, oddaja s 
skritim gostom, 21.00 Film tedna, po 
izboru gledalcev, 22.40 Vlak brez 
voznega redu-nočni program, 01.00 
Obvestila

Sobota, 6.9.1997
9.30 Video strani, 10.00 Sobotna 

dopoldanka - Dobro jutro, Napoved 
sporeda, Risanka, Kviz za mlade, 
Kuhajmo zdravo, Sobotni glasbeni 
gost (Tanja Zajc Zupan), Video 
boom 40 - slovenska glasbena 
lestvica. Obvestila

Nedelja, 7.9.1997
09.30 Videostrani, 10.00 Sobotna 

dopoldanka - p, 13.00 Video strani,
14.00 Pesem domača - p, narodno
zabavna glasba, 14.30 Poletni miš 
maš, 15.40 Mali brezdomci, 16.00 
Zlati zvoki, 17.10 Zrcalce Zrcalce - 
talk shovv, 18.20 Bingo bongo, 19.20 
Žebljički, 20.10 Film tedna, 21.50 
Obvestila

Ponedeljek, 8.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Glasbeni gost - Malibu,
20.00 EPP, 20.05 Pesem domača -

narodnozabavna glasba, 20.35 Miš 
maš, 21.40 Obvestila

Torek, 9.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Pesem domača - p,
20.00 EPP, 20.05 Z vami nocoj,
20.45 Videospoti, 21.00 Večni krog 
z Rozo Kačič, 22.00 Obvestila

Sreda, 10.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Večni krog z Rozo 
Kačič, 20.00 EPP. 20.05 Zlati zvoki 
- narodnozabavna glasba, 21.20 
Zrcalce, zrcalce - talk shovv, 22.40 
Obvestila

Četrtek, 11.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Zrcalce, zrcalce - talk 
shovv, 20.10 EPP, 20.15 Kontaktna 
oddaja, 20.45 Higiea-zdravstvena 
oddaja, 21.15 Video boom 40 - 
slovenska glasbena lestvica, 22.10 
Obvestila

Petek, 12.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Bingo bongo - otroški 
kviz, 20.00 EPP, 20.10 Žebljički - 
skriti gost in filmska lestvica, 21.05 
Film tedna po izboru gledalcev, 
22.40 Vlak brez voznega redu-nočni 
program, 01.00 Obvestila

Sobota, 13.9.1997
9.30 Video strani, 10.00 Sobotna 

dopoldanka - Dobro jutro. Napoved 
sporeda, Risanka, Kviz za mlade, 
Mini 5, Sobotni glasbeni gost - Rock 
n’band, Video boom 40 - slovenska 
glasbena lestvica, Obvestila

Nedelja, 14.9.1997
10.00 Sobotna dopoldanka - p,

13.00 Video strani, 14.00 Pesem 
domača - p, narodnozabavna glasba,
14.30 Miš maš, 16.30 Zlati zvoki, 
17.50 Zrcalce Zrcalce - talk shovv,
19.00 Bingo bongo, 20.00 Žebljički,
20.45 Film tedna, 22.00 Obvestila

Ponedeljek, 15.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Glasbeni gost - Irena 
Vrčkovnik, 20.00 EPP, 20.05 Mali 
brezdomci , 20.20 Pesem domača - 
narodnozabavna glasba, 20.50 Miš 
maš, 22.00 Obvestila

Torek, 16.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Pesem domača - p, 
20.05 EPP, 20.10 Portret, 20.55 
Videospoti, 21.00 V družbi z Meto 
Malus, 22.00 Obvestila

Sreda, 17.9.1997
9.00 Video strani, 17.00 Video 

strani, 19.00 Portret - p, 20.00 EPP, 
20.10 Zlati zvoki - narodnozabavna 
glasba, 21.20 Zrcalce, zrcalke - talk 
shovv, 22.40 Obvestila



Občina Litija
Glasbena mladina Slovenije

VLJUDNO VABITA

NA GRAD BOGENŠPERK

Nedelja, 7.9.1997 ob 17.00

1 .večer: ŠPANSKI VEČER Z GLASOM IN KITARO 
Edita Garčevič-Koželj, mezzosopran 

Žarko Ignjatovič, kitara 
Koncert z besedo povezuje Manca Ogorevc

Nedelja, 14.9.1997 ob 17.00

2.večer: KLASIKI 20.STOLETJA Z VIOLONČELOM 
Milan Hudnik, violončelo 

Koncert z besedo povezuje Miha Nemec

VSTOP PROST

OBVESTILO - ABONMA V TRBOVLJAH

ARS STUDIO, Komunikacije in marketing obvešča, da so 
sprejeli cenik abonmajskih predstav za sezono 97/98

Abonma red Večerni (12 predstav)...................... 8.000 SIT
Poznopopoldanski in večerni abonma 

red upokojenski (9 predstav)..........................6.000 SIT
Študentski in dijaški abonma (9 predstav).............6.000 SIT

Informacije, vpisovanje in rezervacije: ARS Studio, tel. 29- 
654 ali osebno na Ulici l.junija 4, l.nadstropje levo, vsak dan 

od 8-12 ure in od 15-17 ure od l.septembra dalje.

VABILO NA PLANINSKI IZLET
Planinsko društvo Zagorje vabi člane na dvodnevni izlet od 

Maribora do Slovenj Gradca (čez Pohorje po poti Slovenske pla
ninske transverzale). Izlet bo 6. in 7.septembra.

PD Zagorje

VABILO UPOKOJENCEM NA IZLET
Društvo upokojencev Trbovlje organizira 10.septembra 

skupinski izlet z avtobusom na Koroško. Udeleženci si bodo 
ogledali rudnik Mežica in se vanj zapeljali z muzejskim vlakom. 
Prijave sprejemamo v društveni pisarni. V ceno izleta je poleg 
prevoza všteta tudi prehrana.

IL

KOMPAS HERTZ LITIJA OBVEŠČA, DA ŠE 
VEDNO IZPOSOJA KVALITETNA VOZILA, KI JIH 

LAHKO PUSTITE V KATERIKOLI EVROPSKI 
POSLOVALNICI.

PRI NAS LAHKO DOBAVIMO NAJCENEJŠE 
LETALSKE VOZOVNICE NA SLOVENSKEM 

TRGU. ZAGOTAVLJAMO VAM KOMPLETNI IN 
KVALITETNI TURISTIČNI SERVIS !

061 883 822

RAZSTAVA 

ZAGORSKO STEKLO

Avla KC Delavski dom Zagorje ob Savi od 7.8. do 
15.9.1997

Razstava je odprta vsak dan od lO.do 12.ure in od 17.do 
21.ure.

OGLEJTE SI EDINSTVENE RAZSTAVNE 
EKSPONATE NA SLOVENSKEM

Obvestilo!
6. in 7.septembra bo na ljubljanskem štadionu Ilirije prvi 

mednarodni turnir nogometašic štirih dežel, na katerem bodo 
sodelovale štirikratne slovenske prvakinje, nogometašice Buli 
Ilirije, igralke avstrijskega Loebcna, italijanskega Ciasielisa iz 
Vidma ter zagrebškega Maksimira. Izkupiček turnirja, ki ga bo 
popestrila zabavnoglasbena prireditev, je namenjen za izgradnjo 
pediatrične klinike v Ljubljani.

MAVOUO DEL POSLOVNEGA PROSTORA V CENTRU LITIJE. 

INFORMACIJE 061 883 822

VABILO
Turistično društvo Golče vabi v nedeljo, 7.9.1997 ob 14.00 na

OGLJARSKI DAN S KMEČKIMI IGRAMI

Na prireditvenem prostoru si boste lahko ogledali prikaz 
prižiganja ogljarske kope po starih običajih.

Za popestritev in razvedrilo se boste lahko preizkusili tudi v 
kmečkih spretnostih v obliki šaljivih iger. Ekipe za igre se bodo 

lahko prijavile neposredno pred prireditvijo.
Za dobro razpoloženje bo poskrbelo TD Golče in duo MM!

Vabljeni!

Obvestilo!
Karate klub Tika Trbovlje obvešča vse kandidate za treninge, 

da vpisujejo kandidate v telovadnicah ob treningih, po pošti 
(Ulica l.junija 4, Trbovlje), ali po telefonu (29-374). Treningi 
se bodo pričeli v četrtek, 4.septembra ob 18.uri na dvorišču OŠ 
Ivan Cankar.

Vabljeni!

SPREJEM OBVESTIL !

Obvestila sprejemamo na naslov: ZASAVC d.o.o., 
Cesta 20.julija 2c, 1410 Zagorje, po telefonu 0601/ 

64-166 ali 64-250 in faxu 0601/64-494.



OD LITIJE DO ZAGORJA ODPIRAJO NOVE ZGRADBE - ALORACIJA 
KAPITALA JE VEČ KOT OČITNA. KAJ PA JUŽNO???!!

(hoooruk)

pejiJaja jute^. V M0J (^AVl jl PA !
(vzdih prenekaterega udeleženca prvoseptemberskih banketov

HORUK)

C^AflJ, ^AE JAlčtf ZA Na ZIP:

KRAVE RAJE OGLEDUJEJO GRDE BIKE, KOT PA LEPE VOLE... 
POLITIKI UPORABLJAJTE KONDOME, DA SE NE BOSTE 

RAZMNOŽEVALI I

LOJO LOJO LOJO mO LOJO LOJO LOJO W
mo

ZADNJE ŠTEVILKE LOTA BREZPOSELNIH SMO VAM 
POSREDOVALI PRED POL LETA.

Trend je navzgor,saj Hrastničani naskakujejo magično 800, 
Trboveljčanom morda ne bo uspelo na 1700, Zagorjani pa 
neuspešni na 1200, prav tako Litjanom ne uspe 1300:

LOTO
Litija 1299
Zagorje 1116
Trbovlje 1673
Hrastnik 733

bIČEE. Na ZADNJI iJEANl

LIJJAhil 50 OVPUALl ^0 \C0J
5TAV&^ IN i.0^ U5TAN^.

Župan je poudaril, da so že 45 let mesto. Pa so naredili en lep kiks: 
Za slavnostnim govornikom Gabrom je svoje moral plidodati še 
poslanec Rokavec...

(že tet da so mesto ie 45 let, ravnajo pa ie vedno po kmečko HORUK)

PRODAJA IN ODKUP VOZIL, SERVIS, AVTO STEKLA, VULKANIZERSTVO, AVTOPRALNICA 

PRANJE VOZIL, NOTRANJE ČIŠČENJE, KEMIČNO ČIŠČENJE

Na zalogi gume FULDA, SAVA, MICHELIN, PIRELL1, MATADOR... 
v avgustu AKCIJA GUM FULDA in MATADOR

10% popust ali plačilo na čeke, MONTAŽA BREZPLAČNA

!! KUPOVATI DRUGJE BI BILO POTRATNO!!

Da ne bo pomote. Ne brez jajc, temveč brez zadnje številke Zasav
ca, saj so mu ga v Litiji ukradli zataknjenega izza kljuke pisarniških 
vrat. Lopova še išče, sumi pa, da s(m)o mu jo zagodli njegovi sodelavci, 
da bi mu preprečili prebrati kaj vse s(m)o ga lomili.

\L0 ijTLVlL^E. -2 DLL
Julija je bilo brezposelnih 125.129 oseb, to je za 2,1 % več kot 

meseca junija (glej ZASAVCA št 17).

ZANlMlVL MbLI
Lutkar Cveto Severje za Mag izjavil, da niti prejšnji, niti sedanji, 

niti prihodnji vladarji ne marajo šolanih, izobraženih, razgledanih ljudi. 
Vladajo lahko le butastim, saj če bi raja spregledala, bi oblast z 
revolucijo vrgla s foteljev.

Druga misel. Vsi oblastniki so enaki: najprej nismo imeli nič, potem 
so prišli Nemci in so nam vse vzeli, za njimi je trdoroka komunistična 
oblast vse sesula v prah, zdaj pa nam je demokracija omogočila, da 
imamo trikrat toliko kot prej. Trikrat nič.

bom 'N EtVNt
Bogat je kdor daje, se glasi pregovor. Če je to res, je večina naših 

politikov in direktorjev revnih, saj zelo malo dajo - več vzamejo.

ALI TE-Nb. Tč? JEL ZDAJ VPRAiiANJE.
Očitno ne več za naše "vrhunske" politike in manegerje. Oni sedaj 

rajši npr. na Bledu igrajo golf. Tam navadna raja nima vstopa. Ker 
nima denarja za plačilo visoke članarine, ki je kar nekajkrat višja od 
tiste pri tenisu.

IGOR G0ŠTE



Prostovoljno pokojninsko zavarovanje 
Zavarovalnice Triglav vam omogoča ravno to: 
premišljeno naložbo v bodočo socialno 
varnost, glede na vaše plačilne zmožnosti in 
pričakovane potrebe.

ŽIVLJENJSKI KROG

Prostovoljna 
pokojninska zavarovanja

Prosto voljno pokojninsko zavarovanje
Zavarovalnice Triglav je pni produkt na 
slovenskem zavarovalnem trgu, ki je po 
kvaliteti in obliki primerljiv s prostovoljnimi 
oblikami pokojninski!] zavarovanj v Zahodni 
Evropi.

zavarovalnica triglav
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NAROČILNICA

ZASAVC, Cesta 20. julija 2c, Zagorje ob Savi 
tel.: 0601/64 250, 64 166; fax: 0601/64 494 '

Naročam časopis ZASAVC I
Ime in priimek..........................................................................................

Datum rojstva ................................................................................................ I

kraj ................................................ poštna št.

ulica................................................... telefon . .

datum............................................. podpis . .

NAROČNINO BOM PLAČEVAL:
trimesečno, polletno (ustrezno obkroži)


